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NOTULEN VAN DE GEMEENTERAAD 
Zitting van 24 februari 2014 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Hermans Luc - schepen-voorzitter; Vos Eric – burgemeester; Stijnen Francis, Segers Peter, Wittebolle Astrid, 
Anaf Hannes, Debondt Luc, Boogers Marc – schepenen; Op de Beeck Luc - Schepen-OCMW voorzitter; Gladiné Pierre, 
Meeus Paul, Gevers Dimitri, Driesen Godelieve, Brentjens Erwin, Otten Toon, Der Kinderen Annemie, Van de Poel Katrien, 
De Wilde Tine, Van Lommel Reccino, De Coninck Katleen, Moelans Paul, Mathé Pascale, Van Damme Marc, de Jong Vera, 
Starckx Wannes, Breugelmans Stef, Van Geirt Willy, Van Litsenborg Guy, Roes Peter, Guedon John, Versmissen Tom, 
Driesen Josiane, Vermeijen Danny, Van Otten Jan, Van Heupen Nic – raadsleden; Buijs Filip - secretaris 
Verontschuldigd: Grooten Eddy - raadslid 

 
De notulen van de zitting van de gemeenteraad van 27 januari 2014 worden goedgekeurd. 
 
000. Inleiding 
Luc Hermans: goedenavond collega’s, ik heb een verontschuldiging binnen van Eddy Grooten. Mevrouw De 
Coninck is aanwezig dus dat is geen probleem.  En meneer Toon Otten heeft ook laten weten om later te zijn. 
Collega’s wij hebben van de vorige gemeenteraad de notulen goed te keuren. Zijn daar bemerkingen bij? Als 
daar geen bemerkingen bij zijn dan zijn deze dus goedgekeurd. 
Collega’s ik heb met de fractieleiders ook nog vorige week vrijdag contact gehad in verband met een punt van 
hoogdringendheid. Het gaat over de bekrachtiging van de aanstelling van een waarnemend financieel beheerder 
en de aanstelling van een waarnemend financieel beheerder. Wij zullen dat straks in de besloten zitting verder 
behandelen. Ik heb daar het akkoord gekregen van de fractieleiders. Ik hoop dat zij dat met hun fracties hebben 
doorgesproken en dat dit punt bij hoogdringendheid kan toegevoegd worden.  
 
001. Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van Cipal 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager aan te duiden in de 
Algemene Vergaderingen van Cipal, in vervanging van de heer Dimitri Gevers en Luc Debondt. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
In zitting van de gemeenteraad van 7 november 2013 werd de heer Dimitri Gevers aangeduid als volmachtdrager 
in de Algemene Vergaderingen van Cipal. Als plaatsvervangend volmachtdrager werd de heer Luc Debondt 
aangeduid. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Dimitri Gevers weten ontslag te nemen als volmachtdrager in de 
Algemene Vergadering van Cipal 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Luc Debondt weten ontslag te nemen als plaatsvervangend 
volmachtdrager in de Algemene Vergadering van Cipal. 
Met mail van 21 februari 2014 werd de gemeenteraadsleden gevraagd eventuele kandidaten voor te dragen. 
Juridische grond 
Artikel 43 van het gemeentedecreet 
Artikel 44 van het Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
Argumentatie 
Door het ontslag van de heer Dimitri Gevers en Luc Debondt is het nodig hen te vervangen. 

Besluit 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van Cipal die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd.. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Marc Van Damme, raadslid; bekomt 5 stemmen op 33 stemmers, er waren 11 neen stemmen, 15 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
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De heer Jan Van Otten, raadslid, bekomt 22 stemmen op 33 stemmers, er waren 5 neen stemmen, 4 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Jan Van Otten, raadslid, Meirgorenstraat 53, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de 
geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als volmachtdrager in de Algemene Vergadering van 
Cipal die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager 
in de Algemene Vergadering van Cipal die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden 
georganiseerd. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Hannes Anaf, schepen, bekomt 23 stemmen op 33 stemmers, er waren 5 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Danny Vermeijen, raadslid, bekomt 4 stemmen op 33 stemmers, er waren 11 neen stemmen, 16 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Hannes Anaf, schepen, p/a Campus Blairon 200, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de 
geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van Cipal die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
Opvolging 
Origineel Secretariaat 
Kopie Cipal 

Aangeduide raadsleden 
 
002. Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IOK 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager aan te duiden in de 
Algemene Vergaderingen van IOK, in vervanging van mevrouw Tine De Wilde en de heer Wannes Starckx. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
In zitting van de gemeenteraad van 7 november 2013 werd mevrouw Tine De Wilde aangeduid als 
volmachtdrager in de Algemene Vergaderingen van IOK. Als plaatsvervangend volmachtdrager werd de heer 
Wannes Starckx aangeduid. 
Met brief van 17 februari 2014 laat mevrouw Tine De Wilde weten ontslag te nemen als volmachtdrager in de 
Algemene Vergadering van IOK. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Wannes Starckx weten ontslag te nemen als plaatsvervangend 
volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IOK. 
Met mail van 21 februari 2014 werd de gemeenteraadsleden gevraagd eventuele kandidaten voor te dragen. 
Juridische grond 
Artikel 43 van het gemeentedecreet 
Artikel 44 van het Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
Argumentatie 
Door het ontslag van mevrouw Tine De Wilde en de heer Wannes Starckx is het nodig hen te vervangen. 

Besluit 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IOK die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd.. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Eddy Grooten, raadslid, bekomt 5 stemmen op 33 stemmers, er waren 12 neen stemmen, 14 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Toon Otten, raadslid, bekomt 21 stemmen op 33 stemmers, er waren 8 neen stemmen, 2 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Toon Otten, raadslid, Stationstraat 64, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IOK die 
vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager 
in de Algemene Vergadering van IOK die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden 
georganiseerd. 
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De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Peter Roes, raadslid, bekomt 24 stemmen op 33 stemmers, er waren 5 neen stemmen, 2 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
De heer Danny Vermeijen, raadslid, bekomt 5 stemmen op 33 stemmers, er waren 13 neen stemmen, 14 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
De heer Peter Roes, raadslid, Schorvoortberg 93, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IOK die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
Opvolging 
Origineel Secretariaat 
Kopie IOK 

Aangeduide raadsleden 
 
003. Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IOK Afvalbeheer 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager aan te duiden in de 
Algemene Vergaderingen van IOK Afvalbeheer, in vervanging van mevrouw Tine De Wilde en de heer Wannes 
Starckx. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
In zitting van de gemeenteraad van 7 november 2013 werd mevrouw Tine De Wilde aangeduid als 
volmachtdrager in de Algemene Vergaderingen van IOK Afvalbeheer. Als plaatsvervangend volmachtdrager werd 
de heer Wannes Starckx aangeduid. 
Met brief van 17 februari 2014 laat mevrouw Tine De Wilde weten ontslag te nemen als volmachtdrager in de 
Algemene Vergadering van IOK Afvalbeheer. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Wannes Starckx weten ontslag te nemen als plaatsvervangend 
volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IOK Afvalbeheer. 
Met mail van 21 februari 2014 werd de gemeenteraadsleden gevraagd eventuele kandidaten voor te dragen. 
Juridische grond 
Artikel 43 van het gemeentedecreet 
Artikel 44 van het Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
Argumentatie 
Door het ontslag van mevrouw Tine De Wilde en de heer Wannes Starckx is het nodig hen te vervangen. 

Besluit 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IOK Afvalbeheer die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd.. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Eddy Grooten, raadslid, bekomt 6 stemmen op 33 stemmers, er waren 9 neen stemmen, 16 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Toon Otten, raadslid, bekomt 20 stemmen op 33 stemmers, er waren 8 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Toon Otten, raadslid, Stationstraat 64, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IOK 
Afvalbeheer die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager 
in de Algemene Vergadering van IOK Afvalbeheer die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden 
georganiseerd. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Peter Roes, raadslid, bekomt 22 stemmen op 33 stemmers, er waren 7 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
De heer Danny Vermeijen, raadslid, bekomt 5 stemmen op 33 stemmers, er waren 11 neen stemmen, 16 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
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De heer Peter Roes, raadslid, Schorvoortberg 93, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IOK Afvalbeheer die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
Opvolging 
Origineel Secretariaat 
Kopie IOK 

Aangeduide raadsleden 
 
004. Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IKA 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager aan te duiden in de 
Algemene Vergaderingen van IKA, in vervanging van de heer Toon Otten en Dimitri Gevers. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
In zitting van de gemeenteraad van 7 november 2013 werd de heer Toon otten aangeduid als volmachtdrager in 
de Algemene Vergaderingen van IKA. Als plaatsvervangend volmachtdrager werd de heer Dimitri Gevers 
aangeduid. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Toon Otten weten ontslag te nemen als volmachtdrager in de 
Algemene Vergadering van IKA. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Dimitri Gevers weten ontslag te nemen als plaatsvervangend 
volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IKA. 
Met mail van 21 februari 2014 werd de gemeenteraadsleden gevraagd eventuele kandidaten voor te dragen. 
Juridische grond 
Artikel 43 van het gemeentedecreet 
Artikel 44 van het Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
Argumentatie 
Door het ontslag van de heer Toon Otten en Dimitri Gevers is het nodig hen te vervangen. 

Besluit 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IKA die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd.. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer John Guedon, raadslid, bekomt 6 stemmen op 33 stemmers, er waren 10 neen stemmen, 17 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
De heer Nic Van Heupen, raadslid, bekomt 22 stemmen op 33 stemmers, er waren 8 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
De heer Nic Van Heupen, raadslid, Rubensstraat 113, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de 
geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als volmachtdrager in de Algemene Vergadering van 
IKA die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager 
in de Algemene Vergadering van IKA die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden 
georganiseerd. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Peter Segers, schepen, bekomt 23 stemmen op 33 stemmers, er waren 6 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Marc Van Damme, raadslid, bekomt 6 stemmen op 33 stemmers, er waren 9 neen stemmen, 17 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
De heer Peter Segers, schepen, p/a Campus Blairon 200, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de 
geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van IKA die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
Opvolging 
Origineel Secretariaat 
Kopie IKA 

Aangeduide raadsleden 
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005. Aanduiding van een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van Pidpa 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd een volmachtdrager en plaatsvervangend volmachtdrager aan te duiden in de 
Algemene Vergaderingen van Pidpa, in vervanging van de heer Jan Van Otten en Nic Van Heupen. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
In zitting van de gemeenteraad van 7 november 2013 werd de heer Jan Van Otten aangeduid als volmachtdrager 
in de Algemene Vergaderingen van Pidpa. Als plaatsvervangend volmachtdrager werd de heer Nic Van Heupen 
aangeduid. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Jan Van Otten weten ontslag te nemen als volmachtdrager in de 
Algemene Vergadering van Pidpa. 
Met brief van 17 februari 2014 laat de heer Dimitri Gevers weten ontslag te nemen als plaatsvervangend 
volmachtdrager in de Algemene Vergadering van Pidpa. 
Met mail van 21 februari 2014 werd de gemeenteraadsleden gevraagd eventuele kandidaten voor te dragen. 
Juridische grond 
Artikel 43 van het gemeentedecreet 
Artikel 44 van het Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
Argumentatie 
Door het ontslag van de heer Jan Van Otten en Nic Van Heupen is het nodig hen te vervangen. 

Besluit 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een volmachtdrager in de Algemene 
Vergadering van Pidpa die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd.. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Marc Boogers, schepen, bekomt 23 stemmen op 34 stemmers, er waren 7 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
Mevrouw Katleen De Coninck, raadslid, bekomt 6 stemmen op 34 stemmers, er waren 10 neen stemmen, 17 
blanco stemmen en 1 ongeldige stem. 
De heer Marc Boogers, schepen, p/a Campus Blairon 200, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van 
de geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als volmachtdrager in de Algemene Vergadering 
van Pidpa die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager 
in de Algemene Vergadering van Pidpa die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden 
georganiseerd. 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
De heer Tom Versmissen, raadslid, bekomt 6 stemmen op 34 stemmers, er waren 11 neen stemmen, 16 blanco 
stemmen en 1 ongeldige stem. 
Mevrouw Astrid Wittebolle, schepen, bekomt 22 stemmen op 34 stemmers, er waren 7 neen stemmen, 3 blanco 
stemmen en 2 ongeldige stemmen. 
Mevrouw Astrid Wittebolle, schepen, p/a Campus Blairon 200, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid 
van de geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als plaatsvervangend volmachtdrager in de 
Algemene Vergadering van Pidpa die vanaf het jaar 2014 tot en met 31 december 2018 worden georganiseerd. 
Opvolging 
Origineel Secretariaat 
Kopie Pidpa 

Aangeduide raadsleden 
 
006. Aanduiding van een bestuurder in de Raad van Bestuur van de Projectvereniging Erfgoed 
Noorderkempen 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd een bestuurder namens de oppositie aan te duiden in de Raad van Bestuur 
van de Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen. 
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Motivering 
Voorgeschiedenis 
In zitting van de gemeenteraad van 28 januari 2013 werd de heer Willy Van Geirt (namens de meerderheid) en 
de heer Eric Vos (namens de oppositie) aangeduid als bestuurder in de Raad van Bestuur van Projectvereniging 
Erfgoed Noorderkempen 
In zitting van de gemeenteraad van 2 september 2013 werd de onbestuurbaarheid vastgesteld. 
In zitting van de gemeenteraad van 16 oktober 2013 werd kennis genomen van de brief van viceminister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Bestuurszaken, Binnenlands Bestuur, Inburgering, 
Toerisme en Vlaamse Rand Geert Bourgeois. De gemeenteraad van Turnhout werd op de hoogte gebracht van 
het resultaat van de bemiddelingsopdracht door gouverneur Cathy Berx. Uit het verslag van de gouverneur blijkt 
dat de bemiddeling niet het gewenste resultaat heeft opgeleverd en dat er zich geen oplossing aandient. 
In zitting van de gemeenteraad van 16 oktober 2013 werd de procedure gestart voor de aanstelling van een 
nieuw college van burgemeester en schepenen. 
In zitting van de gemeenteraad van 25 oktober 2013 werd overgegaan tot de verkiezing, eedaflegging en  
vaststelling van de rangorde van de schepenen. 
Op 3 december 2013 legde de heer Eric Vos de eed af als nieuwe burgemeester van de stad Turnhout. 
Met brief van 17 januari 2014 werd de raadsleden gevraagd eventuele kandidaten voor te stellen.  
In zitting van de gemeenteraad van 27 januari 2014 ging de gemeenteraad over tot de aanduiding van 2 
bestuurders (1 namens de meerderheid, 1 namens de oppositie) in de Raad van Bestuur van de 
Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen. Enkel mevrouw Astrid Wittebolle behaalde namens de meerderheid 
de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen. Namens de oppositie behaalde niemand van de 
kandidaten de vereiste meerderheid bij de eerste stemming. 
Juridische grond 
Artikel 44 van het decreet van 6 juli 2001 
Artikel 42 en 43 van het gemeentedecreet 
Artikel 36 van het gemeentedecreet 
Argumentatie 
Doordat er in Turnhout na de onbestuurbaarheid een nieuwe coalitie werd gevormd, is het wenselijk dat de 
huidige bestuurders in de Raad van Bestuur van de Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen worden 
vervangen zodat de visie van de nieuwe coalitie wordt vertegenwoordigd en gegarandeerd in dit orgaan. 
Aangezien bij de eerste stemming namens de oppositie geen enkele kandidaat de vereiste meerderheid van 
stemmen heeft behaald, is het nodig om opnieuw te stemmen over de twee kandidaten die de meeste stemmen 
hebben behaald. 

Besluit 
De gemeenteraad gaat bij geheime stemming over tot de aanduiding van een bestuurder namens de oppositie in 
de Raad van Bestuur van Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen. 
Mevrouw Lieve Driesen, raadslid, bekomt 9 stemmen op 34 stemmers, er waren 4 neen stemmen en 21 blanco 
stemmen. 
De heer Danny Vermeijen, raadslid, bekomt 5 stemmen op 34 stemmers, er waren 9 neen stemmen en 20 blanco 
stemmen. 
Mevrouw Lieve Driesen, raadslid, Korte Mermansstraat 4, 2300 Turnhout, heeft de volstrekte meerderheid van de 
geldig uitgebrachte stemmen behaald en wordt aangeduid als bestuurder namens de oppositie in de Raad van 
Bestuur van Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen. 
Opvolging 
Origineel Secretariaat 
Kopie Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen 

Aangeduid raadslid 
 
007. Goedkeuring te hechten aan de wijziging van de personeelsformatie 
Luc Hermans: meneer Meeus 
Paul Meeus: voorzitter, collega’s, onze fractie wil zich hier onthouden. 
Luc Hermans: ik heb een onthouding van het Vlaams Belang. Meneer Van Damme. 
Marc Van Damme: wij vragen wat dit punt betreft even de hoofdelijke stemming als je blieft.  
Luc Hermans: meneer Gladiné 
Pierre Gladiné: wij gaan ons ook onthouden. 
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Luc Hermans: meneer Gladiné als de hoofdelijke stemming gevraagd wordt dan denk ik dat wij automatisch ook 
bij u komen.  
Pierre Gladiné: ja maar ik wou er ook nog iets bij zeggen dus 
Luc Hermans: u hebt het woord 
Pierre Gladiné: ja wij hebben wel de lijst gezien van de volledige personeelsformatie maar er is afgesproken dat 
wij dat nog in de commissie dat verder gaan bespreken en het is daarom dat wij nu ons deze avond onthouden.  
Luc Hermans: meneer Gevers(ja), meneer Roes(ja), meneer Boogers(ja), mevrouw Wittebolle(ja), meneer 
Debondt(ja), meneer Vos(ja), meneer Stijnen(ja), meneer Segers(ja), meneer Anaf(ja), mevrouw De 
Coninck(onthouding), meneer Geudon(onthouding), meneer Van Damme(onthouding), meneer Versmissen 
(onthouding), meneer Vermeiren(onthouding), meneer Moelans(ja), mevrouw De Jong(ja), mevrouw Mathé(ja), 
meneer Brentjens(ja), meneer Van Geirt(ja), mevrouw Driesen(onthouding), meneer Meeus(onthouding), meneer 
Van Lommel(onthouding), meneer Gladiné(onthouding), mevrouw Driesen(ja), meneer Breugelmans(ja), 
mevrouw Der Kinderen(ja), mevrouw Van de Poel(ja), meneer Van Heupen(ja), meneer Van Otten(ja), meneer 
Starckx(ja), mevrouw De Wilde(ja), meneer Van Litsenborg(ja), meneer Otten(ja), ja.  

Samenvatting 
De gemeenteraad wijzigt de personeelsformatie en stelt ze opnieuw vast. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
- De gemeenteraad stelde 28 november 2011 een nieuwe personeelsformatie vast.  
- De gemeenteraad keurde op 13 januari 2014 het budget 2014 en de meerjarenplanning goed. Hierin zijn een 

aantal besparingsmaatregelen op het vlak van personeel opgenomen. Concreet is het de bedoeling om 
verschillende medewerkers die deze legislatuur met pensioen gaan, niet te vervangen.  

- Het managementteam besprak de wijzigingen van de personeelsformatie op 22 november 2013. 
- Het college van burgemeester en schepenen nam kennis van dit voorstel op 5 december 2012 en besloot 

aan de wijzigingen aan de personeelsformatie ter goedkeuring aan de gemeenteraad voor te leggen. 
Feiten en context 
- De wijziging van de personeelsformatie past binnen de doelstelling “We voeren een zuinig en efficiënt beleid” 

van het strategisch meerjarenplan.  
- Over de periode 2014-2019 is er een besparing van ongeveer 14 miljoen euro op personeelskosten 

voorzien. Vanaf 2017 is er daarbovenop nog een extra jaarlijkse besparing van 500.000 euro op de 
loonkosten in de planning opgenomen.  

Fasering 
Voorstellen voor wijzigingen aan de personeelsformatie moeten worden voorgelegd aan het bijzonder 
onderhandelingscomité en de gemeenteraad. Op een dergelijk gemeenteraadsbesluit geldt een toezichtstermijn 
van vijftig dagen door de Vlaamse overheid. 
Advies 
Er werd met de vakbonden een protocol van niet-akkoord afgesloten op het bijzonder onderhandelingscomité van 
30 januari 2014.  
Juridische grond 
Het gemeentedecreet (15 juli 2005) bepaalt in artikel 103: “De gemeenteraad stelt de personeelsformatie vast. 
De personeelsformatie bevat de opsomming van het aantal en de soorten betrekkingen, met uitzondering van de 
betrekkingen die in contractueel dienstverband ingesteld worden ter uitvoering van de werkgelegenheids-
maatregelen van de hogere overheden.” 
Het besluit van de Vlaamse regering van 7 december 2007 houdende de minimale voorwaarden voor de 
personeelsformatie, de rechtspositieregeling (…) van het gemeentepersoneel (…), handelt in de artikels 3 tot 7 
over de personeelsformatie.  
Het Verslag aan de Vlaamse Regering bij het Uitvoeringsbesluit Rechtspositieregeling van 7 december 2007 
maakt duidelijk wat de personeelsformatie hoort te zijn: “De personeelsformatie heeft de waarde van een plan op 
het operationele niveau. Ze stelt de “personele middelen” vast voor de uitvoering van het beleid zo als het op dat 
ogenblik uitgetekend en bekend is. De planningshorizon is dus relatief beperkt. De formatie is bovendien een 
veranderlijk beheersinstrument. Ze wordt bijgestuurd naarmate de opvattingen over de dienstverlening evolueren 
en het werkvolume of de werkprocessen veranderen. (…) De grenzen van de personeelsformatie worden (…) 
aangegeven door de betaalbaarheid ervan”. Dit betekent dat de personeelsformatie geen wensenlijst is. Het gaat 
om een weergave van wat we effectief nodig hebben om het beleid uit te voeren. Wat nodig is aan personeel, 
wordt ook in de begroting en/of meerjarenplanning voorzien. 
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Argumentatie 
Niet-ingevulde functies 
Een aantal contractuele en statutaire functies zijn momenteel niet (meer) ingevuld (en ook niet gebudgetteerd, 
dus geen financiële consequentie). 

Av beleidsadviseur contractueel 0,4 

Cv medewerker statutair 0,50 

Dx eerste technisch assistent statutair 2,00 

Dv technisch assistent statutair 1,60 

Dv toezichter contractueel 0,50 

   
5,00 

 

   Personeelsbesparingen 
In de besparingsoefening is het schrappen van verschillende functies voorzien naar aanleiding van de 
pensionering van de huidige titularis. De contractuele en statutaire functies kunnen uitdovend geplaatst worden in 
de personeelsformatie. Telkens een titularis vertrekt, valt dan de functie weg.  
Concreet gaat het om: 
- beleidsadviseur (Av) statutair: 2 vte 
- medewerker (Cv) statutair: 17,95 vte 
- vormgever (Cv) statutair: 1 vte 
- technisch assistent (Dv) statutair: 6 vte 
- technisch assistent (Dv) contractueel:0,5 vte 
- toezichter (Dv) contractueel: 0,3 vte 
- assistent (Dv) statutair: 1 vte 
Financieel betekent dit (loonkosten in de tabel zijn gemiddelde kosten) 

tewerkstelling wijziging meer minder 
 statutair 2 beleidsadviseurs (Av) uitdovend   154.500   

statutair 17,95 medewerkers (Cv) uitdovend   928.912  

statutair 1 vormgever (Cv) uitdovend 
 

 51.750   

statutair 6 technisch assistent (Dv) uitdovend   286.500 

 contractueel 0,5 technisch assistent (Dv) uitdovend   21.875 

 contractueel 0,3 toezichter (Dv) uitdovend 

 

13.125 

 statutair 1assistent (Dv) uitdovend   47.750   

    totaal 
 

1.452.662 

Andere wijzigingen 
- De sector Stedelijke Ontwikkeling vraagt om voor het team Wegen, Groen en Mobiliteit een functie 

beleidsadviseur (Av) te schrappen na pensionering en te vervangen door een consulent op het niveau Bv. 
Deze functie zou bij bevordering vervuld kunnen worden. De functie van degene die bevordert, kan nadien 
geschrapt worden. Een mogelijk scenario is: 
Beleidsadviseur Av statutair schrappen: gemiddeld 77.250 euro 
Consulent Bv statutair toevoegen: gemiddeld 62.250 euro 
Medewerker Cv statutair uitdovend plaatsen: 51.750 euro (kan pas gebeuren na een selectieprocedure, dus 
nu nog niet in het besluit opgenomen) 
Op die manier wordt nog een gemiddelde besparing van 36.750 euro gerealiseerd.  

- Het college van burgemeester en schepenen gaf de Prezone Raad Taxandria in 2012 toestemming om de 
intentieverklaring tot samenwerking met betrekking tot de nieuwe hulpverleningszone 4 Taxandria aan te 
passen. In de intentieverklaring mocht opgenomen worden dat drie vte preventionisten worden aangenomen 
bij Stad Turnhout en volledig zullen worden doorgerekend aan de gemeenten die gebruikmaken van de 
prestaties van de preventionisten. De gemeenteraad hechtte op 1 oktober 2012 zijn goedkeuring aan deze 
gewijzigde intentieverklaring. Er werd een selectieprocedure opgestart. Er kwamen drie consulenten 
brandveiligheid (Bv) in dienst. Twee zijn ter beschikking gesteld van Hoogstraten, Kasterlee en Ravels. Hun 
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loonkost wordt doorgerekend. Eén werkt voltijds voor Turnhout. Deze kost is ten laste van de Stad. De 
gemiddelde loonkost Bv contractueel is 57.250 euro.  
De personeelsformatie moet nog aan deze realiteit aangepast worden.  

Besluit 
Artikel 1 
De gemeenteraad wijzigt de personeelsformatie als volgt: 
Toevoegen 
- 1 vte statutair consulent (Bv) 
- 3 vte contractueel consulent (Bv) 
Uitdoven 
- 2 vte statutair beleidsadviseur (Av) 
- 17,95 vte statutair medewerker (Cv) 
- 1 vte statutair vormgever (Cv) 
- 6 vte statutair technisch assistent (Dv) 
- 0,5 vte contractueel technisch assistent (Dv) 
- 0,3 vte contractueel toezichter (Dv) 
- 1 vte statutair assistent (Dv) 
Schrappen 
- 1 vte statutair beleidsadviseur (Av) 
- 0,4 vte contractueel beleidsadviseur (Av) 
- 0,5 vte statutair medewerker 
- 2 vte statutair eerste technisch assistent (Dx) 
- 1,6 vte statutair technisch assistent (Dv) 
- 0,5 vte contractueel toezichter (Dv) 
Artikel 2 
De gemeenteraad stelt de personeelsformatie opnieuw vast als volgt: 
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De gemeenteraad stemde met 25 stemmen op 34 stemmers nl. van de heer Luc Hermans – voorzitter-schepen, 
de heer Eric Vos – burgemeester, de heer Francis Stijnen, de heer Peter Segers, mevrouw Astrid Wittebolle, de 
heer Hannes Anaf, de heer Luc Debondt en de heer Marc Boogers – schepenen, de heer Dimitri Gevers, de heer 
Erwin Brentjens, de heer Toon Otten, mevrouw Annemie Der Kinderen, mevrouw Katrien Van de Poel, mevrouw 
Tine De Wilde, de heer Paul Moelans, mevrouw Pascale Mathé, mevrouw Vera De Jong, de heer Wannes 
Starckx, de heer Stef Breugelmans, de heer Willy Van Geirt, de heer Guy Van Litsenborg, de heer Peter Roes, 
mevrouw Josiane Driesen, de heer Jan Van Otten en de heer Nic Van Heupen - raadsleden. 
Er waren 9 onthoudingen  nl. van de heer Pierre Gladiné, de heer Paul Meeus, mevrouw Lieve Driesen, de heer 
Reccino Van Lommel, mevrouw Katleen De Coninck, de heer Marc Van Damme, de heer John Guedon, de heer 
Tom Versmissen en de heer Danny-Spock Vermeijen – raadsleden. 
Opvolging 
Origineel Personeelsmanagement 
Kopie Ministerie van de Vlaamse Gemeenschap, Agentschap voor Binnenlands Bestuur 

afdeling Antwerpen, Anna Bijnsgebouw, Lange Kievitstraat 111-113 bus 10, 2018 
Antwerpen 
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008. Goedkeuring te hechten aan de omvorming van de vzw Centrummanagement Turnhout tot een 
gemeentelijk extern verzelfstandigd agentschap onder de vorm van een vzw met toetreding van de stad 
Turnhout en goedkeuring te hechten aan de gewijzigde statuten 
Samenvatting 
In kader van de toepassing van de bepalingen uit het Gemeentedecreet m.b.t. gemeentelijke vzw’s werden 
verschillende mogelijkheden onderzocht om de vzw Centrummanagement Turnhout in overeenstemming te 
brengen met de decretale bepalingen.  
Er wordt beslist de VZW om te vormen tot een stedelijke VZW en daartoe de stad te laten toetreden als lid van de 
algemene vergadering. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
Vzw Centrummanagement Turnhout werd 2000 opgericht onder impulsen van het Mercuriusplan om specifiek in 
te zetten op het kernversterkend beleid door een gezamenlijke aanpak vanuit de overheid in partnerschap met 
het middenveld. De samenstelling van de vzw was steeds paritair overheid – privé. 
Feiten en context 
Met het Gemeentedecreet van 2005 worden lokale besturen uitgenodigd om na te denken hoe zij, als modern 
lokaal bestuur, verder wensen om te gaan met hun dagdagelijkse beslommeringen, (kern)taken, opdrachten etc.  
Ieder lokaal bestuur, zo ook de stad Turnhout,moet uitmaken wat voor haar van zogenaamd “lokaal belang” is. 
Vervolgens moet het lokaal bestuur beoordelen of zij deze voor haar belangrijke opdracht  verder zélf wenst te 
vervullen, dan wel of zij dit liever / beter samendoet met andere lokale besturen, private spelers, etc.. 
Indien zij deze opdracht verder zélf wenst te vervullen, kan de stad ervoor opteren dit binnen haar eigen diensten 
te organiseren, hetzij dit toe te vertrouwen aan een afzonderlijke, doch door het lokaal bestuur gecontroleerde 
rechtspersoon. In de beide scenario’s kiest het lokaal bestuur dan voor een zogenaamde “verzelfstandigings” – 
operatie.  
Het Gemeentedecreet heeft evenwel de wijze waarop een gemeente de uitvoering van haar taken van 
gemeentelijk belang organiseert, op bindende wijze vastgelegd, zo ook de wijze waarop een gemeentebestuur 
vertegenwoordigd is of participeert in bvb. een verenigingsvorm zoals een VZW. M.a.w., er is op dwingende wijze 
vastgelegd hoe een lokaal  bestuur haar taken van gemeentelijk belang kan verzelfstandigen. 
In eerste instantie kan gekozen worden door de stad voor interne verzelfstandiging. Het betreft die vormen van 
gezagsspreiding die te situeren zijn binnen de rechtspersoon van de stad (het budgethouderschap en de intern 
verzelfstandigde agentschappen). Er is dan weliswaar sprake van een ‘overdracht’ van bevoegdheid, 
verantwoordelijkheid of taken, maar dit (slechts) tussen de organen of personeelsleden van de stad. De stad 
bakent een deel van haar activiteiten af binnen haar eigen organisatie, binnen een soort eigen compartiment of 
een interne afdeling, doch in principe verstoken van een eigen identiteit of rechtspersoonlijkheid. De intern 
verzelfstandigde agentschappen krijgen een eigen budget toegewezen. 
Vervolgens is er de externe verzelfstandiging. Daarvan is sprake van zodra de stedelijke (uitvoerende) 
bevoegdheden of taken worden overgedragen aan organen of personen buiten de rechtspersoon van de stad. De 
stad gaat deze stedelijke taken als het ware aan zichzelf onttrekken, afstoten en deze onderbrengen in een 
afzonderlijke entiteit of rechtspersoon. Deze meest extreme vorm van verzelfstandiging heeft ook belangrijke 
gevolgen: de afzonderlijke, verzelfstandigde, entiteit komt in de plaats van het verzelfstandigend bestuur én 
draagt daarvoor een eigen verantwoordelijkheid. Er vindt met andere woorden een overdracht van activiteit of 
bevoegdheden plaats. Twee verschillende vormen van externe verzelfstandiging kunnen worden onderscheiden, 
in volgorde van belangrijkheid volgens het Gemeentedecreet: 

- bij de verzelfstandiging in publiekrechtelijke vorm wordt gebruik gemaakt van een geheel eigen 
publiekrechtelijke rechtsvorm, het autonoom gemeentebedrijf;  

- bij de verzelfstandiging in privaatrechtelijke vorm richt de gemeente een rechtspersoon op 
overeenkomstig de bepalingen van het vennootschaps- of verenigingsrecht of beslist de gemeente in 
een bestaande rechtspersoon met dergelijke vorm deel te nemen. Hiermee wordt onder meer bedoeld 
de “gemeentelijke vzw”.  

Artikel 225 Gemeentedecreet, meer bepaald §2, stelt tenslotte dat het de gemeenten verboden is om, 
rechtstreeks of onrechtstreeks, rechtspersonen die belast zijn met welbepaalde taken van gemeentelijk belang op 
te richten, erin deel te nemen of zich erin te laten vertegenwoordigen of om aan die rechtspersonen personeel, 
financiële middelen, infrastructuur of andere activa ter beschikking te stellen, tenzij die rechtspersonen voldoen 
aan de voorschriften van titel VII van het Gemeentedecreet, zijnde het hoofdstuk over de verzelfstandiging, of er 
voor de oprichting, deelname of vertegenwoordiging een andere decretale of wettelijke rechtsgrond bestaat. 
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Ieder lokaal bestuur moet dit nochtans en telkens voor zichzelf uitmaken. De decreetgever komt bij deze moeilijke 
afwegingsoefening ter hulp met een wettelijk, exemplarisch en weerlegbaar, vermoeden van verzelfstandiging. 
Indien is voldaan aan de voorwaarden van het vermoeden, wordt niet enkel vermoed dat de betrokken activiteit 
een ‘taak van gemeentelijk belang’ is, maar ook dat een afzonderlijke rechtspersoon ‘ermee belast is’ en dat er 
aldus sprake is van “externe” verzelfstandiging, met andere woorden dat het bijvoorbeeld om een stedelijke VZW 
gaat. Het vermoeden is opgenomen in §3 van artikel 225 Gemeentedecreet op basis waarvan (met het oog op de 
toepassing van artikel 225 § 2), wordt vermoed dat een rechtspersoon door een gemeente met welbepaalde 
taken van gemeentelijke belang is belast als hij aan een van de volgende voorwaarden voldoet: 

1° een of meer van zijn organen bestaan voor meer dan de helft uit gemeenteraadsleden of leden van 
het college van burgemeester en schepenen van de gemeente in kwestie of de leden van de organen 
worden voor meer dan de helft aangewezen of voorgedragen door die personen; 
2° de gemeente of haar vertegenwoordigers beschikken over de meerderheid van de stemrechten in 
één of meer van zijn organen; 
3° zijn financiële middelen vallen voor meer dan de helft ten laste van het gemeentebudget; 
Dat voormeld wettelijk vermoeden weerlegbaar is en slechts exemplarisch; 

De stad moet, bij de oprichting van een verzelfstandigd agentschap in privaatrechtelijke vorm, zijnde een 
stedelijke VZW, afwegen en motiveren om welke redenen de structuur van de stad zelf of van een autonoom 
gemeentebedrijf niet voldoen of tegemoetkomen aan de wensen van de stad. 
Het stadsbestuur, niettegenstaande het geen oprichting maar slechts een omvorming betreft, heeft een 
gelijkaardige afweging gedaan, opgenomen in het verslag van het College dd. 13 februari 2014. 
In casu, luidens het voorliggend verslag van het College van Burgemeester en Schepenen, dient de VZW 
Centrummanagement te worden aangemerkt als een stedelijke VZW of een gemeentelijke extern verzelfstandigd 
agentschap in de zin van het Gemeentedecreet.  
Juridische grond 
Artikel 42, artikel 245 en artikel 310 van het gemeentedecreet 
Argumentatie 
De argumenten en overwegingen aangehaald in het verslag van het College op basis waarvan de aanname van 
het gemeentelijk extern verzelfstandigd agentschap VZW Centrummanagement wordt gedaan, kunnen integraal 
worden onderschreven en worden hier als uitdrukkelijk hernomen beschouwd. 
De VZW Centrummanagement valt onder het vermoeden van verzelfstandiging ex artikel 225 §3 
Gemeentedecreet, om de redenen aangegeven in het verslag van het College. Onder de gelding van het 
Gemeentedecreet,  wordt er dus van uitgegaan dat de stad Turnhout deze VZW belast heeft met de 
verwezenlijking van taken van stedelijk belang, vermeld in het maatschappelijk doel van de VZW. Dat dit 
overigens, middels onderliggende beslissing, ook uitdrukkelijk wordt erkend door de stad. 
De VZW Centrummanagement valt nu onder de dwingende bepalingen van het Gemeentedecreet en moet 
daartoe in principe moeten worden aangepast aan deze dwingende bepalingen. Het huidige artikel 310 van het 
Gemeentedecreet stelt dat de werking en de statuten van de bestaande gemeentelijke VZW’s, die niet voldoen 
aan de voorschriften van het Gemeentedecreet, zoals in dit geval, bij gemeenteraadsbeslissing in 
overeenstemming worden gebracht met de bepalingen van het Gemeentedecreet uiterlijk op 1 januari 2014. Het 
past dan ook dit zo snel mogelijk in orde te brengen. 
Het College van Burgemeester en Schepen heeft in haar verslag duidelijk de afweging van het behoud en de 
omvorming van de bestaande VZW gemaakt.  
Het College stelt voor om de VZW als rechtspersoon te behouden. Het behoud van de VZW kan slechts op 
voorwaarde van de afweging van de voor – en nadelen waaruit blijkt dat met gemeentelijke VZW slechts de 
geformuleerde doelstellingen kunnen worden bereikt zoals dit niet kan voor de stad of een autonoom 
gemeentebedrijf.  
Het College  wijst hier op de zeer belangrijke medewerking en participatie van betrokken lokale handelaars. Gelet 
op de maatschappelijke doelstelling van de vereniging wenst de stad deze participatie verregaand te verankeren. 
De stad opteert er niet voor dit te doen via de klassieke adviesverlening doch wel door binnen de 
bestuursorganen duidelijk de rol van deze verenigingen en vertegenwoordigers te formuleren, op de wijze zoals 
vermeld in het Collegeverslag. 
De betrokkenheid van de voormelde vertegenwoordigers van de lokale handelaars is belangrijk voor de stad. 
Dergelijke participatie in de gegeven aantallen en in de voormelde bestuursorganen is niet mogelijk binnen een 
AGB noch binnen de stad Turnhout zelf; 
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Overwegende dat de stad verder wenst te waken over de continuïteit van bedrijfsvoering, zowel naar de 
gebruikers, medewerkers, de beheerders als de subsidiërende overheden toe, en vanuit die optiek de VZW als 
rechtspersoon wenst verder te zetten; 
De gemeenteraad beschouwt het verslag van het College hier als uitdrukkelijk hernomen en onderschrijft de 
overwegingen en conclusies ervan integraal onderschrijft; 
Overeenkomstig het Gemeentedecreet de stad kan interne verzelfstandigde agentschappen kan oprichten. Dat 
deze niet beschikken over eigen rechtspersoonlijkheid of eigen bestuursorganen. Dat in het licht van de huidige 
werking van de bestaande VZW het niet wenselijk is het maatschappelijk doel van de VZW opnieuw onder te 
brengen onder het beheer van de stad of een autonoom gemeentebedrijf .Dat nogmaals kan verwezen worden 
naar de uitgebreide motieven die daartoe in het verslag van het College zijn opgenomen. Gelet op artikel 245 tot 
en met 247bis van het Gemeentedecreet waarin aan een gemeente de mogelijkheid wordt geboden een 
gemeentelijk extern verzelfstandigd agentschap in privaatrechtelijke vorm op te richten .Dat in overleg met het 
Agentschap voor Binnenlands Bestuur het dossier werd bekeken en aangepast. Door het Agentschap voor 
Binnenlands Bestuur werd het dossier inmiddels informeel goedgekeurd; 
De gemeenteraad verwijst naar: 
- het verslag van 13 februari 2014 van het college van burgemeester en schepenen, zoals gevoegd in bijlage, dat 
overeenkomstig artikel 245 §2 van het Gemeentedecreet de voor- en nadelen van de externe verzelfstandiging 
tegen elkaar afweegt en waaruit blijkt dat beheer binnen de rechtspersoonlijkheid van de stad of in de vorm van 
een autonoom gemeentebedrijf niet dezelfde voordelen biedt als de omvorming tot een gemeentelijk extern 
verzelfstandigd agentschap in privaatrechtelijke vorm;  
- het voorstel van gewijzigde statuten voor de VZW  (met een versie met toelichting per artikel en een 
gecoördineerde versie). Dat deze statuten in overeenstemming zijn met het Gemeentedecreet en de VZW  - wet, 
zo is erkend door het Agentschap voor Binnenlands Bestuur; 
De gemeenteraad stelt dat de voorgestelde statutenwijzigingen dan ook kunnen worden aangenomen. Dat er bij 
geen uitbreiding van het maatschappelijk doel voorlicht, doch slechts een omvorming naar de bepalingen van het 
Gemeentedecreet; 
De beoogde omvormingsoefening werd reeds gecommuniceerd aan de VZW; 

Besluit 
ARTIKEL 1 
Kennis te nemen van het verslag van het College van Burgemeester en Schepenen dd. 13 februari 2014 en de 
overwegingen er zich integraal van eigen te maken. Dat de VZW Centrummanagement belast is met de 
uitvoering van een taak van gemeentelijk belang, zoals geformuleerd in haar maatschappelijke doelstelling, en 
om die redenen dient beschouwd te worden als een extern verzelfstandigd agentschap in privaatrechtelijke vorm 
zoals bedoeld in het Gemeentedecreet; 
ARTIKEL 2 
De VZW Centrummanagement om de in het verslag aangehaalde redenen als rechtspersoon te behouden, 
zonder wijziging van de maatschappelijke doelstellingen. 
ARTIKEL 3 
In te stemmen met de omvorming van de VZW Centrummanagement en de aanpassing van de statuten van deze 
VZW aan de bepalingen van het Gemeentedecreet, zoals aangegeven in de bijgevoegde documenten, 
inbegrepen de toetreding van de stad als lid van de algemene vergadering. 
ARTIKEL 4 
Overeenkomstig artikel 245 §3 van het Gemeentedecreet wordt dit besluit, tesamen met het verslag van het 
College van burgemeester en schepenen, evenals het ontwerp van statuten van de VZW, binnen een termijn van 
dertig (30) dagen ter goedkeuring naar de Vlaamse Regering verstuurd. 
ARTIKEL 5 
Het College van Burgemeester en Schepenen te machtigen in dit kader, na het verkrijgen van de noodzakelijke 
goedkeuring van de Vlaamse regering, alle verdere nodige stappen te zetten, inbegrepen  

- de effectieve toetreding van de stad tot de VZW;  
- het onderhandelen van een samenwerkingsovereenkomst met de VZW  
- het agenderen op de gemeenteraad van de (her)samenstelling van de algemene vergadering en de 

raad van bestuur van de VZW overeenkomstig de gewijzigde statuten.  
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Economie 
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009. Goedkeuring te hechten aan de ledenlijst van het Lokaal Overleg Kinderopvang 
Samenvatting 
De gemeenteraad stelt de ledenlijst van het Lokaal Overleg Kinderopvang (LOK) (adviesraad) nominatief vast. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
De gemeenteraad erkende op 6 mei 2013 het Lokaal Overleg Kinderopvang als adviesraad en keurde tegelijk het  
reglement goed. 
Feiten en context 
Het LOK werd samengesteld nadat  mogelijke leden werden aangeschreven of aangesproken. 
Argumentatie 
De gemeenteraad stelt de ledenlijst van het LOK vast op basis van het reglement. 

Besluit 
De gemeenteraad stelt de ledenlijst van het LOK vast zoals voorgesteld in de lijst als bijlage. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Gelijke Kansen 
 
010. Goedkeuring te hechten aan de convenant tussen de stad Turnhout en SVK Noorderkempen 
Luc Hermans:  mevrouw Der Kinderen 
Annemie Der Kinderen: goedenavond burgemeester,  collega’s, nu in de Inkt heb ik gelezen dat het streefdoel is 
naar een netto stijging tot 150 woningen tegen 2017 nu in de commissie was er voorgesteld dat het een stijging 
zou zijn van 97 naar 150 woningen dus daar had ik graag wat verduidelijking over. Verder vinden wij als CD&V 
dat elk gezin recht moet hebben op een betaalbare woning en wij moeten ook als centrumstad zeker onze 
verantwoordelijkheid hier in opnemen. Nu Turnhout doet het zeker niet slecht en is zeker geen slechte leerling als 
het gaat om de huurwoningen. Nu andere gemeenten nemen hier niet altijd hun verantwoordelijkheid in op en wij 
willen daar dan toch ook wel voor pleiten om omzichtig om te springen met de ongelijke verdeling van 
huurwoningen maar een betere evenredige spreiding over een ruimere stadsregio toch te verwezenlijken.  
Luc Hermans: meneer Segers 
Peter Segers: misschien kort, burgemeester, collega’s, voorzitter, mevrouw Der Kinderen het is inderdaad in de 
Inkt staat tot 150 woningen maar het is wij staan nu op 31december 2013 is er een momentopname gebeurd en 
dan had het SVK 97 woningen in beheer. En eigenlijk is er dan afgesproken dat op 31 december 2017zij 150 
woningen in totaal moeten hebben. Dus het gaat van 97 zeg maar nu tot 150 tot 2017 met een tussentijdse 
evaluatie in 2015 waar dat het streefcijfer op 125 gezet is. Daar is expliciet in het college een tussentijdse 
evaluatie opgenomen met een aantal zodanig dat wij ook de convenant kunnen bij sturen moest het niet haalbaar 
zijn. Wat uw bemerking betreft rond de regionale spreiding ik deel dat zeker. Het is ook niet zo dat wij door deze 
convenant meer huurwoningen gaan hebben. Het is vooral denk ik eerder een verschuiving van mensen die nu 
op de puur private huurmarkt verhuren omdat ze dan hun woning niet meer louter juridisch privé verhuren dus 
van eigenaar tot huurder maar via de tussenstap van het SVK. Dus ik weet het niet of er echt huurwoningen gaan 
bij komen maar het zou wel een goede zaak zijn moesten er meer huurwoningen met SVK bijkomen want ze 
hebben toch wat meer mogelijkheden om ook niet alleen rond subsidiëring naar renovatie maar vooral ook naar 
langdurige contracten en ook een aantal boombegeleidingsfuncties waar sommige eigenaars toch ook 
geconfronteerd worden met huurders die niet altijd de nodige begeleiding krijgen en ook het SVK kan dat 
voorzien. Wat de stadsregionale spreiding of zeg maar een bredere regionale spreiding betekent dat staat ook 
niet in de convenant als zodanig maar het is wel zo ruw geschat op de wachtlijst van SVK 3/4de van de 
ingeschrevenen zijn inwoners uit Turnhout dus daar is wel degelijk de nood in Turnhout is het hoogst maar daar 
staat uitdrukkelijk in eigenlijk het engagement dat wij vragen van het SVK is als het project want wij geven als 
stad een tijdelijke impuls door deze subsidiëring maar er staat uitdrukkelijk in vermeld dat wij een engagement 
vragen van SVK om dit project te continueren en daar een zoektocht van naar andere middelen en daar staat 
uitdrukkelijk ook bij dat wij dat vooral ook zien in een stadsregionale context. Dat staat ook letterlijk in de 
convenant opgenomen. Dus ik denk dat wij die bekommernis allemaal delen. Ik denk dat het zaak is om ook de 
stadsregio en bij uitbreiding ook de bredere regio daarbij te betrekken maar wij beginnen in Turnhout zoals vaak.  
Luc Hermans: goed. Verder nog bemerkingen? Dan kunnen wij dit punt goedkeuren. 

Samenvatting 
De gemeenteraad van de stad Turnhout hecht goedkeuring aan de convenant  2014-2017 tussen Stad Turnhout 
en SVK Noorderkempen.  
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Motivering 
Juridische grond 
Decreet van 13 december 2002 tot vaststelling van de regels inzake de werking en de verdeling van het Vlaams 
stedenfonds, en latere wijzigingen. 
Besluit van de Vlaamse Regering van 21 september 2012 tot uitvoering van het decreet van 13 december 2002 
tot vaststelling van de regels inzake de werking en de verdeling van het Vlaams stedenfonds. 
Argumentatie 
Opzet van het project is het aanbod aan betaalbare en kwaliteitsvolle sociale woningen in Turnhout te verhogen, 
en dit door het Sociaal Verhuurkantoor Noorderkempen te ondersteunen om een snellere aangroei te realiseren, 
en zo het aanbod aan sociaal verhuurbare woningenstructureel te doen stijgen. Als streefdoel werd vooropgezet 
een netto-stijging tot 150 woningen op grondgebied Turnhout tegen 31 december 2017. De vooropgestelde 
aangroei is een netto-aangroei. Doordat er ook frequent woningen verdwijnen (bv. door verkoop), gaat het hier 
mogelijk om een grotere inspanning.  
De versterking kan deels gebeuren via de aangepaste subsidieregeling van de SVK’s en een continuering van de 
bestaande samenwerking tussen lokaal bestuur en SVK (gegroepeerd wachtregister, samenwerking op vlak van 
kwaliteit, …). 
Om op korte termijn de groei van het sociaal patrimonium te versnellen, en aan een hoger tempo dan nu nieuwe 
woningen in te huren, is het ook aangewezen een extra impuls te geven. 
Dit impliceert een versterking van de capaciteit van het SVK. Een tijdelijke financiering vanuit de stad kan hier 
een impuls betekenen, zodat bijkomend personeel kan worden aangeworven en extra werkingsmiddelen ter 
beschikking komen. 
Er dient over gewaakt te worden dat de gegeven impuls van die aard is, dat het SVK het nieuwe patrimonium kan 
blijven beheren na het stopzetten van de tijdelijke betoelaging, en structureel sterker kan worden. 
SVK gaat op basis van deze financiering over tot de aanwerving van een personeelslid dat specifiek belast wordt 
met actieve prospectie en inhuring van woningen. Daarnaast wordt ingezet op een actieve promotiecampagne. 
De focus van de werkzaamheden van deze medewerker ligt – gelet op de financiering – op het grondgebied 
Turnhout.  
Gelet op het impuskarakter van de financiering heeft deze aanwerving een tijdelijk karakter (2014 – 2017). Het 
bedrag van de financiering bedraagt maximaal 150 000 euro. Deze actie wordt gefinancierd met middelen 
stedenfonds. 

Besluit 
De gemeenteraad hecht goedkeuring aan de convenant  2014-2017 tussen Stad Turnhout en SVK 
Noorderkempen.  

CONVENANT 2014-2017 tussen STAD TURNHOUT – SVK Noorderkempen 
Tussen de stad Turnhout, vertegenwoordigd door haar college van burgemeester en schepen, voor wie 
optreden Eric Vos, burgemeester en Filip Buijs, secretaris  
hierna genoemd de opdrachtgever, enerzijds 
handelend in uitvoering van de gemeenteraadsbeslissing van 24 februari 2014 
en  
het  Sociaal Verhuurkantoor Noorderkempen vzw, Otterstraat 116 te 2300 Turnhout, vertegenwoordigd door Jan 
Bartholomeeusen, voorzitter en Sara Vallers, coördinator, hierna genoemd de opdrachthouder, anderzijds 
wordt overeengekomen wat volgt: 
Art.1. Algemene bepalingen 
De bovengenoemde partijen beslissen tot samenwerking om de doelstellingen te realiseren in het kader van het 
strategisch meerjarenplan 2014 - 2019 vanTurnhout en in het kader van Vlaams stedenfonds. De opdrachthouder 
verbindt er zich toe de hierna omschreven opdracht uit te voeren binnen de voorziene periode en binnen het 
voorziene budget. 
Tegelijkertijd engageert de opdrachthouder zich om actief op zoek te gaan naar alternatieve en/of bijkomende 
financiering, waar mogelijk in een stadsregionaal kader. De opdrachthouder zal de opdrachtgever informeren en 
indien nodig betrekken bij gesprekken hierover met andere overheden. 
Art.2. Situering van de opdracht 
De stad schreef als doelstelling in het strategisch meerjarenplan 2014-2019 in om de werking van de 
opdrachthouder te versterken. Opzet is om op korte termijn de groei van het sociaal huurpatrimonium te 
versnellen, door  de opdrachthouder de mogelijkheid te geven aan een hoger tempo dan nu bijkomende 
woningen in te huren.  
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Dit impliceert een versterking van de capaciteit van de opdrachthouder door het geven van een tijdelijke extra 
impuls. 
Art. 3. Algemene omschrijving van de opdracht 
De hierna omschreven projectinhoud en prestaties vormen het voorwerp van de opdracht: 
* Projectinhoud 
De opdrachthouder gaat over tot de aanwerving van een medewerker op B-niveau of gelijkgesteld (minimaal 
4/5de), inhuurder genaamd , op basis van de bijgevoegde functieomschrijving (bijlage 1). De opdrachthouder 
fungeert als werkgever en neemt alle hieraan verbonden verplichtingen op zich en heeft juridisch gezag over 
deze medewerker.  
* De opdrachthouder gaat de volgende minimale prestaties aan: 
- informatieverstrekking aan (kandidaat)eigenaars en opzetten van promotiecampagne voor (kandidaat)eigenaars  
- prospectie van aangeboden woningen, onderhandelen over contractvoorwaarden  en opstellen 
hoofdhuurcontracten en plaatsbeschrijvingen 
- ondersteuning van (kandidaat)eigenaars bij uitvoering van eventuele renovatiewerken en opmaken en opvolging 
van renovatiedossiers 
Art. 4. Beoogde resultaten van de opdracht  
De opdrachthouder verbindt zich ertoe om bijkomende woningen in te huren en te verhuren als sociale 
huurwoningen, waarbij het netto-aanbod SVK-woningen op grondgebied Turnhout stijgt van 97 woningen op 31 
december 2013 tot 125 woningen op 31 december 2015, en verder stijgt tot 150 woningen op 31 december 2017. 
Minimaal twee maal per jaar is er een formeel overleg tussen de opdrachthouder en de opdrachtgevers. Op dit 
overleg geeft de opdrachthouder een overzicht van de ondernomen acties en een overzicht van de behaalde 
resultaten. Indien op dit overleg wordt vastgesteld dat de opdrachthouder de overeenkomst niet kan uitvoeren 
zoals overeengekomen, zijn de bepalingen van artikel 11 van toepassing. 
Art.5. Financiering 
De opdrachtgever verbindt er zich toe voor de uitvoering van de opdracht een bedrag van maximaal 150 000 
euro financiert aan de opdrachthouder voor de werkingsperiode van 1 januari 2014 tot en met 31 december 2017.  
Het bedrag wordt beperkt tot het in de begroting van de opdrachthouder opgenomen bedrag, met een maximaal 
bedrag van 50 000 € per jaar.   
De financiering omvat: 

- Eenmalige kosten voor de aanwerving van de genoemde medewerker en werkingskosten voor de 
opstart 

- Loonkosten van de genoemde medewerker 
- Werkingskosten gemaakt in het kader van de informatieverstrekking aan (kandidaat)eigenaars en de 

promotiecampagne.  
De toekenning van de financiering wordt uitdrukkelijk afhankelijk gesteld van het verwerven van de goedkeuring 
voor het overeenstemmend begrotingskrediet in de stadsbegroting. 
De wet van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van sommige 
toelagen is van toepassing. 
De ter beschikking gestelde middelen zijn niet overdraagbaar naar een volgend of vorig werkingsjaar. De 
opdrachthouder kan geen aanspraak maken op eventuele middelen die niet tijdens het werkingsjaar waarop zij 
betrekking hebben, besteed worden. Het middelensaldo dat op deze wijze ontstaat, zal teruggevorderd of 
verrekend worden door de opdrachtgever. 
Art.6. Betalingsmodaliteiten 
De tussenkomst van de opdrachtgever wordt overgemaakt op eenvoudige vraag van de opdrachthouder. 
De aanvraag tot het verkrijgen van het in de stadsbegroting vastgelegd bedrag wordt via het aanvraagformulier 
dat aangeleverd wordt door de dienst Financiën van Stad Turnhout, binnengebracht bij de dienst Huisvesting van 
Stad Turnhout, Campus Blairon 200, 2300 Turnhout. 
Bij dit aanvraagformulier dient een financieel dossier gevoegd worden, dat wordt opgesteld door de 
opdrachthouder. Dit dossier dient volgende stukken te bevatten: 
 De begroting van de opdrachthouder m.b.t. het jaar van de subsidieaanvraag, met vermelding van de datum 

van goedkeuring door de Algemene Vergadering; 
 De balans en de resultatenrekening van het werkingsjaar voorafgaand aan de aanvraag. 
De betalingen kunnen slechts gebeuren na goedkeuring van de uitvoerbaarheid van de overeenstemmende 
budgetten in de stadsbegroting. 
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De opdrachthouder is verplicht om alle voorvallen met een mogelijke financiële consequentie onmiddellijk te 
melden bij de opdrachtgever. 
De opdrachthouder verbindt zich er toe de financiering enkel aan te wenden voor kosten die gepaard gaan met 
de uitvoering van deze overeenkomst. De betalingen gebeuren door storting op het rekeningnummer van de 
opdrachthouder: BE54 0011 6576 5497 op naam van Sociaal Verhuurkantoor Noorderkempen. 
Art. 7 Werkingskosten 
De opdrachthouder gebruikt de ter beschikking gestelde middelen uitsluitend voor onkosten gemaakt door het 
project zoals omschreven in artikel 3 en 4. De verantwoording van deze middelen gebeurt conform de richtlijnen 
opgenomen in artikel 10 en 11. 
Art. 8 Duur van de overeenkomst 
De overeenkomst geldt voor de duur van maximaal 4 jaar, van 1 januari 2014 tot en met 31 december 2017. De 
overeengekomen resultaten worden geëvalueerd.  
Art. 9. Financiële en inhoudelijke evaluatie van het project: algemene bepalingen. 
De opdrachthouder verbindt er zich toe om een inhoudelijk en een financieel verslag in te dienen. Deze verslagen 
moeten aantonen dat de actie werd uitgevoerd volgens de vooropgestelde resultaten in artikel 3 en 4 en volgens 
de vooropgestelde projectbegroting. 
De opdrachtgever moet uiterlijk op 31 maart van het volgend kalenderjaar in het bezit zijn van de financiële en 
inhoudelijke verantwoording.  
Art. 10. Financiële evaluatie 
De opdrachthouder verbindt er zich toe voor de uitvoering van de projecten een afzonderlijke boekhoudkundige 
rekening bij te houden die dienst zal doen als financieel verslag. Deze rekening mag een afdruk zijn van de 
gebruikte boekhouding. 
De opdrachthouder moet alle uitgaven kunnen staven. 
Het financieel controleverslag moet voor controle en nazicht bezorgd worden aan de dienst Huisvesting Turnhout, 
Campus Blairon 200, 2300 Turnhout. Daarna worden het financieel verslag en het controleverslag door de dienst 
Huisvesting bezorgd aan de dienst Financiën van Stad Turnhout. 
Indien de uitgaven voor de genoemde werkingskosten een deel zijn van een totaalfactuur van de 
opdrachthouder, moet er een verantwoording gegeven worden van de toegepaste verdeelsleutel van deze 
factuur. 
Uitgaven voor personeel moeten gestaafd worden met een kopie van de loonstaat. 
De opdrachtgever of zijn gemachtigden hebben toegang tot de boekhouding van de opdrachthouder, kunnen 
bijkomende verantwoordingsstukken opvragen en moeten kunnen nagaan of de financiering van de actie werd 
gerealiseerd zoals voorzien in de opdracht, en dit op actieniveau en in het kader van de gehele boekhouding van 
de opdrachthouder. 
Wanneer uit de controles of de afrekening blijkt dat de opdrachtgever teveel heeft betaald of dat de middelen 
oneigenlijk aangewend werden, zal deze te veel betaalde som teruggevorderd worden. 
Art.11. Afwijkingen in de uitvoering 
Wanneer de opdrachthouder vaststelt dat hij de overeenkomst niet kan uitvoeren zoals overeengekomen, moet 
hij onmiddellijk de opdrachtgever hiervan schriftelijk op de hoogte brengen. In onderling overleg zullen er verdere 
schikkingen ter zake getroffen worden. 
Wanneer de opdrachtgever bij controles vaststelt dat de overeenkomst niet uitgevoerd wordt zoals 
overeengekomen, zal hij de opdrachthouder, hiervan schriftelijk in kennis stellen en een voorstel tot schikking 
formuleren. De opdrachthouder verbindt er zich toe met deze bemerkingen en voorstellen rekening te houden. 
Art. 12. Beëindigen van de overeenkomst 
Deze overeenkomst wordt beëindigd wanneer de opdrachthouder:  
 de bepalingen van de uitvoering van de overeenkomst niet naleeft en de schikkingen zoals bepaald in artikel 

11 niet worden nageleefd. 
 de bedoelde resultaten niet realiseert, tenzij er hiervoor voldoende krachtige motiveringen kunnen gegeven 

worden, die de opdrachtgever aanvaardt. 
De opdrachthouder wordt hiervan via een aangetekend schrijven in kennis gesteld. 
Art. 13 Briefwisseling en communicatie 
Alle briefwisseling m.b.t. de uitvoering van de opdracht moet gericht worden aan: Huisvesting Stad Turnhout, 
Campus Blairon 200, 2300 Turnhout. 
Treden op als contactpersoon tussen beide organisaties: 
 voor de opdrachtgever:   
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Bart Huysmans, dienst huisvesting, Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 
 voor de opdrachthouder:  Sara Vallers, coördinator SVK, Otterstraat 116, 2300 Turnhout 
Art. 14. Publiciteit 
De opdrachthouder zal kenbaar maken dat de actie gerealiseerd wordt met de steun van het lokaal bestuur van 
Turnhout en het Vlaams stedenfonds. 
Art. 15. Geschillen 
In geval van geschillen tussen de opdrachtgever en de opdrachthouder is de rechtbank van Turnhout bevoegd. 
Art. 16. Slotbepalingen 
Deze overeenkomst is enkel mits onderling akkoord tussen de partijen aanpasbaar. 
Opgemaakt te Turnhout op ………..  in 4 exemplaren waarvan alle partijen erkennen één (1) exemplaar 
ontvangen te hebben. 
Voor de opdrachthouder: 
Sara Vallers       Jan Bartholomeeusen 
Coördinator SVK       Voorzitter SVK 
Voor de opdrachtgever: 
Filip Buijs       Eric Vos 
Stadssecretaris       Burgemeester 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
 
011. Voorlopige goedkeuring te hechten aan nieuwe straatnamen 'Koninginnepad', 'Gritselhof', 
'Schupstraat', 'Kursaalpoort', 'P.J. Brepolsplein', 'Turnovatoren', 'Academieplein', 'Dessauerplein', 
'Bloemekensgang', 'Tweetorentjesplein', 'Luizenpoort', 'Kruisbergstraat', 'Bouwschen Pad', ' 
Luc Hermans: zijn daar bemerkingen bij? Meneer Meeus 
Paul Meeus: ja voorzitter, collega’s, wij willen wel voorbehoud maken bij twee straatnamen. Het Koninginnepad 
om te beginnen. Wij vinden als republikeinse partij dat er geen paden en dreven en beluiken laat staan straten en 
pleinen naar koningen en koninginnen moeten genoemd worden. Dus daar zijn wij tegen. Dat is duidelijk. En dan 
ook een ander principieel punt ten aanzien van de Turnovatoren u weet uit het recente verleden dat wij in het 
kader van het Turnova project ons al herhaaldelijk verzet hebben tegen de bouw van de grote Turnovatoren. 
Aangezien wij daar tegen zijn vinden we dus ook dat er geen Turnovatoren moet genoemd worden. Dus wij 
proberen hem weg te denken vandaar dat wij er dus tegen zijn. Op die twee namen dus. 
Astrid Wittebolle: ik neem hier akte van ja. Dat hebben er er ooit nog gedaan hé akte nemen.  
Luc Hermans: Koninginnepad wordt wel niet naar een koningin genoemd.  
Paul Meeus: dat is een leuke discussie die wij hier nu beginnen. Het is een afleiding van de Koningin Astridlaan 
en het is om die reden dat het daar omdat het pad aansluit op de Astridlaan dat het Koninginnepad genoemd 
wordt. Dus elke afleiding is zelfs eigenlijk een afleiding te veel voor ons.  
Francis Stijnen: ge speelt niet met de kaarten dan meneer Meeus want daar hebt ge ook koninginnen bij. 
Paul Meeus: dan speel ik met de dame en de heer.  
Astrid Wittebolle: om iedereen gerust 
Paul Meeus: en wie de boeren zijn dat zal ik nu niet zeggen.  
Astrid Wittebolle: toch iedereen gerust stellen, de Koningin Astridlaan die blijft vooralsnog.  
Paul Meeus: de Astridlaan zullen wij die noemen. Dan denken wij vooral aan u.  
Luc Hermans:goed, zijn daar nog fracties die daar bemerkingen bij hebben? Neen. Wij nemen dit op in het 
verslag meneer Meeus.  

Samenvatting 
De gemeenteraad hecht voorlopige goedkeuring aan de nieuwe straatnamen in projecten BKO Koningin 
Astridlaan, inbreiding Maasstraat, inbreiding Maasstraat-Varenstraat-Hoveniersstraat, Turnova, Kruisbergstraat, 
Stationsomgeving fase I, Luizenpoort. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
- De Werkgroep Straatnamen stelde nieuwe straatnamen voor tijdens het overleg van 5 december 2013. 
- Het college van burgemeester en schepenen hechtte hieraan principiële goedkeuring in zitting van 16 januari 

2014. 
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Feiten en context 
Project BKO Koningin Astridlaan 
Het gebouw aan de Koningin Astridlaan 28 wordt omgevormd naar vier appartementen. Er komt een kleine 
insteekweg die ook nog vier woningen ontsluit en een buitenschoolse kinderopvang. Het openbaar domein wordt 
gelijkvloers aangelegd. 
Er zijn geen echte aangrijpingspunten om dit autovrije deel te benoemen. Aangezien het niet echt een weg is, 
eerder een pad dat aansluit op de Koningin Astridlaan, is het voorstel van de werkgroep ‘Koninginnepad’ 
Project inbreiding Maasstraat 
Een klein inbreidingsproject dat toegang krijgt langs de Maasstraat, is een klein woonerf waarrond een achttal 
woningen worden voorzien. Omdat dit de streek is die al vaker benoemd is als de groenten- en fruittuin van 
Turnhout, denken we hier eerder in die richting. Voor een aantal straten in Meuletiende zijn er een aantal namen 
van vergeten groenten (warmoes, pastinaak,..) gebruikt. Hier kan men denken in de trant van 
tuingereedschappen met een knipoog naar het Turnhoutse dialect. De naam ‘Gritselhof’ geeft bovendien een 
residentiële toets aan het project. 
Inbreiding Maasstraat – Varenstraat - Hovenierssstraat 
Hier wordt een nieuwe verkaveling aangelegd. In een eerste fase worden er een 22-tal loten voorzien. Voor het 
stuk dat het verlengde van de Varenstraat afwerkt, verkoos men in vorige werkgroep reeds de bestaande 
Varenstraat te verlengen. Voor het woonerf dat aantakt op de Maasstraat stelt de werkgroep –analoog naar de 
keuze in dezelfde streek als voor het project inbreiding Maasstraat- voor de benaming ‘Schupstraat’ 
Turnova 
Een grootschalig binnenstedelijk multifunctioneel project met winkels, horeca, wonen en cultuur. Verschillende 
doorsteken en pleinen kenmerken het openbaar domein. 
Algemeen wordt beschouwd dat men hier toch best namen zoekt in de sfeer van de vroegere drukkerij. Over het 
geheel wordt in de eerste plaats rekening gehouden met de plaats waar mogelijk voordeuren kunnen komen en 
de bereikbaarheid/vindbaarheid daarvan voor de hulpdiensten. 
Vanuit de Grote Markt komt er naast het postgebouw, op de plek van het vroeger Kursaal, een ingang naar een 
centraal gelegen plein op het project. Voor deze passage wordt de naam ‘Kursaalpoort’ voorgesteld. Het 
centrale plein waar deze passage op uitkomt is de ideale gelegenheid om de naam van de stichter van Brepols, 
P.J. Brepols te gebruiken als ‘P.J. Brepolsplein’. Dit plein loopt door tot aan de ingang aan de Otterstraat. Langs 
dit plein komt echter nog de ingang naar de toren, welke een belangrijke verscheidenheid aan adressen zal 
herbergen (kantoren, winkels, woningen,…). Van daaruit werd verkozen om ook deze locatie een aparte naam te 
geven en dan vooral in functie van de vindbaarheid voor de hulpdiensten. Omdat de toren toch een soort eye-
catcher is voor het project Turnova, lijkt de naam voor deze locatie ‘Turnovatoren’ de beste keuze. 
Achter het centrale plein is nog een plein dat grenst tegen de Baron Frans du Fourstraat. Op dit plein is het 
monumentale kantoorgebouw te vinden en zal ook het gebouw waar de academies gehuisvest zullen worden 
uitkomen. Vanuit die optiek dacht de werkgroep dat hier de naam ‘Academieplein’ wel op zijn plaats is. 
Palend aan de Baron Frans du Fourstraat, Schoolstraat en Akkerpad is ook nog een soort parkplein gelegen. 
Hier wordt voorgesteld om dit plein ‘Dessauerplein’ te noemen. Deze naam is gekozen naar Josephina 
Dessauer, de vrouw die gedurende +/- 20 jaar de drukkerij Brepols heeft geleid. Zij bracht ook het gemarmerd 
papier naar Turnhout en was dus vanuit historisch oogpunt niet onbelangrijk voor Turnhout en dan vooral voor de 
site van het project.  
Verder wordt ook een deel van de huidige Bloemekensgang mee opgenomen in het project, waarbij het historisch 
gebouw waar ‘Temmerman’ gehuisvest was, bewaard zal blijven. Omdat dit deel het verlengde is van de 
bekende Bloemekensgang, stelt de werkgroep voor om ‘Bloemekensgang’ in zijn geheel als straatnaam te 
erkennen vanaf de Grote Markt tot aan het centrale plein, welk P.J. Brepolsplein zou genoemd worden. Dan rest 
nog het Tweetorentjesplein dat toch ook een aantal handelszaken herbergt. Dit komt vanaf de Bloemekensgang 
tot aan de Baron Frans du Fourstraat en wordt dan meteen ook als ‘Tweetorentjesplein’ officieel mee 
opgenomen als straatnaam. 
Kruisbergstraat 
Ter hoogte van de Ijzerstraat ligt (aan de overkant) een autovrij pad, waarlangs 25 appartementen zullen komen. 
De voordeuren hiervan komen uit langs dit pad, waardoor een straatnaam nodig is. 
Aangezien er aan de andere kant en achterliggende gronden van dit pad nog volop ontwikkelingen aan de gang 
zijn waar ook nog nieuwe straten zullen komen, wordt geopteerd om langs dit laatste stuk van de Kruisbergstraat 
dit pad ook gewoon mee op te nemen in de ‘Kruisbergstraat’. 
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Stationsomgeving fase I 
Fase I van dit project omvat zo’n 140 wooneenheden en een niet onbelangrijke toegang naar een grote 
parkeergelegenheid via de Guldenporenlei. Het openbaar domein zal hier door een knip in twee gesplitst worden 
waardoor doorgaand verkeer naar de ontsluiting via de Diksmuidestraat niet mogelijk is. Door de splitsing kan 
men best aparte straatnamen zoeken voor deze straatjes. 
Voor Stationsomgeving waren er enkele suggesties:  
- de familie (Peter Beyens) van de stichter van Atelfond stelde voor om de stichter ervan, dhr. Pierre Van 

Sassenbroeck in het project te gedenken; 
- De kadastrale benaming voor dit deeltje Turnhout is Bouwschen Pad. 
Beide suggesties werden goed bevonden. Wel werd geopperd dat de naam Van Sassenbroeck zal gegeven 
worden als het deel waarop Atelfond zich bevond, zal ontwikkeld worden. Hier komt namelijk een ontwikkeling die 
wat weg heeft van de huidige Campus Blairon. Daarop zal de naam ‘Campus Van Sassenbroeck’ zeer gepast 
zijn. 
Het ‘Bouwschen Pad’ zal een plek krijgen als het stuk vanaf de Diksmuidestraat tot aan de knip.  
Luizenpoort 
Het pand de Oude Hesp op het Zegeplein is gesloopt. Het zal plaats maken voor een gebouw waarbij de 
voordeur zal uitkomen in de Luizenpoort. Er zijn reeds verschillende woningen die met de voordeur gesitueerd 
zijn in de Luizenpoort. Deze woningen zijn genummerd langs Grote Markt, maar intussen zijn de 
reservenummers van Grote Markt volledig uitgeput en dient er met A en B nummers gewerkt te worden, tenzij 
heel de markt hernummerd wordt, of de Luizenpoort een officiële straatnaam krijgt. 
De werkgroep is het erover eens dat we de bekende namen van de poorten en steegjes langs de Grote Markt 
niet mogen laten verloren gaan. Eerder in dit overleg werd ook al voorgesteld om de Bloemekensgang en het 
Tweetorentjesplein te erkennen en nu stelt men voor om dit ook voor de Luizenpoort te doen. ‘Luizenpoort’ zal 
dus als straatnaam erkend worden. 
Advies 
De werkgroep straatnamen hechtte zijn goedkeuring aan de voorstellen op 5 december 2013. 
De brandweer adviseerde over de voorstellen gunstig op 17 december 2013. 
De politie adviseerde over de voorstellen gunstig op 18 december 2013. 
Juridische grond 
Decreet tot bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen van 28 januari 1977, gewijzigd bij 
decreten van 1 juli 1987, 4 februari 1997 en 29 november 2002. 

Besluit 
De gemeenteraad hecht zijn voorlopige goedkeuring aan volgende straatnamen: 

Project: Straatnaam: 

BKO Koningin Astridlaan Koninginnepad 

Inbreiding Maasstraat Gritselhof 

Inbreiding Maasstraat-Hoveniersstraat-Varenstraat Schupstraat 

Turnova Kursaalpoort 
P.J.Brepolsplein 
Turnovatoren 
Academieplein 
Dessauerplein 
Bloemekensgang 
Tweetorentjesplein 

Kruisbergstraat Kruisbergstraat 

Stationsomgeving fase I Bouwschen Pad 

Luizenpoort Luizenpoort 

Na voorlopige goedkeuring van de gemeenteraad zal de wettelijke procedure verder gevolgd zal worden. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Patrimonium 
Kopie Ruimtelijke Ordening, Burgerzaken, GIS-coördinator, Wegen, Groen & Mobiliteit, 

Brandweer, Politie 
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012. Goedkeuring te hechten aan de gewijzigde convenant tussen de stad Turnhout en vzw jeugdhuis 
Wollewei 
Samenvatting 
De vorige gebruiksovereenkomst tussen de stad Turnhout en vzw jeugdhuis Wollewei is ten einde gelopen en 
dient dus vernieuwd te worden.  
Vanaf 1 januari 2014 is de Vlaamse financiering voor regionale jeugdhuizen gewijzigd. Het jeugdhuis heeft niet 
langer recht op een personeelssubsidie voor de tewerkstelling van 3,5 FTE ex-DAC medewerkers, maar ontvangt 
een subsidie voor 2 FTE projectmedewerkers, op voorwaarde dat de stad Turnhout een deel van de loonkost van 
de coördinator op zich neemt. Dit engagement werd opgenomen in het strategisch meerjarenplan 2014-2019. De 
vernieuwde convenant werd aangepast aan deze nieuwe regeling.  
De gemeenteraad besluit om goedkeuring te hechten aan de vernieuwde convenant met vzw jeugdhuis Wollewei 
en bijhorende plaatsbeschrijving.  

Motivering 
Voorgeschiedenis 
Gemeenteraadsbeslissing van 13 januari over de goedkeuring van het strategisch meerjarenplan 2014-2019: 
loonsubsidie aan vzw jeugdhuis Wollewei voor de tewerkstelling van een niet door een hogere overheid 
gesubsidieerde coördinator op bachelorniveau (€ 50.000).  
Feiten en context 
Vzw jeugdhuis Wollewei neemt voor een belangrijk deel de organisatie van vrijetijdsactiviteiten voor +14-jarigen 
in jeugdcentrum Wollewei voor zijn rekening. In return ontving het jeugdhuis in het verleden werkingssubsidies 
via het jeugdbeleidsplan en een subsidie via een convenant pop- en rockprogrammatie, stelde de stad Turnhout 
lokalen in jeugdcentrum Wollewei aan het jeugdhuis ter beschikking en kon het jeugdhuis rekening op personele 
ondersteuning van de jeugddienst.  
Sinds 1 januari 2014 is de Vlaamse financiering voor regionale jeugdhuizen gewijzigd. Het jeugdhuis heeft niet 
langer recht op een personeelssubsidie voor de tewerkstelling van 3,5 FTE ex-DAC medewerkers, maar ontvangt 
een subsidie voor 2 FTE projectmedewerkers op voorwaarde dat de stad Turnhout een deel van de loonkost van 
de coördinator op zich neemt. Dit engagement werd opgenomen in het strategisch meerjarenplan 2014-2019 van 
de stad Turnhout. 
Eén projectmedewerker coördineert een project rond ondernemersschap, waarbij jongeren die een evenement in 
bijvoorbeeld Futur willen organiseren intensief worden begeleid. De andere projectmedewerker organiseert een 
artistiek project. Met dit project wil het jeugdhuis jongeren met creatieve plannen de ruimte en materialen bieden 
om hun plannen uit te voeren. In de vorm van een atelierwerking werken jongeren een half jaar rond een bepaald 
thema. Als afsluiter wordt er een toonmoment georganiseerd. Alle kunstvormen komen aan bod.  
Rekening houdend met deze nieuwe regeling, werd in overleg tussen jeugddienst, jeugdhuis en de schepen van 
jeugd een voorstel voor een vernieuwde convenant uitgewerkt. Op 2 januari werd de convenant goedgekeurd 
door de raad van bestuur van het jeugdhuis. 
Op 6 januari heeft de dienst facility management de plaatsbeschrijving van de lokalen die de stad Turnhout aan 
het jeugdhuis ter beschikking stelt en dateerde van de vorige gebruiksovereenkomst, geüpdatet.  
Advies 
De algemene vergadering van vzw JeP, die als vaste adviescommissie i.v.m. het beheer van en de programmatie 
in de stedelijke jeugdinfrastructuur voor de stad Turnhout optreedt, heeft op 7 januari 2014 een positief advies 
gegeven over de vernieuwde convenant. 
Op 27 januari heeft de jeugdraad de vernieuwde convenant eveneens positief geadviseerd.  
Juridische grond 
Artikel 42 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005 en latere wijzigingen. 
Argumentatie 
Naast het toezicht dat vzw JeP uitoefent, zal de jeugddienst toekijken op de naleving van de afspraken die in de 
convenant met vzw jeugdhuis Wollewei werden opgenomen. Bovendien worden vóór elk jaar de ambities voor 
het volgend jaar door het jeugdhuis en de jeugddienst geconcretiseerd in een afsprakennota die ter goedkeuring 
wordt voorgelegd aan het college van burgemeester en schepenen.  

Besluit 
De gemeenteraad hecht goedkeuring aan de vernieuwde convenant met vzw jeugdhuis Wollewei en machtigt de 
heren burgemeester en secretaris deze te ondertekenen: 
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Convenant stad Turnhout - vzw jeugdhuis Wollewei  

Tussen enerzijds: 
VZW JEUGDHUIS WOLLEWEI, Draaiboomstraat 6, 2300 Turnhout, vertegenwoordigd door: 
-  de heer CORNELISSEN Michael, voorzitter,  wonende te Doornboomstraat 1, 2300 Turnhout 
-  de heer PLUYS Tim, secretaris, wonende te Schepersstraat 17, 2300 Turnhout 
handelend in uitvoering van de beslissing van de raad van bestuur van vzw jeugdhuis Wollewei van 2 januari 
2014. 
Hierna vzw jeugdhuis Wollewei genoemd. 
en anderzijds: 
STAD TURNHOUT, vertegenwoordigd door haar college van burgemeester en schepenen voor wie optreden: 
- de heer VOS Eric, burgemeester, Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 
- de heer BUIJS Filip, secretaris, Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 
handelend in uitvoering van de raadsbeslissing dd. 24 februari 2014. 
Hierna de stad Turnhout genoemd. 
Wordt overeengekomen wat volgt: 
Artikel 1 
1.1. De stad Turnhout is eigenaar van het gebouwencomplex “jeugdcentrum Wollewei”, Draaiboomstraat 6, 
te Turnhout en verklaart volgende ruimtes in jeugdcentrum Wollewei ter beschikking te stellen aan vzw jeugdhuis 
Wollewei: 
- Bar en koepelzaal (inclusief licht- en geluidsinstallatie) 
- Bureelruimte 
- Opslagruimte 
- Gebruik van andere lokalen voor vergaderingen, activiteiten en projecten gebeurt in samenspraak met 

de jeugddienst. Voor het exclusief gebruik van andere lokalen voor een periode langer dan twee weken, 
wordt een bijkomende overeenkomst tussen het college van burgemeester en schepenen en vzw 
jeudhuis Wollewei afgesloten.  

Alle ruimtes zijn inclusief nutsvoorzieningen: elektriciteit, verwarming, water en kabeldistributie. De kosten 
hiervoor worden door de stad Turnhout gedragen. 
Vzw jeugdhuis Wollewei verklaart het eigendom zoals nader omschreven in bijgevoegde plaatsbeschrijving te 
hebben bezichtigd.  
Vzw jeugdhuis Wollewei mag zijn gebruiksrecht noch geheel of gedeeltelijk overdragen, zonder voorafgaandelijk 
positief advies van vzw JeP en schriftelijke toestemming van het college van burgemeester en schepenen. 
1.2. De infrastructuur zoals opgesomd onder artikel 1.1. wordt kosteloos ter beschikking gesteld. 
1.3. De toegang mag niet afhankelijk gesteld worden van het bezit van een lidkaart. 
1.4. Vzw jeughuis Wollewei dient zich ten allen tijde stipt te houden aan de geldende wetten en 
reglementeringen die onder andere betrekking hebben op het uniform gemeentelijk politiereglement, 
geluidsnormen, drankverstrekking, verkoop van voedingsmiddelen, roken, drugs, rasicme en xenofobie, 
bescherming van minderjarigen  en vrijwilligers. 
1.5. Alle taksen, kosten en eventuele boeten die uit de activiteiten van vzw jeugdhuis Wollewei voortvloeien, 
zijn volledig ten laste van vzw jeugdhuis Wollewei zelf. 
1.6. Alle verzekeringen aangaande het gebouw worden afgesloten door de stad Turnhout. De stad Turnhout 
en Ethias zijn overeengekomen (polisnummer 38.016.271) dat Ethias afziet van alle verhaal dat zij, als 
gesubrogeerd in de rechten van de stad Turnhout, eventueel zou kunnen uitoefenen tegen zij die over het 
verzekerde gebouw beschikken.  
Vzw  jeugdhuis Wollewei verbindt zich er toe een verzekering burgerlijke aansprakelijkheid en een verzekering 
objectieve aansprakelijkheid brand en ontploffing af te sluiten bij een door de stad Turnhout erkende verzekeraar.  
1.7. Vzw jeugdhuis Wollewei is aansprakelijk voor alle schade aan de omschreven lokalen en inboedel, 
veroorzaakt naar aanleiding of tijdens dit gebruik, behalve de schade die voortvloeit uit het normale gebruik van 
de lokalen. Vzw jeugdhuis Wollewei zal de lokalen en inboedel als een goede huisvader beheren en onmiddellijk 
de stad Turnhout op de hoogte stellen van alle noodzakelijke herstellingen. Vzw jeugdhuis Wollewei zal de 
herstellingen moeten dulden en verklaart te verzaken aan eender welke vergoeding voor genotsderving.  
1.8. Alle werken zoals verfraaiingen, verbeteringen of veranderingen aan de lokalen zullen enkel mogen 
uitgevoerd worden na positief advies van vzw JeP en schriftelijke toestemming van het college van burgemeester 
en schepenen. Behoudens een andersluidende overeenkomst die in de schriftelijke toelating moet worden 
opgenomen, zullen de uitgevoerde werken zonder vergoeding voor vzw jeugdhuis Wollewei ten bate van de stad 
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Turnhout verworven blijven, die zich nochtans het recht voorbehoudt dat de lokalen in hun oorspronkelijke staat 
hersteld worden.  
Artikel 2 
Naast de infrastructurele ondersteuning biedt de stad Turnhout volgende financiële ondersteuning aan vzw 
jeugdhuis Wollewei: 
-  Loonsubsidie voor de tewerkstelling van een niet door een hogere overheid gesubsidieerde coördinator 
op bachelorniveau (€ 50.000). De toekenning van de subsidie wordt uitdrukkelijk afhankelijk gesteld van het 
verwerven van de goedkeuring voor het overeenstemmend begrotingskrediet in de stadsbegroting. De stad 
Turnhout betaalt de subsidie uit binnen de drie maanden nadat de begroting uitvoerbaar is. In 2014 wordt de 
subsidie uitgekeerd op basis van de doelstellingen en ambities voor dit jaar die ter advies aan vzw JeP en ter 
goedkeuring aan het college van burgemeester en schepenen worden voorgelegd. Vanaf 2015 betaalt de stad 
Turnhout de subsidie uit na advies van vzw JeP en goedkeuring van het college van burgemeester en schepenen 
over de verantwoording van het voorbije jaar en ambities voor het volgend jaar. Indien uit de verantwoording blijkt 
dat de vooropgestelde doelstellingen en ambities niet werden gerealiseerd, kan de stad Turnhout beslissen om 
(een deel van) de subsidie terug te vorderen. 
-  Mogelijke financiering van bijkomende activiteiten, evenementen en projecten in opdracht van of in 
samenwerking met de stad Turnhout.  
Artikel 3 
Naast de infrastructurele en financiële ondersteuning biedt de stad Turnhout ook personele ondersteuning aan 
vzw jeugdhuis Wollewei. Vzw jeugdhuis Wollewei kan rekenen op advies en ondersteuning van de medewerkers 
van de jeugddienst wanneer nodig of gewenst. Zowel het personeel van vzw jeugdhuis Wollewei als de 
medewerkers van de jeugddienst nemen regelmatig initiatief tot overleg. Voor technische werkzaamheden kan 
vzw jeugdhuis Wollewei via de jeugddienst beroep doen op ondersteuning door stadsbedrijven.  
Artikel 4 
Het diensthoofd van de jeugddienst of zijn plaatsvervanger hebben steeds het recht om op de naleving van deze 
convenant toe te kijken. Hij of zij kan ook ten allen tijde de voorlegging van de gevoerde boekhouding opvragen. 
Artikel 5 
5.1. In ruil voor de infrastructurele, financiële en personele ondersteuning van de stad Turnhout verbindt vzw 
jeugdhuis Wollewei zich ertoe om volgende minimale openingstijden van het jeugdhuis te garanderen: 
-  Vzw Jeugdhuis Wollewei is minimum 20 uur per week geopend, waarvan minstens 10 uur in het 
weekend en gespreid over minimum 4 dagen.  
-  Tijdens schoolweken is vzw jeugdhuis Wollewei elke middag geopend van 12 tot 13.30 uur en  
woensdagnamiddag tot 17 uur. 
Voor wat het sluitingsuur betreft, wordt verwezen naar de Vlarem klasse 2 milieuvergunning van vzw jeugdhuis 
Wollewei.  
Na uitdrukkelijk akkoord van het diensthoofd van de jeugddienst kan er per uitzondering worden afgeweken van 
deze minimale openingsuren. 
Vzw jeugdhuis Wollewei hanteert geen consumptieverplichting en verkoopt de drank aan democratische prijzen. 
Indien vzw jeugdhuis Wollewei een verhoging van de drankprijzen wil doorvoeren, kan dit enkel na positief advies 
van vzw JeP. Tijdens de middagopvang worden er geen alcoholische dranken geschonken, behalve op 
woensdagmiddag. 
Vzw jeugdhuis Wollewei heeft het exclusieve recht voor de drankverstrekking aan alle occasionele gebruikers in 
de lokalen van jeugdcentrum Wollewei.  
Vzw jeugdhuis Wollewei draagt de volledige verantwoordelijkheid voor het afsluiten van alle gebruikte lokalen en 
toegangen én het activeren van alarminstallaties indien de verantwoordelijken van het jeugdhuis na het personeel 
van de jeugddienst jeugdcentrum Wollewei verlaten. Twee personeelsleden van vzw jeugdhuis Wollewei zijn 
opgenomen in het alarmoproepsysteem.  
De gangen, foyers en lokalen in jeugdcentrum Wollewei worden van materiaal vrijgehouden. 
Het afval op het terras, de koer en de tuin afkomstig van activiteiten van vzw jeugdhuis Wollewei worden vóór de 
eerstvolgende werkdag opgeruimd. 
5.2. Vzw jeugdhuis Wollewei verbindt zich er eveneens toe om de volgende doelstellingen te realiseren: 
- Vzw jeugdhuis Wollewei heeft een duidelijke identiteit, die gekend is door jongeren en stakeholders. 
- Jongeren geven het jeugdhuis vorm vanuit hun eigen goesting, en krijgen kansen om hun competenties 
te versterken.  
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- Vzw jeugdhuis Wollewei creërt een divers aanbod in de vrije tijd van jongeren vanaf 14 jaar dat aansluit 
bij hun leefwereld /verschillende jeugdculturen.  
- Vzw jeugdhuis Wollewei voert een professioneel zakelijk beleid met maximale betrokkenheid van 
jongeren.   
Vzw jeugdhuis Wollewei werkt ook actief mee aan de opmaak en uitvoering van het masterplan van  
jeugdcentrum Wollewei. 
Na elk jaar legt vzw jeugdhuis Wollewei een inhoudelijk en financieel verslag én de ambities voor het volgend jaar 
aan vzw JeP en het college van burgemeester en schepenen voor. In het inhoudelijk verslag evalueert vzw 
jeugdhuis Wollewei de vooropgestelde doelstellingen en voegt een overzicht van het aantal activiteiten en 
deelnemers toe. De ambities voor het volgend jaar, die ook gebaseerd zijn op bovenvermelde doelstellingen en 
de evaluatie van het voorbije jaar, worden door vzw jeugdhuis Wollewei en de jeugddienst verder 
geconcretiseerd in een afsprakennota.  
Artikel 6 
Elke wijziging van de statuten van vzw jeugdhuis Wollewei moet onmiddellijk ter kennis worden gebracht aan vzw 
JeP en het college van burgemeester en schepenen. Een statutenwijziging waardoor de doelstellingen van vzw 
jeugdhuis Wollewei niet meer overeenstemmen met de huidige, kunnen aanleiding geven tot de onmiddellijke 
beëindiging van deze convenant door het college van burgemeester en schepenen. 
Artikel 7 
Bij inbreuk op de bepalingen van deze convenant kan het college van burgemeester en schepenen, na advies 
van vzw JeP, onmiddellijk een einde stellen aan de huidige convenant. 
Artikel 8 
Deze convenant geldt voor een periode van 6 jaar, vanaf 1 januari 2014 tot en met 31 december 2019. 
Artikel 9 
De door beide partijen goedgekeurde en ondertekende plaatsbeschrijving zal integraal deel uitmaken van deze 
convenant. 
Bij het verstrijken van deze convenant, zal vzw jeugdhuis Wollewei de lokalen moeten achterlaten in de staat 
zoals bij de ingebruikneming, rekening houdend met de beschadigingen die te wijten zijn aan een normaal 
gebruik of sleet. 
Artikel 10 
De registratie van deze convenant is ten laste van vzw jeugdhuis Wollewei. Deze convenant wordt aangegaan 
voor openbaar nut. 
Opgemaakt te Turnhout op …/…/……, in twee originele exemplaren. Elke partij erkent een origineel exemplaar te 
hebben ontvangen. 
Voor vzw jeugdhuis Wollewei  
Michael Cornelissen      Tim Pluys 
Voorzitter       Secretaris 
Voor de stad Turnhout  
Filip Buijs       Eric Vos  
Secretaris       Burgemeester 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel  Jeugd 
Kopie  facility management, vzw Jeugdhuis Wollewei 
 
013. Goedkeuring te hechten aan statutenwijziging van vzw JeP 
Samenvatting 
Bestaande gemeentelijke vzw’s die als vzw willen blijven functioneren, moeten zich krachtens het 
gemeentedecreet omvormen tot EVAP (extern verzelfstandigd agentschap in privaatrechtelijke vorm).  De 
statuten van de gemeentelijke vzw Jeugdprogrammatie (afgekort vzw JeP) werden aangepast en goedgekeurd 
door de gemeenteraad op 30 december 2013.  Op de gemeenteraadscommissie 16/1/2014 werd door enkele 
raadsleden gepleit voor een bijkomende wijziging aan de statuten waardoor de afgevaardigden van de fracties in 
de raad van bestuur van de vzw niet noodzakelijkerwijze verkozen gemeenteraadsleden moeten zijn.  Dit voorstel 
werd besproken op de raad van bestuur van de vzw dd. 4/2/2014, waarna de wijziging wordt voorgelegd aan de 
gemeenteraad.   
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Motivering 
Voorgeschiedenis 
Gemeenteraadsbesluit van 30/12/2013, waarin het ontwerp van statutenwijziging van vzw JeP, extern 
verzelfstandigd agentschap van de stad, werd goedgekeurd. 
Feiten en context 
Op de gemeenteraadscommissie van 16/1/2014 werd door enkele gemeenteraadsleden aangedrongen op een 
bijkomende wijziging aan de statuten, meer bepaald artikel 17. II, over de samenstelling van de raad van bestuur. 
Het volledige artikel 17 luidt als volgt: 
“De vereniging wordt beheerd door de raad van bestuur, verkozen door de leden van de algemene vergadering. 
De Raad van bestuur wordt samengesteld uit drie categoriën: 

i. de schepen van jeugd; 
ii. van elke politieke fractie die vertegenwoordigd is in de gemeenteraad één gemeenteraadslid. De 

kandidaat bestuurders uit deze categorie worden voorgedragen door de gemeenteraad, waarbij 
maximaal twee derde van hetzelfde geslacht zijn; 

iii. De Turnhoutse jeugdraad en het jeugdwelzijnsoverleg hebben samen recht op evenveel 
vertegenwoordigers als het aantal vertegenwoordigers uit categorie II.  Minstens 2/3 van de 
vertegenwoordigers uit categorie III bestaat uit leden aangeduid door de Turnhoutse jeugdraad.” 

Op dezelfde gemeenteraadscommissie werd gesuggereerd om paragraag II als volgt te wijzigen:  
“van elke politieke fractie die vertegenwoordigd is in de gemeenteraad één afgevaardigde. De kandidaat 
bestuurders uit deze categorie worden voorgedragen door de gemeenteraad, waarbij maximaal twee derde van 
hetzelfde geslacht zijn.” 
Advies 
Na bespreking op de raad van bestuur van vzw JeP van 4/2/2014 formuleert de vzw volgende advies ivm de 
voorgestelde statutenwijziging. De ‘open’ raad van bestuur opteert uitdrukkelijk om nog iets verder te gaan dan 
de op de gemeenteraadscommissie voorsgesteld wijziging en stelt voor de desbetreffende paragraaf als volgt te 
formuleren: “ van elke politieke fractie die vertegenwoordigd is in de gemeenteraad maximaal 2 
vertegenwoordigers, waarvan minstens één gemeenteraadslid. De kandidaat bestuurders uit deze categorie 
worden voorgedragen door de gemeenteraad, waarbij maximaal twee derde van hetzelfde geslacht zijn.” 
Deze constructie biedt een enorme meerwaarde, omdat zo een regelmatig overleg tussen enerzijds jeugdraad en 
jeugdwelzijnsoverleg (jeugdsector) en verkozen mandatarissen gewaarborgd blijft.   
In de tweede plaats wordt aan de politieke families de mogelijkheid geboden om naast een gemeenteraadslid ook 
een geëngageerd lid af te vaardigen die een stuk ervaring kan inbrengen of ervaring kan op doen. 
Tenslotte biedt deze formule méér opportuniteiten om aan de decretaal gestelde voorwaarde ivm de 
genderverhouding te voldoen. 
Juridische grond 
Gemeentedecreet van 15 juli 2005 en haar wijzigingen 
VZW wet van 27 juni 1921 
Cultuurpactwet en –decreet van 16 juli 1973 

Besluit 
De gemeenteraad keurt het voorstel voor de bijkomende  statutenwijziging voor extern verzelfstandigd 
agentschap in privaatrechtelijke vorm vzw jeugdprogrammatie Turnhout goed; waarbij artikel 17. II m.bt. de 
samenstelling van de raad van bestuur als volgt wordt aangepast: 
“ van elke politieke fractie die vertegenwoordigd is in de gemeenteraad maximaal 2 vertegenwoordigers, waarvan 
minstens één gemeenteraadslid.. De kandidaat bestuurders uit deze categorie worden voorgedragen door de 
gemeenteraad, waarbij maximaal twee derde van hetzelfde geslacht zijn.” 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging  
Origineel Jeugddienst Jeugddienst 

Kopie  vzw JeP 
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014. Goedkeuring te hechten aan de ondertekening van de burgemeestersconvenant 
Samenvatting 
De gemeenteraad keurt de ondertekening van het Burgemeestersconvenant goed. Met het 
Burgemeestersconvenant gaat Turnhout het engagement aan om de CO2-uitstoot met minstens 20 % te 
reduceren. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 

 Op 16 juli 2013 keurde het college principeel de deelname aan het burgemeestersconvenant en 
bijhorend IOK-ondersteuningsaanbod goed. 

 Op 13 februari 2014 keurde het college principieel de ondertekening van het burgemeestersconvenant 
goed. 

Feiten en context 
De Burgemeestersconvenant is een initiatief van de Europese Commissie. Het is een oproep naar de lokale 
besturen om zich te engageren tegen 2020 de CO2-uitstoot op hun grondgebied met minstens 20% te 
verminderen.  
Sinds het ontstaan van het convenant hebben 4.000 Europese gemeenten ingetekend. Het convenant is een 
decentrale aanpak van de Europese Unie om de Europese energiedoelstelling concreet te realiseren. 
Binnen het convenant is intergemeentelijke samenwerking belangrijk. Als territoriale coördinator binnen het 
Burgmeestersconvenant voorziet het IOK een ondersteuningspakket waar gemeenten uit verschillenden CO2-
reducerende acties kunnen kiezen.  
De officiële ondertekening van het burgemeestersconvenant zal doorgaan op 21 maart om 15u op de terreinen 
van Nike Laakdal. Een uitnodiging vanuit het IOK volgt nog. 
Een jaar na de ondertekening moet Turnhout een Gemeentelijk Klimaatactieplan voorleggen aan Europa waarin 
wordt uitgelegd hoe de besparing gerealiseerd zal worden. Om er voor te zorgen dat alle knelpunten en kansen 
vanuit de stad Turnhout worden meegenomen, zal er een workshop georganiseerd worden waaraan alle 
betrokken diensten en madantarissen deelnemen. IOK zal samen met de projectpartners (provincie Antwerpen, 
distributienetbeheerder,…) zorgen voor de organisatie en begeleiding van deze workshop. In werkgroepen zal er 
rond vier verschillende thema’s worden nagedacht over hoe het energieverbruik en dus de CO2-uitstoot 
verminderd kan worden. De daling in uitstoot zal enerzijds gerealiseerd worden binnen de stedelijke diensten, 
maar anderzijds ook binnen de andere actoren (industrie, openbaar vervoer, particuliere woningen, 
personenvervoer,…) die in de stad actief zijn. 
De vier thema’s zijn: 

- Wonen: gemiddeld zijn woningen in de Kempen verantwoordelijk voor 38% van de CO2. Voor een 
gemiddeld gezin betekent dit een jaarlijse energiekost van 1.550 euro. In tijden van crisis kan een 
energiebesparing een antwoord bieden op de moeilijke financiële situatie van heel wat gezinnen. 

- Mobiliteit: 20% van de CO2-uitstoot is afkomsting van verkeer op gemeentelijke wegen. Een lagere 
uitstoot door minder en groener verkeer is niet enkel goed voor de luchtkwaliteit, maar kan ook een 
oplossing bieden voor een verkeersveiligere en leefbare stad. 

- Lokale economie: handel, industrie en landbouw zijn goed voor 41% van de CO2-uitstoot in een 
gemiddelde kempische gemeente. Bedrijven verankeren steeds meer energie- en CO2-besparingen in 
hun bedrijfsstrategie. 

- Stedelijk patrimonium (inclusief stedelijke vloot en openbare verlichting): ook voor steden en gemeenten 
nemen de energiekosten een grote hap uit het werkingsbudget. Nieuwe technologieën en een 
verantwoord energieverbruik leveren een financiële en ecologische winst. 

De input die uit de workshop komt, zal gebruikt worden als basis voor het ontwerp van het Gemeentelijk 
Klimaatactieplan. Dit Klimaatactieplan zal ter goedkeuring aan het college voorgelegd worden en uiteindelijk voor 
definitieve goedkeuring aan de gemeenteraad. 
Timing voor opmaak Gemeentelijk Klimaatactieplan: 

- workshop/brainstormsessie per gemeente. : februari – mei 
- ontwerpklimaatactieplan ter goedkeuring aan het college: mei 
- voorleggen van ontwerkklimaatactieplan aan adviesraden: juni – augstus 
- voorleggen ter goedkeuring van klimaatactieplan: september 
- indienen definitief klimaatactieplan: januari – februari 2015 

Juridische grond 
- pakket Energie voor een Veranderende Wereld goedgekeurd door de Europese Unie op 9 maart 2007 



Gemeenteraad van 24 februari 2014  115 

- communautaire Actieplan voor energie-efficiëntie waar een van de oprichting van het 
Burgemeestersconvenant een van de prioriteiten is 

Argumentatie 
Het Intergouvernementele Panel voor Klimaatverandering heeft bevestigd dat de klimaatsverandering een feit is 
en dat het energiegebruik door de mens een aanzienlijke verantwoordelijkheid heeft voor die klimaatverandering.  
De Europese Unie kan de gestelde emissiereductie enkel verwezenlijken als lokale en nationale overheden hun 
steentje bijdragen aan de bestrijding van de klimaatsopwarming.  
Steden zijn namelijk direct en indirect verantwoordelijk voor meer dan de helft van de broeikasgasemissies als 
gevolg van het gebruik van energie in het kader van menselijke activiteiten. 
Bovendien staan lokale overheden veel dichter bij de inwoners dan andere hogere overheden en heeft ze een 
directere link om inwoners te stimuleren om eveneens hun steentje bij te dragen aan de reducties van de 
broeikasgasemissies. 
Door het burgemeestersconvenant te ondertekenen, gaat de stad Turnhout het engagement aan om de 
broeikasgasemissies op haar grondgebied zo veel mogelijk te reduceren. 

Besluit 
De gemeenteraad keurt de ondertekening van het burgemeestersconvenant goed. 
De gemeenteraad keurt onderstaande verbintenissen goed: 
Wij, het gemeentebestuur, verbinden ons ertoe om 
- de lat hoger te leggen dan de EU en de CO2-uitstoot op ons grondgebied tussen nu en 2020 met ten minste 
20% terug te dringen; 
- om dat doel te bereiken zijn wij bereid ons te committeren aan een Actieplan betreffende duurzame energie 
voor die gebieden die onder onze bevoegdheid vallen; 
- deze verbintenis en het actieplan zullen volgens onze respectievelijke procedures worden geratificeerd; 
- een emmissieberekening uit te voeren die als uitgangspunt voor de tenuitvoerlegging van het actieplan moet 
dienen; 
- het actieplan binnen een jaar na de formele ondertekening van het Burgemeestersconvenant in te dienen 
- onze structuren aan te passen en het nodige personeel in te zetten om de vereiste acties te kunnen 
ondernemen; 
- het maatschappelijk middenveld op ons grondgebied actief te betrekken bij het opstellen van het actieplan, 
d.w.z. bij het uitwerken van de noodzakelijke beleidsmaatregelen om de doelstellingen ervan te kunnen 
verwezelijken; 
- in alle in het Convenant vertegenwoordigde gemeenschappen zal een actieplan worden opgesteld, dat uiterlijk 
een jaar na ondertekening van het Convenant bij het secretariaat zal worden ingediend; 
- na de indiening van het actieplan minstens om de twee jaar een voortgangsrapport in te dienen voor evaluatie-, 
toezicht- en controledoeleinden; 
- onze ervaringen en knowhow met andere territoriale gemeenschappen te delen; 
- in samenwerking met de Europese Commissie en andere stakeholders energiedagen of stedenconvenantdagen 
te organiseren om de burgers rechstreeks te laten profiteren van de voordelen en mogelijkheden die een 
verstandiger energiegebruik biedt, en de lokale media regelmatig over de uitvoering van het actieplan te 
informeren; 
- actief deel te nemen en bij te dragen, aan de jaarlijkse EU-Conferentie van Burgemeesters voor een 
Energieduurzaam Europa; 
- de boodschap van het Convenant in de geijkte fora onder de aandacht te brengen en andere burgemeesters 
aan te sporen om bij het Convenant aan te sluiten; 
- de beëindiging van ons lidmaatschap van het Convenant te aanvaarden als het secretariaat van te voren 
schriftelijk heeft laten weten dat: 
i) een jaar na de formele ondertekening van het Convenant nog steeds geen actieplan werd ingediend; 
ii) de in het actieplan aangegeven algemende CO2-reductiedoelstelling niet werd gehaald vanwege het niet 
uitvoeren of onvoldoende uitvoeren van het Actieplan: 
iii) in twee opeenvolgende verslagleggingsperioden geen voortgangsrapport werd ingediend. 
Wij, het gemeentebestuur, scharen ons achter 
- het besluit van de Europese Commissie om een mechanisme voor technische en promotionele ondersteuning in 
het leven te roepen en te financieren, incl. evaluatie- en monitoringsmechanismen en mechanismen ter 
bevordering van de uitwisseling van knowhow en de verspreiding van succesvolle maatregelen, een en ander 
binnen de grenzen van onze financiële mogelijkheden; 
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- de rol van de Europese Commissie om de coördinatie van de EU-conferentie van Burgemeester voor een 
Energieduurzaam Europa op zich te nemen; 
- het voornemen van de Europese Commissie om de uitwisseling van ervaringen tussen de deelnemende 
gebieden te vergemakkelijken en om richtsnoeren en een lijst van referentievoorbeelden op te stellen, en met 
bestaande activiteiten en netwerken die de rol van lokale overheden op het gebied van klimaatbescherming 
ondersteunen, te combineren. Wij dringen erop aan dat deze referentievoorbeelden een integrerend deel van dit 
Convenant vormen en in de bijlage moeten worden vermeld; 
- het voornemen van de Europese Commissie om de deelnemende steden te erkennen als ‘energieduurzame 
Europese stad’ en allerlei initiatieven te nemen om deze steden in de schijnwerpers te zetten, zoals b.v. het 
ontwerpen van een speciaal logo; 
-de krachtige steun van het Comité van de Regio’s, en daarmee ook van de Europese lokale en regionale 
overheden, voor dit Conveant en de doelstelling ervan; 
- de hulp die vele lidstaten, regio’s, provincies, grote steden en andere institutionaele pleitbezorgers van dit 
Convenant aanbieden om kleinere steden en gemeenten te helpen aan de bepalingen van het Convenant te 
voldoen; 
Wij, gemeentebestuur, verzoeken 
- de Europese Commissie en de nationale overheden coherente ondersteunings- en samenwerkingsstructuren 
opzetten om de ondertekenaars van dit Convenant te helpen bij de uitvoering van hun actieplannen; 
- de Europese Commissie en de nationale overheden in hun respectieve begeleidende programma’s een centrale 
plaats in te ruimen voor de in dit Convenant genoemde activiteiten en de steden te informeren over en betrekken 
bij de voorbereiding van beleidsmaatregelen en financiële regelingen ten behoeve van het lokale bestuursniveau 
voorzover die binnen de werkingssfeer van dit Convenant liggen; 
- de Europese Commissie met de financiële sector te onderhandelen over de invoering van financiële regelingen 
die de uitvoering van actieplannen mogelijk helpen maken; 
- de nationale overheden om de lokale en overheden te betrekken bij de voorbereiding en uitvoering van de 
nationaele actieplannen ter bevordering van de energie-efficiëntie en het gebruik van duurzame energie; 
- de Europese Commissie en de nationale overheden om ons de nodige ondersteuning te geven bij de uitvoering 
van onze actieplannen, conform de reeds overeengekomen beginselen, regels en procedures en eventuele 
toekomstige, wereldwijde afspraken, met name in het kader van het Raamverdrag Klimaatverandering van de 
Verenigde Naties; 
- onze actieve bijdrage aan het terugdringen van de CO2-uitstoot kan uiteindelijk resulteren in een ambitieuze 
mondiale doelstelling. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Milieudienst – Lina Nurali 
 
015. Kennisname van de beveiligingswerken aan de Sint-Pieterskerk en goedkeuring te hechten aan de 
subsidiëring van deze werken 
Samenvatting 
De gemeenteraad wordt gevraagd kennis te nemen van de beveiligingswerken die zullen uitgevoerd worden in de 
Sint-Pieterskerk, Grote Markt 80 te Turnhout en goedkeuring te hechten aan het subsidiebedrag.  

Motivering 
Feiten en context 
De Kerkraad van Sint-Pieter heeft een aanvraagdossier opgemaakt voor de noodzakelijke beveiligingswerken, 
brand- en inbraakbeveiliging, in de Sint-Pieterskerk, grote Markt 801 te Turnhout 
De Kerkraad heeft gebruik gemaakt van  de stockaanbesteding, gegund op 14 september 2009 aan Ardovlam nv, 
Kruisboommolenstraat 13 te 8800 Roeselare. 
Juridische grond 
Het (gecoördineerde) Besluit van de Vlaamse Regering van 14 december 2001 houdende vaststelling van het 
premiestelsel voor restauratiewerkzaamheden aan beschermde monumenten vooziet in een subsidiestelsel voor 
restauratiewerkzaamheden aan beschermde monumenten die toebehoren aan of worden beheerd door lokale 
besturen en die bestemd zijn voor de uitoefening van een erkende eredienst 
De kosten van herstel en restauratie van een geklasseerd gebouw worden, krachtens het 
restauratiepremiebesluit, gedragen door het Vlaams gewest ( 60%), de provincie (20%) de gemeente (10%) en 
de kerkfabriek (10%).  
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De bevoegde afdeling van het agentschap Ruimte en Erfgoed Vlaanderen te Brussel berekent de premie op 
basis van een aanvaarde kostenraming, verhoogd met 10% voor algemene kosten. 
Argumentatie 
Het aanvraagdossier beveiligingswerken is tot stand gekomen in overleg met de Financiële Diest en de dienst 
Facility Management van Stad Turnhout. 
Het totaalbedrag van de aanvaarde offerte, opgemaakt door Ardovlam, voor de beveiligingswerken in de Sint-
Pieterskerk bedraagt 136 566,61 EUR, incl. 21% BTW. De totale kostprijs van de subsidieerbare werkzaamheden 
wordt geraamd op 135 280,37 EUR, incl. BTW. De premie wordt verhoogd met 10% voor algemene kosten. De 
totale restauratiepremie bedraagt 148 808,41 EUR, incl. BTW. De tussenkomst van Stad Turnhout bedraagt 10% 
van de totale restauratiepremie, zijnde 14 880,84, incl. BTW. 
De nodige investeringskredieten zullen bij begrotingswijziging of in het budget 2015 moeten worden voorzien. Er 
werd een afspraak met de Kerkraad gemaakt dat de werkingstoelage voor een identiek bedrag verlaagd zal 
worden. 

Besluit 
De gemeenteraad neemt kennis van de beveiligingswerken die zullen uitgevoerd worden in de Sint-Pieterskerk, 
Grote Markt 80 te Turnhout. 
De gemeenteraad besluit goedkeuring te hechten aan het subsidiebedrag van 14 880,84, incl. BTW, 10% van de 
geraamde restauratiepremie verhoogd met 10% voor algemene kosten, zijnde 148 808,41 EUR, incl. BTW.   
De nodige investeringskredieten zullen bij begrotingswijziging of in het budget 2015 moeten worden voorzien.  
De werkingstoelage voor de Kerkraad Sint-Pieter zal voor een identiek bedrag verlaagd worden. 
Financiële gevolgen 
Kosten Begunstigde Bedrag Code 
Werkingstoelage Kerk-
raad Sint Pieter 

 -14 880,84 EUR  

Restauratiepremie – 
beveiligingswerken Sint-
Pieterskerk – aandeel 
stad Turnhout 

Kerkfabriek  parochie Sint-
Pieter 
p/a Warandestraat 73 
2300 Turnhout  

+14 880,84 EUR  

Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Facility management 
Kopie Financiële dienst 
 
016. Vaststelling van de maximumcapaciteit van de Stedelijke Handelsschool Turnhout voor het 
schooljaar 2014-2015 
Samenvatting 
De Stedelijke Handelsschool Turnhout verzoekt de gemeenteraad goedkeuring te hechten aan  de 
maximumcapaciteit van de school voor het schooljaar 2014-2015. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
In 2002 tekende de Vlaamse overheid een beleid uit dat gelijke onderwijskansen beoogt voor alle leerlingen. 
Dit beleid werd verankerd in het decreet van 28 juni 2002 betreffende gelijke onderwijskansen. 
Evenzo stipuleerde dit decreet een recht op inschrijving. 
Op 1 september 2012 treedt een hervormd inschrijvingsrecht in voege. 
De uitgangspunten van het GOK-decreet worden door de nieuwe regelgeving uitgebreid. Naast het realiseren 
van optimale leer- en ontwikkelingskansen voor de leerlingen, het vermijden van uitsluiting, segregatie en 
discriminatie en het bevorderen van de sociale cohesie, wordt nu ook beoogd de sociale mix in scholen te 
bevorderen. 
Juridische grond 

Bronnen Datum  Laatste wijzing onderwerp 

Decreet 28.06.2002 betreffende gelijke 
onderwijskansen-I (GOK-decreet) 

28.02.2002 03.09.2012  

Besluit van de Vlaamse regering 
houdende de codificatie betreffende 
het secundair onderwijs 

17.12.2010 03.09.2012 artikelen 110/1 tot en met 110/27 
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Ministeriële omzendbrief SO/2005/07 25.06.2008 03.09.2012 gelijke onderwijskansenbeleid voor 
het secundair onderwijs 

Ministeriële omzendbrief SO/2012/01 05.06.2012  inschrijvingsrecht en 
aanmeldingsprocedures in het 
secundair onderwijs 

Argumentatie 
- de capaciteit van een school is het totaal aantal leerlingen dat er kan worden ingeschreven. Vóór de 

start van de inschrijvingen moeten scholen in het LOP-gebied hun capaciteit bepalen. Dit is verplicht 
voor het eerste leerjaar van de eerste graad van het voltijds secundair onderwijs.  

- voor het tweede leerjaar van de eerste graad, de tweede en derde graad van het voltijds secundair 
onderwijs, en het deeltijds beroepssecundair onderwijs geldt deze algemene verplichting niet.  Echter, 
indien een schoolbestuur capaciteitsproblemen voorziet, is het vastleggen van de capaciteit wel een 
vereiste. Een inschrijving weigeren op grond van het overschrijden van capaciteit kan immers enkel als 
vooraf deze capaciteit werd vastgelegd. 

- het bepalen van de maximumcapaciteit  wordt niet meer gekoppeld aan ‘materiële omstandigheden’. Het 
schoolbestuur kan dus volledig autonoom eventuele quota vastleggen. 

- het schoolbestuur  kan de capaciteit(en) na de start van de inschrijvingen verhogen mits goedkeuring 
door het LOP. 

Het voorstel van de Stedelijke Handelsschool Turnhout voor het schooljaar 2014-2015: 
verplicht:   
 -  eerste leerjaar eerste graad (A-stroom), 72 leerlingen (= 3 klassen) 
 -  eerste leerjaar eerste graad (B-stroom), 12 leerlingen (= 1 klas) 
noodzakelijk 
-  tweede leerjaar eerste graad (A-stroom), 72 leerlingen (= 3 klassen) 
-  2 KVD (B-stroom), 28 leerlingen (= maximum  2 klassen/14 leerlingen per klas) 
-  voor alle studiegebieden TSO (HND - TOE - SPORT),  voor de leerjaren van de tweede en de derde graad,  
   24 leerlingen per klas  met een maximum van  2 klassen per leerjaar 
 - tweede graad BSO (Kantoor - PUB), 16 leerlingen per klas, met een maximum van 1 klas per leerjaar per  
    studierichting 
-   derde graad BSO, 16 leerlingen per klas, met een maximum van 1 klas per leerjaar per studierichting 
- zevende specialisatiejaren BSO, 24  leerlingen per klas, met een maximum van 1 klas per leerjaar per  
    studierichting 
- Binnen de maximum capaciteit wordt (pas) een nieuwe klas ingericht (= ontdubbeld) nadat de maximum  
   capaciteit per klas wordt bereikt (dit is vanaf de vijfentwintigste leerling per klas in de A-stroom en in de 
   tweede en derde graad TSO, en de vijftiende leerling in 2 KVD).  
-  Mits akkoord van het LOP kan tijdens de inschrijvingsperiode de maximum capaciteit verhoogd worden. 
Onder voorbehoud van goedkeuring van de programmatieaanvraag derde leerjaar ASO Sportwetenschappen, 24 
leerlingen  per klas met een maximum van 1 klas. 

Besluit 
De gemeenteraad keurt de maximumcapaciteit voor de Stedelijke Handelsschool Turnhout goed voor het 
schooljaar 2014-2015. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Stedelijke Handelsschool Turnhout 
Kopie Schepen Marc Boogers 

Pascale Van Bael 
 
017. Goedkeuirng te hechten aan het schoolreglement 2014-2015 van de Stedelijke Handelsschool 
Turnhout 
Luc Hermans: meneer Meeus 
Paul Meeus: ja voorzitter in het verleden hebben wij ons ook altijd onthouden bij dit schoolreglement. Wij zetten 
dat consequent verder.  
Luc Hermans: verder nog bemerkingen? Dus ik heb een onthouding van het Vlaams Belang. Alle andere fracties 
gaan akkoord. 
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Samenvatting 
De Stedelijke Handelsschool verzoekt de gemeenteraad goedkeuring te hechten aan het schoolreglement voor 
het schooljaar 2014-2015. 

Motivering 
Feiten en context 
De inrichtende macht moet voor elk van zijn scholen een schoolreglement opstellen, waarin de rechten en 
plichten van elke leerling worden vastgelegd. 
Het schoolreglement moet bestaan tenminste uit het studie-, het orde- en het tuchtreglement. Het 
schoolreglement werd besproken in de schoolraad van 20 januari 2014. 
Het nieuwe reglement bevat een aantal aanpassingen ten opzichte van het reglement 2013-2014 naar aanleiding 
van enerzijds gewijzigde regelgeving, anderzijds omwille van aanpassingen aan de feitelijke situatie van de 
schoolorganisatie. 
De jaarkalender en de bijdrageregeling voor de ouders maken integraal deel uit van het schoolreglement. 
Juridische grond 

Bronnen Datum Datum laatste 
wijziging 

onderwerp 

SO 64 Structuur van het voltijds 
secundair onderwijs 

25.06.1999 29.07.2013  

Nieuwe gemeentewet   De gemeenteraad regelt 
alles wat van 
gemeentelijk belang is 

Besluit 
De gemeenteraad keurt het schoolreglement voor de Stedelijke Handelsschool Turnhout goed voor het 
schooljaar 2014-2015. 
De gemeenteraad stemde met 31 stemmen op 34 stemmers nl. van de heer Luc Hermans – voorzitter-schepen, 
de heer Eric Vos – burgemeester, de heer Francis Stijnen, de heer Peter Segers, mevrouw Astrid Wittebolle, de 
heer Hannes Anaf, de heer Luc Debondt en de heer Marc Boogers – schepenen, de heer Pierre Gladiné, de heer 
Dimitri Gevers, de heer Erwin Brentjens, de heer Toon Otten, mevrouw Annemie Der Kinderen, mevrouw Katrien 
Van de Poel, mevrouw Tine De Wilde, mevrouw Katleen De Coninck, de heer Paul Moelans, mevrouw Pascale 
Mathé, de heer Marc Van Damme, mevrouw Vera De Jong, de heer Wannes Starckx, de heer Stef Breugelmans, 
de heer Willy Van Geirt, de heer Guy Van Litsenborg, de heer Peter Roes, de heer John Guedon, de heer Tom 
Versmissen, mevrouw Josiane Driesen, de heer Danny-Spock Vermeijen, de heer Jan Van Otten en de heer Nic 
Van Heupen - raadsleden. 
Er waren 3 onthoudingen nl. van de heer Paul Meeus, mevrouw Lieve Driesen en de heer Reccino Van Lommel 
– raadsleden. 
Opvolging 
Origineel Stedelijke Handelsschool Turnhout 
Kopie Schepen Marc Boogers 

Pascale Van Bael 
 
018. Goedkeuring te hechten aan het afsluiten van een nieuw beleidscontract tussen CLB Kempen en de 
Stedelijke Handelsschool Turnhout 
Luc Hermans: meneer Van Damme 
Marc Van Damme: mag ik die linken aan het volgende punt mijn opmerking over de basisschool? Want eigenlijk 
gaat de bemerking over de twee.  
Luc Hermans: nu gaat het over de handelsschool.  
Marc Van Damme: 18 en 19 mag ik die linken? 
Luc Hermans:u mag die samen uw bemerkingen geven oké. 
Marc Van Damme: oké dan ga ik dat graag doen. Voorzitter, burgemeester, collega’s, in het najaar van 2013 
werd door schepen Marc Boogers haarfijn een uiteenzetting gegeven rond het feit dat de huidige overeenkomst 
met het CLB en respectievelijk de stedelijke basisschool alsook de handelsschool moesten worden opgezegd ten 
laatste op 31 december 2013. Er zou een evaluatie gemaakt worden om te bekijken wat de sterke en zwakke 
punten waren van de samenwerking alsook zou er een vergelijk komen om te bekijken of het huidige CLB nog de 
juiste partner zou zijn voor de toekomst. Als wij in Van Dale het woord vergelijk opzoeken dan staat daar en ik 
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citeer naast elkaar plaatsen om te kunnen oordelen over overeenkomst en verschil. Als wij dan op de laatste 
commissie 5 een briefing over dit punt krijgen dan wordt er over een vergelijk plots niet meer gesproken. 
Nochtans staat deze term op die manier op de agenda van de commissie van dinsdag 11 februari laatstleden. Op 
mijn vraag of je om iets te vergelijken niet best meer dan één partij naast elkaar legt zoals in Van Dale het woord 
vergelijk ook omschreven staat kwam de uitleg dat dit niet moest want uit de evaluatie kwam dat het huidige CLB 
positief geëvalueerd werd. En het was het meest praktische want dan kon men zonder busdienst te organiseren 
naar dat CLB gaan. Alsof we te voet naar het CLB kunnen gaan meteen een conditio sine qua non zou zijn ofwel 
een criterium zonder de welke een overeenkomst met een CLB niet mogelijk zou zijn. Wij hebben er alle begrip 
voor dat de huidige keuze voor het CLB wellicht de juiste zou kunnen zijn maar waarom is er geen objectief 
vergelijk gekomen. Op welke criteria werd er geëvalueerd? Zaken waar we dus geen info over hebben. Wij hopen 
als oppositie dan ook dat wij de volgende 5 jaar niet nog met meer dossiers geconfronteerd worden waarbij een 
objectief vergelijk van verschillende partijen om een samenwerking mee aan te gaan plots niet meer nodig is 
omdat de huidige samenwerking goed is en men er geen bus voor moet inleggen. Wij pleiten er dan ook voor als 
er vooraf een evaluatie aangekondigd wordt en er zijn nog andere partners mogelijk dat er op zijn minst een 
vergelijk komt tussen wat de beste keuze is. Uiteraard met een motivatie die verder gaat dan met de huidige 
partner zit het wel goed. Graag hadden wij dan ook een antwoord op de vraag gehad welke de criteria waren om 
het CLB op te beoordelen en waarom er geen andere CLB’s bij de besprekingen betrokken zijn geweest. En er 
geen vergelijk is gekomen gebaseerd op objectieve criteria. Wij hopen alleszins dat wij nu wel meer antwoord 
zullen krijgen dan het is gemakkelijker om er te voet te komen. Dank u. 
Luc Hermans: meneer Boogers 
Marc Boogers: goed voorzitter, collega’s, goedenavond allemaal, collega Van Damme ik moet zeggen ik heb er 
mij steeds zelf voor behoed om het woord vergelijking te gebruiken. Ik heb altijd gesproken over evalueren. Altijd 
gezegd dat, nu ga ik eventjes terug in de geschiedenis dan zitten wij 30 december, een herneming was dat van 
16 december herinner ik mij nog heel levendig collega Meeus een terechte, waar wij daar hebben gezegd dat wij 
toen op dat ogenblik nog geen beslissing hadden genomen over de handelsschool noch de lagere school. We 
hebben toen gezegd van kijk, van het moment dat we weten welke beslissing daar genomen is, moeten we ook 
kijken welk CLB dan in aanmerking komt. We hebben ook duidelijk gezegd dat de evaluatie dat die zou gebeuren 
van het CLB indien wij bij de Handelsschool zouden blijven bij het Vrije CLB, met andere woorden, als we met de 
Handelsschool niet in de NET zouden stappen, heb ik altijd gezegd dat we zouden het huidige CLB-contract 
evalueren en als dat gunstig was, dat we daarmee zouden verder gaan. 
Nu wat betreft uw vraag over de criteria: beide directies hebben twee dingen duidelijk gemaakt, denk ik. Hebben  
één: de tien criteria op de welke het huidige CLB werden beoordeeld, hebben zij laten zien op slides, hebben ook 
laten zien daar welke de werkpunten, welke de verbeterpunten waren. Die worden dan opgenomen in een 
afsprakennota die in het najaar school CLB worden opgesteld. En ten tweede is er ook heel duidelijk 
aangegeven, de keuze waarom we nu net die vergelijking niet hebben willen maken. En we hebben die 
vergelijking, en ik geef het nog eens graag eventjes mee ook aan iedereen, u vond het ook in het raadsbesluit, 
we hebben die vergelijking gemaakt, één, omdat de leden van de schoolraad er mee akkoord waren vanuit ook 
zorgteam enzovoort, de andere teams van de school hebben die schoolraad voorbereid en dus de leden van de 
schoolraad hebben het contract goedgekeurd en hebben gezegd, één, er is een enorme vertrouwensrelatie in de 
loop van de voorbije jaren opgebouwd. En dat niet alleen tussen CLB en de leerlingen, want ik denk dat dat 
eigenlijk een heel belangrijke is, dat die leerlingen ook die vertrouwensrelatie hebben opgebouwd in de loop van 
de jaren met de mensen die zij kennen als CLB-medewerkers, maar ook met de directie, leerkrachten, enzomeer. 
Continuïteit werd ook als tweede punt belangrijk geacht. En, u geeft het ook voor een stukje aan, de vlotte 
bereikbaarheid werd ook als een troef beschouwd. Met andere woorden, de evaluatie zowel de meerwaarde van 
bij dit CLB op het ogenblik te blijven, als ten tweede, de score die werd behaald op de tien criteria met een aantal 
onderverdelingen, leiden er logisch toe dat we de werking met dit CLB willen verder zetten. Maar ik benadruk nog 
eens even dat van mijner ’t wegen voor zover ik weet, het woord ‘vergelijk’ niet is uitgesproken. Ik heb het altijd 
gehad over een evaluatie van het huidige beleidscontract met het CLB. En als die positief was, dan zetten we die 
verder. 
Marc Van Damme: Ik ga er nog een keer op terug komen in de commissie ofzo, als u het daar mee akkoord bent. 
Marc Boogers: Ok, geen probleem. Dank u. 
Marc Van Damme: Dank u. 
Luc Hermans: Collega’s, Mijnheer Van Damme, keurt u het beleidscontract mee goed? 
Marc Van Damme: Ok, we keuren mee goed. 
Luc Hermans: Alle fracties gaan verder akkoord? 
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Samenvatting 
De Stedelijke Handelsschool Turnhout verzoekt de gemeenteraad goedkeuring te hechten aan  het afsluiten van 
een nieuw beleidscontract tussen CLB-Kempen en de school. 

Motivering 
Feiten en context 
De school en het Centrum voor Leerlingenbegeleiding stellen een gezamenlijk beleidscontract op dat de 
samenwerking regelt voor de duur van 6 jaar, van september 2014 tot en met augustus 2020. 
Het lopende  beleidscontract tussen CLB-Kempen en de Stedelijke Handelsschool Turnhout werd opgezegd op 
31 december 2013. 
Het decreet voorziet dat tegen uiterlijk 31 maart 2014 de keuze van CLB wordt meegedeeld aan het ministerie 
van onderwijs en vorming. 
Juridische grond 

Bronnen Datum Datum laatste 
wijziging 

Decreet betreffende de centra voor leerlingenbegeleiding, 
inzonderheid hoofdstuk V, afdeling 2, artikel 38 

01.12.1998  

Besluit Vlaamse regering houdende de codifcatie betreffende het 
secundair onderwijs 

17.12.2010  

SO 62 Scholengemeenschappen secundair onderwijs 30.04.1999 15.03.2013 

Artikel 38 van het CLB-decreet vermeldt dat het ‘veranderen van onderwijsnet’ een geldige reden is voor een 
school om een beleidscontract tussentijds te stoppen. Indien een school tijdens een lopende beleidsperiode van 
net verandert, stopt het huidige beleidscontract en kan de school een beleidscontract afsluiten met het CLB van 
het betrokken (nieuwe) net.  
Argumentatie 
De schoolraad en de directie van  de Stedelijke Handelsschool Turnhout van 20 januari 2014 adviseren een 
verlenging van het beleidscontract met het CLB-Kempen na kennisname van de gunstige resultaten van de 
enquête met betrekking tot de werking van het CLB, uitgevoerd bij de leden van de begeleidingscel, de 
zorgcoördinator, de GOK- en graadcoördinatoren op basis van 10 criteria, aangegeven door OVSG. 
De leden van de schoolraad benadrukken dat de vertrouwensrelatie die de voorbije jaren werd opgebouwd 
tussen leerlingen en CLB-medewerkers (zijnde maatschappelijk werker, psychopedagogisch werker, arts en 
paramedisch werker)  bijzonder waardevol is. Continuïteit in de werking strekt tot aanbeveling. 
Naar praktische organisatie is de vlotte bereikbaarheid van het CLB Kempen  - op wandelafstand van de school - 
een  troef. 
De concretisering van de werking en het aanbrengen van verbeterpunten naar aanleiding van de enquête 
gebeurt in overleg tussen de CLB-medewerkers en de schooldirectie en wordt vastgelegd in een afsprakennota, 
die jaarlijks geupdated wordt. 

Besluit 
De gemeenteraad hecht goedkeuring aan het nieuw beleidscontract tussen CLB-Kempen en de Stedelijke 
Handelsschool Turnhout voor de periode van 2014- 2020. 
De keuze van het CLB zal gemeld worden aan het ministerie van onderwijs en vorming voor 31 maart 2014. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Stedelijke Handelssschool Turnhout 
Kopie Schepen Marc Boogers 

Pascale Van Bael 
 
019. Goedkeuring te hechten aan het afsluiten van een nieuw beleidscontract tussen CLB Kempen en de 
Stedelijke Basisschool Turnhout 
Samenvatting 
De Stedelijke Basisschool Turnhout verzoekt de gemeenteraad goedkeuring te hechten aan het afsluiten van een 
nieuw beleidscontract tussen CLB-Kempen en de school. 
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Motivering 
Voorgeschiedenis 
Het lopende beleidscontract tussen CLB-Kempen en de Stedelijke Basisschool Turnhout werd opgezegd op 31 
december 2013. 
Feiten en context 
De school en het Centrum voor Leerlingenbegeleiding stellen een gezamenlijk beleidscontract op dat de 
samenwerking regelt voor de duur van 6 jaar, van september 2014 tot en met augustus 2020. 
Het decreet voorziet dat tegen uiterlijk 31 maart 2014 de keuze van CLB wordt meegedeeld aan het ministerie 
van onderwijs en vorming. 
Juridische grond 

Bronnen Datum 

Decreet betreffende de centra voor leerlingenbegeleiding, inzonderheid hoofdstuk V, 
afdeling 2, artikel 38 

01.12.1998 

het decreet basisonderwijs 25.02.1977 

het besluit van de Vlaamse regering van 3 juli 2009 tot vaststelling van de operationele 
doelstellingen voor de centra voor leerlingenbegeleiding 

03.07.2009 

het besluit van de Vlaamse regering van betreffende het multidisciplinaire dossier in de 
centra voor leerlingenbegeleiding 

12.09.2008 

Artikel 38 van het CLB-decreet vermeldt dat het ‘veranderen van onderwijsnet’ een geldige reden is voor een 
school om een beleidscontract tussentijds te stoppen. Indien een school tijdens een lopende beleidsperiode van 
net verandert, stopt het huidige beleidscontract en kan de school een beleidscontract afsluiten met het CLB van 
het betrokken (nieuwe) net.  
Argumentatie 
Gelet op de decretaal verankerde adviesbevoegdheid van de schoolraad die op 10/10/2013 aangeeft akkoord te 
gaan met de verlenging van het beleidscontract bij CLB-Kempen voor een periode van 6 schooljaren. 
Gelet op de daarbij aanvullende evaluatie van de werking m.b.t CLB-Kempen door het kernteam van de 
basisschool, die zeer gunstig bleek. Deze evaluatie werd gemaakt op basis van 10 criteria, opgesteld door 
OVSG. 
De Stedelijke Basisschool wenst te benadrukken dat de vertrouwensrelatie die de voorbije jaren werd opgebouw 
tussen leerlingen, ouders, leerkrachten en kernteam met de CLB-medewerkers (zijnde maatschappelijk werker, 
psychopedagogisch werker, schoolarts, paramedisch werker, en het diensthoofd CLB) bijzonder waardevol is.  
De Stedelijke Basisschool en CLB-Kempen hebben hierin reeds een lange weg afgelegd. Dit CLB bouwde een 
ruime dossierkennis op m.b.t. de school en volgt deze dossiers goed op. De school kent bovendien een groot 
aanwezigheidsgevoel m.b.t. de CLB-medewerkers, ook als is Stedelijke Basisschool een ‘kleine school’. Alle 
actoren vormen een goed functionerend team. Naar praktische organisatie is de vlotte bereikbaarheid van het 
CLB-Kempen – op wandelafstand van de school – een troef. 
De concretisering van de werking en het aanbrengen van de verbeterpunten nav het onderzoek gebeurt in 
overleg tussen de CLB-medewerkers en het kernteam van de Stedelijke Basisschool en wordt vastgelegd in een 
afsprakennota, die jaarlijks geëvalueerd wordt. 

Besluit 
De gemeenteraad beslist goedkeuring te geven aan: 
-  het afsluiten van een nieuw beleidscontract tussen de Stedelijke Basisschool Turnhout en het CLB-

Kempen voor de periode 2014-2020. 
-.  De keuze voor het CLB-Kempen uiterlijk op 31 maart 2014 te melden aan het ministerie van onderwijs 

en vorming. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Stedelijke Basisschool 
Kopie Schepen Marc Boogers 

Pascale Van Bael 
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020. Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg inzake: 
a) de 'zone 30 schoolomgevingen' op grondgebied van de stad Turnhout, 
b) de Hertoginstraat naar aanleiding van de aanduiding van een zebrapad ter hoogte van de school, 
c) de Renier Sniedersstraat naar aanleiding van de inrichting van een parkeerplaats voor personen met 
een handicap, 
d) de Oranjemolenstraat naar aanleiding van de invoering van een parkeerverbod in een gedeelte van de 
straat. 
Luc Hermans: Iedereen gaat akkoord? Mijnheer Versmissen. 
Tom Versmissen: Goedenavond raadsleden. Wij gaan met al die punten akkoord maar wij zouden graag, en ik 
heb die opmerking ook gemaakt op de commissie,  op punt d) de Oranjemolenstraat, begrijpen we dat daar op 
vraag van de school een parkeerverbod wordt ingesteld voor het laden en het lossen van die school, maar daar is 
sowieso al een parkeeroverdruk. Dus we hadden ook de opmerking gemaakt op de commissie en aan de 
schepen en dat zou ook overwogen worden, om toch rekening te houden, om het bord eigenlijk zo aan te passen 
dat vooral tijdens de avonduren, als de mensen thuis komen, dat er eigenlijk het parkeerverbod daar dan niet kan 
gelden. 
Luc Hermans: Ok. Mijnheer Boogers. 
Marc Boogers: Collega Versmissen, dank u, om de vraag van de commissie nog eventjes hier ten berde te 
brengen. Ik ga de volgende commissie daar een definitief uitsluitsel over geven. Maar ik zou toch ook eventjes 
graag aan u, ten opzichte van iedereen, eventjes de overwegingen al mee geven die deze dagen op de 
mobiliteitsdienst besproken worden. Ik denk, een eerste overweging is, dat wij aan het kijken zijn wat precies de 
uren van levering zijn. Een tweede overweging is dat, ja als daar brandweer moet zijn, lukt het dan om die bocht 
laten we maar zeggen daar te nemen, moesten daar toch auto’s geparkeerd zijn, ik denk dan vooral buiten de 
leveringsuren. Een derde overweging die we toch niet kunnen negeren, en we zijn dat toch eventjes aan het 
bekijken, voor zover we weten in de Oranjemolenstraat is er vrij parkeren, maar wel een vrij parkeren langs één 
kant van de weg, dus, het rechtse stuk zou over vijfendertig meter wegvallen. Dat wil eigenlijk zeggen dat het 
volledige linkse stuk nog vrij blijft om te parkeren en je mag maar aan één kant van de weg parkeren. Dus in 
theorie zou dat eigenlijk maar één parkeerplaats maken. Dat is de parkeerplaats tegenover de servitudeweg. 
Maar dat zijn we eventjes als derde overweging aan het bekijken. 
Luc Hermans: Goed, iedereen keurt deze punten mee goed? 
 
020a. Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg inzake de “zone 30 schoolomgevingen” op grondgebied van de stad 
Turnhout 
Samenvatting 
Het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de “zone 
30 schoolomgevingen” wordt gewijzigd naar aanleiding van het invoeren van een zone 30 ter hoogte van de 
schoolomgeving in de Patersstraat. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
De gemeenteraad heeft in zitting van 24 juni 2013 goedkeuring gehecht aan het aanvullend reglement op de 
politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de “zone 30 schoolomgevingen” op het 
grondgebied van de stad, naar aanleiding van de omvorming van een dynamische naar een starre zone 30 in de 
Begijnenstraat.  
Het college van burgemeester en schepenen heeft in zitting van 17 oktober 2013 goedkeuring gehecht aan de 
inrichting van een zone 30 schoolomgeving in de Patersstraat, voor het gedeelte tussen de Grote Markt en de 
Lindekensstraat. 
Feiten en context 
Het Heilig Graf had in het verleden voor de leerlingen van het secundair onderwijs de schooltoegang via de 
Baron Frans du Fourstraat. Recentelijk werden ook toegangen voorzien in de Patersstraat en de Lindekensstraat.  
De nieuwe toegangen brengen uiteraard ook nieuwe verkeersstromen en –bewegingen met zich mee in beide 
straten.  Het voorzien van een “zone 30 schoolomgeving” ter hoogte van deze nieuwe schooltoegang is 
aangewezen. 
Juridische grond 
- Wet betreffende de politie over het wegverkeer, gecoördineerd door het koninklijk besluit van 16 maart 1968. 
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- Koninklijk besluit van 1 december 1975, houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en 
van het gebruik van de openbare weg. 
- Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij minimum afmetingen en de bijzondere plaatsingsvoorwaarden 
van de verkeerstekens worden bepaald. 
-Ministerieel rondschrijven van 14 mei 2002 betreffende de toepassing van de maximum snelheidsbeperking van 
30km/u in de schoolomgeving.  
- Ministerieel besluit van 9 januari 2007 betreffende de gemeentelijke parkeerkaart. 
- Artikelen 119 en 130bis van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 
- Artikelen 186 en 187 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 
- Gemeentelijk reglement voor intern bestuur voor de uitreiking van een gemeentelijke parkeerkaart en 
bewonerskaart van 21 december 2007, gewijzigd op 3 maart 2008, gewijzigd op 7 september 2009, gewijzigd op 
30 november 2009, gewijzigd op 29 maart 2010, gewijzigd op 6 september 2010, gewijzigd op 7 november 2011, 
gewijzigd op 6 februari 2012. 
- Het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen en de plaatsing en bekostiging van de 
verkeerstekens. 
- Het besluit van de Vlaamse Regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen op het 
wegverkeer en de plaatsing en de bekostiging van de verkeerstekens. 
- De omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009 betreffende de aanvullende reglementen op de politie over het 
wegverkeer. 
Argumentatie 
Het bestaande aanvullende reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg 
inzake de “zone 30 schoolomgevingen moet aangevuld worden met de zone 30 schoolomgeving in een gedeelte 
van de Patersstraat.  

Besluit 
De gemeenteraad van de stad Turnhout besluit goedkeuring te hechten aan het hierna volgend aanvullend 
reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de aanduiding van “zone 
30 schoolomgevingen”. 
Artikel 1 
De beslissing van de gemeenteraad van 24 juni 2013 betreffende het aanvullend reglement op de politie van het 
wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de “zone 30 schoolomgevingen” wordt opgeheven. 
Artikel 2 
Een permanente “zone 30 schoolomgeving” wordt ingericht op de volgende plaatsen en aangeduid met 
verkeersborden F4a/A23 (begin zone) en F4b (einde zone): 

 Schoolomgeving Schorvoort: Schorvoortstraat – De Bremt – Schorvoortberg. 

 Schoolomgeving Zevendonk: Kapelweg van rotonde tot aan verbinding met het voetpad/fietspad naar de 
Vlasgarenstraat. 

 Schoolomgeving Parkwijk: Parkring vanaf kruispunt Steenweg op Tielen. 

 Speelkaartenstraat: vanaf kruispunt met R13 (Kempenlaan) tot aan de fiets- en voetgangersdoorgang 
verkaveling Eyssels (Schoppen, Ruiten, Harten, Klaveren, Jokerstraat) dat reeds een zone 30 is. 

 Schoolomgeving Fonteinstraat: links en rechts van de schooluitgangen. 

 Schoolomgeving Jubileumlaan – Goedendagstraat – Hogestraat: deel Hogestraat, deel Meuletiende, 
Goedendagstraat, Jubileumlaan. 

 Schoolomgeving Jozef Simonslaan – Klaproosstraat: deel Jozef Simonslaan en Klaproosstraat. 

 Schoolomgeving Zandstraat: weggedeelte Zandstraat tussen Kadasterstraat en kruispunt Onze Lieve 
Vrouwstraat met Tuinstraat en de Peter Benoitstraat. 

 Schoolomgeving Tramstraat: Onze Lieve Vrouwstraat tussen de Merodelei en de Tramstraat, 
Tramstraat vanaf kruispunt met Gildenstraat, Lodewijk de Koninckstraat, deel Robsonplein tussen 
kruispunt Guido Gezellestraat en Tramstraat. 

 Schoolomgeving Pieter De Nefstraat – Beekstraat: Pieter De Nefstraat, Beekstraat, Sint Jozefstraat 
tussen Beekstraat en begin woonerf, deel Veldstraat vanaf begin speelplein tot kruispunt Beekstraat, 
deel Druivenstraat tussen de inritten van beide parkinggedeelten Muylenberg. 

 Schoolomgeving Baron Frans du Fourstraat- Nijverheidstraat: Baron Frans du Fourstraat, 
Nijverheidstraat. 
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 Schoolomgeving Begijnendreef – Kasteeldreef: Begijnendreef tussen Meirstraat en Kasteeldreef, 
Kasteeldreef, Wezenstraat vanaf hoofdingang gevangenis tot Kasteeldreef, westelijke en oostelijke kant 
Kasteelplein, Kasteelstraat. 

 Schoolomgeving Boomgaardstraat – Oranjemolenstraat – Tijl- en Nelestraat: Tijl- en Nelestraat vanaf 
kruispunt met Maasstraat tot aan het kruispunt met Jef van Heupenstraat, Boomgaardstraat vanaf 
kruispunt Jef Van Heupenstraat tot tegenover pand nr. 43, Boomgaardstraat vanaf pand nr. 40 tot de 
aansluiting met de Oranjemolenstraat tegenover pand nr. 10 tot het kruispunt met de Neerhofstraat; 

 Schoolomgeving Begijnenstraat: Begijnenstraat volledig. 

 Schoolomgeving Patersstraat: Patersstraat vanaf de Grote Markt tot de Lindekensstraat. 
Artikel 3 
Een “zone 30 schoolomgeving” wordt ingericht op volgende plaatsen en aangeduid met variabele verkeersborden 
F4a (begin zone) met vaste verkeersborden A23 en F4b (einde zone): 

 Schoolomgeving Apostoliekenstraat – Smiskensstraat: Smiskensstraat tussen Duifhuisstraat en 
Eigenaarsstraat, Eigenaarsstraat vanaf pand nr. 62/64 tot kruispunt met Graatakker. 

 Schoolomgeving Collegestraat – Koningin Astridlaan – Hertoginstraat – Oude Beersebaan: Oude 
Beersebaan tussen R13 (Nassaulaan) en het kruispunt Hertoginstraat met Koningin Astridlaan, 
Hertoginstraat vanaf pand nr. 110/112 tot kruispunt met de Koningin Astridlaan, Koningin Astridlaan 
vanaf kruispunt met de Collegestraat tot aan kruispunt met Hertoginstraat en Jef Peetersstraat, 
Collegestraat tussen de Steenweg op Antwerpen en het kruispunt met de Koningin Astridlaan. 

Financiële gevolgen 
Geen financiële gevolgen. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Wegen, Groen & Mobiliteit 
Kopie Politiepost Turnhout – Rudy Remijsen, Didier Wouters 

Stadsbedrijven – verkeerssignalisatie 
Communicatie Irene Van de Ven 
 
020b. Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg inzake de Hertoginstraat naar aanleiding van de aanduiding van een 
zebrapad ter hoogte van de school 
Samenvatting 
Het opheffen enerzijds en hernieuwen anderzijds van reeds bestaande aanvullende reglementen op de politie 
van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de Hertoginstraat naar aanleiding van het 
aanbrengen van een zebrapad ter hoogte van de school.  

Motivering 
Voorgeschiedenis 
De gemeenteraad hechtte in zitting van 7 mei 2012 goedkeuring aan het aanvullend reglement op de politie 
vanhet wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de Hertoginstraat naar aanleiding van de 
aanduiding van een parkeerplaats voor personen met een handicap. 
De gemeenteraad hechtte in zitting van 24 juni 2013 goedkeuring aan het aanvullend reglement op de politie van 
het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de “zone 30 schoolomgevingen” op het grondgebied 
van de stad Turnhout.  
Het college van burgemeester en schepenen hechtte in zitting van 17 oktober 2013 goedkeuring aan de 
aanduiding van een zebrapad in de Hertoginstraat ter hoogte van de schoolingang. 
Feiten en context 
De schoolomgeving in de Hertoginstraat is zeer duidelijk in het straatbeeld aanwezig. De kinderen die willen 
oversteken, kunnen zich zichtbaar opstellen op de voetpaduitstulping en hebben van hieruit een goed overzicht 
op het aankomende verkeer. Het aanbrengen van een zebrapad zou in deze omgeving geen meerwaarde 
betekenen voor de veiligheid van de overstekende kinderen.  
Algemeen wordt gesteld dat het niet vereist is om nog speciale voetgangersoversteken te voorzien in een zone 
waar de maximumsnelheid van 30km/u geldt. Men zou dan immers het risico lopen om het principe van ‘de 
bijzondere aandacht voor de voetgangers in een zone 30’ uit te hollen. Er worden een aantal uitzonderingen 
toegestaan ter hoogte van locaties waar regelmatig veel voetgangers oversteken, bijvoorbeeld in 
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schoolomgevingen. Hierbij kan een zebrapad dan als educatief element ondersteuning bieden voor de 
overstekende kinderen.  
Juridische grond 
- Wet betreffende de politie over het wegverkeer, gecoördineerd door het koninklijk besluit van 16 maart 1968. 
- Koninklijk besluit van 1 december 1975, houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en 
van het gebruik van de openbare weg. 
- Ministerieel besluit van 9 januari 2007 betreffende de gemeentelijke parkeerkaart. 
- Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij minimum afmetingen en de bijzondere plaatsingsvoorwaarden 
van de verkeerstekens worden bepaald. 
- Ministerieel rondschrijven van 14 november 1977 betreffende de aanvullende reglementen en de plaatsing van 
de verkeerstekens. 
- Artikelen 119 en 130bis van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 
- Artikelen 186 en 187 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 
- Gemeentelijk reglement voor intern bestuur voor de uitreiking van een gemeentelijke parkeerkaart en 
bewonerskaart van 21 december 2007, gewijzigd op 3 maart 2008, gewijzigd op 7 september 2009, gewijzigd op 
30 november 2009, gewijzigd op 29 maart 2010, gewijzigd op 6 september 2010, gewijzigd op 7 november 2011, 
gewijzigd op 6 februari 2012. 
- Het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen en de plaatsing en bekostiging van de 
verkeerstekens. 
- Het besluit van de Vlaamse Regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen op het 
wegverkeer en de plaatsing en de bekostiging van de verkeerstekens. 
- De omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009 betreffende de aanvullende reglementen op de politie over het 
wegverkeer. 
Argumentatie 
De Hertoginstraat is een gemeenteweg binnen de bebouwde kom. 
De bestaande aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg 
moeten aangepast en aangevuld worden met nieuwe aanvullende reglementen met betrekking tot de aanduiding 
van een zebrapad ter hoogte van de school.  

Besluit 
De gemeenteraad van de stad Turnhout besluit goedkeuring te hechten aan de hierna volgende aanvullende 
reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de Hertoginstraat. 
Artikel 1 
De beslissing van de gemeenteraad van 7 mei 2012 en eveneens alle voorgaande beslissingen inzake een 
aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg met betrekking tot 
de Hertoginstraat worden opgeheven. 
Artikel 2 
Het weggedeelte van de Hertoginstraat gelegen tussen de Nieuwe Kaai en het kruispunt met de Brugstraat is 
ingericht als woonerf. De aanduiding gebeurt met de verkeersborden F12a en F12b. Het woonerf is 
ondergeschikt aan de aangrenzende straten. Aan de eindes van het woonerf (ter hoogte van Brugstraat en 
Nieuwe Kaai) wordt de voorrangsregeling aangeduid met de verkeersborden B1. De Schippersstraat valt ook 
binnen de woonerfregeling. 
Artikel 3  
In het weggedeelte van de Hertoginstraat, gelegen tussen het kruispunt met de Brugstraat en de Koningin 
Astridlaan, is de rijbaan versmald door het aanbrengen van verhoogde inrichtingen ter hoogte van pand nr. 45, 
nr. 55 en nr. 93/95. De aanduiding van deze, buiten de kruispunten gelegen verhoogde inrichtingen, gebeurt met 
de verkeersborden F87 ter hoogte van de verhoging. 
De aanduiding van de voorrangsregeling in de versmallingen wordt aangeduid door verkeersborden B19 en B21. 
Artikel 4   
Het parkeren wordt op een geschrankte wijze geregeld in de Hertoginstraat tussen de Koningin Astridlaan en het 
kruispunt met de Brugstraat: 

- Een parkeerverbod wordt aangeduid met de verkeersborden E1 langs de kant met de pare 
huisnummers: 

o Vanaf het kruispunt met de Brugstraat tot de aansluiting met de Rerum Novarumlaan. 
o Vanaf het pand nr. 82 tot het pand nr. 104. 
o Vanaf het einde van de school (pand nr. 124) tot het kruispunt met de Koningin Astridlaan. 
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- Een parkeerverbod wordt aangeduid met de verkeersborden E1 langs de kant met de onpare 
huisnummers: 

o Vanaf het kruispunt met de Taeymanslaan tot de aansluiting met de Rerum Novarumlaan. 
o Vanaf pand nr. 59 tot de aansluiting met de Taeymanslaan. 
o Vanaf pand nr. 105 tot pand nr. 75. 

Artikel 5 
Een parkeerplaats voor personen met een handicap is voorzien in het woonerfgedeelte ter hoogte van pand nr. 
23. De aanduiding gebeurt met het verkeersbord E9b voorzien van een onderbord met pictogram ‘personen met 
een handicap’. 
Artikel 6 
Verdrijvingsvlakken, conform artikel 77.4 van het algemeen reglement op de politie van het wegverkeer, zijn 
aangebracht: 

- Langs weerskanten van de verhoogde inrichting ter hoogte van pand nr. 55. 
- Ter hoogte van de kapel ‘nr. 111) en dit langs de kant met de oneven huisnummers. 

Artikel 7 
Een oversteekplaats voor voetgangers is aangebracht ter hoogte van de ingang van de school, nr. 124, en dit 
conform het artikel 18.3 van het algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de 
openbare weg. 
Financiële gevolgen 
Geen financiële gevolgen 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Dienst Wegen, Groen & Mobiliteit 
Kopie Politiepost Turnhout – Rudy Remijsen, Didier Wouters 

Stadsbedrijven – dienst verkeerssignalisatie 
Communicatie Irene Van de Ven 
 
020c. Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg inzake de Renier Sniedersstraat naar aanleiding van de inrichting van een 
parkeerplaats voor personen met een handicap. 
Samenvatting 
Het opheffen enerzijds en hernieuwen anderzijds van een reeds bestaand aanvullend reglement op de politie van 
het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de Renier Sniedersstraat naar aanleiding van de 
aanduiding van een extra parkeerplaats voor personen met een handicap. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
De gemeenteraad hechtte in zitting van 7 november 2011 goedkeuring aan het aanvullend reglement op de 
politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de Renier Sniedersstraat naar aanleiding 
van het betalend parkeren en het gebruik van de gemeentelijke parkeerkaart. 
Het college van burgemeester en  schepenen hechtte in zitting van 23 januari 2014 goedkeuring aan de inrichting 
van een parkeerplaats voor personen met een handicap ter hoogte van het huisnummer 62-64. 
Juridische grond 
- Wet betreffende de politie op het wegverkeer, gecoördineerd door het koninklijk besluit van 16 maart 1968. 
- Koninklijk Besluit van 1 december 1975, houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg. 
- Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbij de minimum afmetingen en de bijzondere 
plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 
- Ministerieel rondschrijven van 14 november 1977 betreffende de aanvullende reglementen en de plaatsing van 
de verkeerstekens. 
- Artikelen 119 en 130bis van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 
- Artikelen 186 en 187 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 
- Ministerieel besluit van 9 januari 2007 betreffende de gemeentelijke parkeerkaart. 
- Het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en de 
bekostiging van de verkeerstekens. 
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- Het besluit van de Vlaamse regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen op het 
wegverkeer en de plaatsing en de bekostiging van de verkeerstekens. 
- De omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009 betreffende de gemeentelijke aanvullende reglementen op de 
politie van het wegverkeer. 
Argumentatie 
De Renier Sniedersstraat is een gemeenteweg binnen de bebouwde kom. 
Het bestaande aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg wordt 
opgeheven en een nieuw dient goedgekeurd te worden naar aanleiding van de inrichting van een parkeerplaats 
voor personen met een handicap.  

Besluit 
De gemeenteraad van de stad Turnhout besluit goedkeuring te hechten aan het hierna volgend aanvullend 
reglement op de politie van het wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg.  
Artikel 1 
De beslissing van de gemeenteraad van 7 november 2011 en eveneens alle voorgaande 
gemeenteraadsbesluiten inzake het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en van het gebruik 
van de openbare weg met betrekking tot de Renier Sniedersstraat worden opgeheven. 
Artikel 2 
De Renier Sniedersstraat is ondergeschikt aan de Warandestraat – Stationstraat, die hoofdwegen zijn. Dit wordt 
aangeduid door het verkeersbord B5. 
Een stopstreep, conform artikel 76.1 van het algemeen reglement op de politie van het wegverkeer en van het 
gebruik van de openbare weg, wordt aangebracht langs beide zijden van dit kruispunt. 
Artikel 3 
Het verkeer in de Renier Sniedersstraat verloopt op volgende wijze: 

- In beide rijrichtingen in het weggedeelte tussen de Guldensporenlei en het kruispunt Warandestraat – 
Stationstraat; 

- Beperkt éénrichtingsverkeer in het weggedeelte tussen het kruispunt Warandestraat – Stationstraat en 
de Zeshoek, en dit in de richting naar de Zeshoek. De aanduiding gebeurt door de verkeersborden 
C1/M2 en F19/M4. 

Artikel 4 
Een verkeersbord D1/M2 (verplicht linksaf/ uitgezonderd fietsers) is geplaatst voor de aansluiting met de 
Zeshoek. Een verkeersbord C31 (verbod linksaf te slaan) met onderbord M2 wordt geplaatst voor de aansluiting 
met de Gemeentestraat. 
Artikel 5 
Het parkeren wordt vastgelegd: 

- Langs de kant met de pare huisnummers in het weggedeelte tussen de spoorwegovergang en de 
Hannuitstraat; 

- Langs beide kanten in het weggedeelte tussen de watertoren en de Zeshoek en dit vanaf de verbreding 
ter hoogte van de panden nr. 44 en nr. 73. 

De plaatsen waar voertuitgen mogen parkeren zijn afgebakend conform artikel 77.5 van het algemeen reglement 
op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg.  
Artikel 6 
Een parkeerverbod wordt opgelegd langs de kant met de onpare huisnummers: 

- Vanaf de spoorwegovergang tot aan het kruispunt met de Warandestraat – Stationstraat; 
- Vanaf pand nr. 9 tot pand nr. 1. 

Dit wordt aangeduid door de verkeersborden E1 voorzien van de nodige pijlen. 
Artikel 7 
Een stilstaan- en parkeerverbod wordt opgelegd: 

- Vanaf het kruispunt met de Warandestraat over een afstand van 15m langs de kant met de onpare 
huisnummers; 

- Vanaf de watertoren tot aan de verbreding van de straat en dit langs de kant van de watertoren over de 
gehele lengte van het plein. 

De aanduiding gebeurt met verkeersborden E3 voorzien van de nodige pijlen. 
Artikel 8 
Op de rijbaan ter hoogte van pand nr. 1 mogen fietsen en bromfietsen geplaatst worden. 
Dit wordt aangeduid door het verkeersbord E9a met onderbord M8. 



Gemeenteraad van 24 februari 2014  129 

Artikel 9 
Een aantal voorbehouden parkeerplaatsen voor personen met een handicap worden aangebracht op de 
volgende locaties: 

- 2 plaatsen ter hoogte van pand nr. 2. 
- 1 plaats ter hoogte van pand nr. 39. 
- 1 plaats ter hoogte van pand nr. 44 
- 1 plaats ter hoogte van pand nr. 62/64. 

De aanduiding gebeurt met verkeersborden E9a voorzien van een pictogram ‘personen met een handicap’. 
Financiële gevolgen 
Geen financiële gevolgen. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Wegen, Groen & Mobiliteit 
Kopie Politiepost Turnhout – Rudy Remijsen, Didier wouters 

Stadsbedrijven – dienst verkeerssignalisatie 
Communicatie Irene Van de Ven 
 
020d. Goedkeuring te hechten aan het aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het 
gebruik van de openbare weg inzake de Oranjemolenstraat naar aanleiding van de invoering van een 
parkeerverbod in een gedeelte van de straat. 
Samenvatting 
Het goedkeuren van een nieuw aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de 
openbare weg naar aanleiding van het invoeren van een parkeerverbod in een gedeelte van de 
Oranjemolenstraat.  

Motivering 
Voorgeschiedenis 
Het college van burgemeester en schepenen hechtte in de zitting van 30 januari 2014 goedkeuring aan het 
afsluiten van de fiets- en voetgangersweg van de Boomgaardstraat naar De Regenboog, en dit voor 
gemotoriseerd verkeer. Hiervoor werd goedkeuring gehecht aan de invoering van een parkeerverbod in de 
Oranjemolenstraat over een lengte van 35m tegenover de servitudeweg.  
De gemeenteraad hechtte in zitting van 24 februari 2014 goedkeuring aan het aanvullend reglement op de politie 
van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de “zone 30 schoolomgevingen” op het 
grondgebied van de stad.  
Feiten en context 
De invoering van een parkeerverbod in een gedeelte van de Oranjemolenstraat is wenselijk om de 
bereikbaarheid voor vrachtverkeer van de servitudeweg naar het schooldomein te garanderen. De 
gegarandeerde toegang langs deze servitudeweg schept de mogelijkheid om de voet- en fietsweg van de 
Boomgaardstraat naar De Regenboog af te sluiten voor gemotoriseerd verkeer. 
Juridische grond 
- wet betreffende de politie over het wegverkeer, gecoördineerd door het koninklijk besluit van 16 maart 1968. 
- koninklijk besluit van 1 december 1975, houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer 

en van het gebruik van de openbare weg. 
- ministerieel besluit van 11 oktober 1976 waarbi j  de minimum afmetingen en de bi jzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 
- ministerieel besluit van 9 januari 2007 betreffende de gemeentelijke parkeerkaart. 
- artikelen 119 en 130bis van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 
- artikelen 186 en 187 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005. 
- gemeentelijk reglement van voor intern bestuur voor de uitreiking van een gemeentelijke parkeerkaart en 

bewonerskaart van 21 december 2007, gewijzigd op 3 maart 2008, gewijzigd op 7 september 2009 en  
gewijzigd op 30 november 2009. 

- het decreet van 16 mei 2008 betreffende de aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 
bekostiging van de verkeerstekens. 

- het besluit van de Vlaamse Regering van 23 januari 2009 betreffende de aanvullende reglementen op het 
wegverkeer en de plaatsing en de bekostiging van de verkeerstekens. 
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- de omzendbrief  MOB/2009/01 van 3 april 2009 betreffende de gemeentelijke aanvullende reglementen op 
de politie over het wegverkeer. 

Argumentatie 
De Oranjemolenstraat is een gemeenteweg binnen de bebouwde kom. 
Een nieuw aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en van het gebruik van de openbare weg moet 
opgemaakt worden naar aanleiding van de invoering van een parkeerverbod in een gedeelte van de straat.  

Besluit 
De gemeenteraad van de stad Turnhout besluit goedkeuring te hechten aan het hierna volgend aanvullend 
reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake Oranjemolenstraat. 
Artikel 1 
In de Oranjemolenstraat  wordt een parkeerverbod ingevoerd langs de kant met de pare huisnummers, over een 
lengte van 35m, en dit tegenover de servitudeweg (tegenover pand nr. 28). 
De aanduiding gebeurt met de verkeersborden E1 met de nodige onderborden met pijlen.  
Financiële gevolgen 
Geen financiële gevolgen. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Wegen, Groen & Mobiliteit 
Kopie Politiepost Turnhout – Rudy Remijsen, Didier Wouters 

Stadsbedrijven – dienst verkeerssignalisatie 
Communicatie Irene van de Ven  
 
021. Goedkeuring te hechten aan de optie tot aankoop/verbintenis tot verkoop van een deelperceel 
gelegen aan de Everdongenlaan 11 
Samenvatting 
De gemeenteraad hecht goedkeuring aan de optie tot aankoop/verbintenis tot verkoop aan Jeni Holding nv van 
het deel van het perceel van Stad Turnhout, gelegen aan de Everdongenlaan 11 dat met een erfdienstbaarheid is 
bezwaard, het vestigen van een erfdienstbaarheid ten voordele van de ontwikkelaar en de voorgestelde 
voorwaarden. 

Motivering 
Voorgeschiedenis 
Het perceel, gelegen aan de Everdongenlaan 11 is in eigendom van Stad Turnhout en is kadastraal gekend als 
sectie M, nummer 83B. Dit perceel werd door de Stad verworven middels akte die werd verleden op 30 juli 1987 
door het Comité tot Aankoop te Antwerpen. Het doel van deze aankoop voor openbaar nut was de oprichting van 
werkhuizen en opslagplaatsen voor de stedelijke diensten. 
Op dit perceel rust een erfdienstbaarheid van uitwegenis, die destijds is beschreven ten voordele van het 
eigendom van Aerts Josphus en Geens Maria, gelegen aan de Everdongenlaan 7 en 9, kadastraal gekend als 
sectie M, nummers 80E en 80F. Jeni Holding nv zal deze eigendommen verwerven. 
Feiten en context 
Jeni Holding nv is eigenaar van nummers 72B, 75 E, 73F, 70, 63A, 62B, 69A en 87C. Deze percelen liggen 
aaneengesloten langs het eigendom van Stad Turnhout en het eigendom van Aerts-Geens, welke laatste nog zal 
verworven worden door Jeni Holding nv. De ontwikkelaar wil hierop een bedrijventerrein ontwikkelen. Hiervoor wil 
men een toegangsweg voorzien langs de erfdienstbaarheid die rust op het perceel van de Stad. 
Een schattingsverslag werd opgemaakt door de Ontvanger van het 1ste registratiekantoor op 7 februari 2013. 
Hierin werd de vierkante meterprijs door de erfdienstbaarheid met 1 euro per vierkante meter verminderd. 
Bij de voorbesprekingen tussen de ontwikkelaar en de diensten Ruimtelijke Ordening, Patrimonium en 
Stadsbedrijven werden volgende voorwaarden voorgesteld: 

 Jeni Holding nv zal het stukje grond waar de erfdienstbaarheid op rust aankopen aan 90 euro per vierkante 
meter. Het gaat om een stukje van 578 m², aangeduid op het metingsplan als lot 3, opgemaakt door 
landmeter-expert Paul Verhaert op 9 september 2013. 

 Jeni Holding nv zal een recht van doorgang krijgen voor de hulpdiensten via de weg die is aangelegd ten 
behoeve van de stadsdiensten. Om deze weg als brandweg te kunnen gebruiken moet de weg verlengd 
worden en toegang geven naar het terrein van de ontwikkelaar. Op het metingsplan is dit deel geel 
aangeduid als lot 4 en heeft een oppervlakte van 215 m². De aanleg zal gebeuren in dezelfde materialen als 
de bestaande weg door en op kosten van de ontwikkelaar. 
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 De ontwikkelaar wenst op lot 2 bebouwing te voorzien. Deze bebouwing moet normaal gesproken steeds 
afstand houden van de perceelsgrens. Gezien het perceel ten westen van lot 2 in eigendom is van Stad 
Turnhout en gezien op deze grond het oprichten van een industrieel gebouw op termijn mogelijk is, is het 
vanuit het oogpunt van duurzaam ruimtegebruik interessanter om hier aaneengesloten bebouwing te 
voorzien. Langs beide zijden van de grens kan er dan ook tot tegen de grens gebouwd worden. 

 Indien de afscheiding van het perceel tussen de eigendommen van Jeni Holding nv en Stad Turnhout 
vernieuwd moet worden, zullen beide partijen in de kosten delen. 

 De kosten voor het metingsplan worden gedragen door de ontwikkelaar terwijl Stad Turnhout voor de 
notariskosten zal instaan. Notarissen Segers & Eyskens zijn aangesteld door de ontwikkelaar. Notaris Van 
Haeren behartigt de belangen van de Stad. 

Juridische grond 
Artikel 42 van het gemeentedecreet van 15 juli 2005 inzake de bevoegdheden de gemeenteraad. 
Argumentatie 
De verkoop van lot 3 zal voor de Stad een opbrengst betekenen van 52 020 euro. Het gaat hier om een 
aardeweg die niet meer door de Stad gebruikt wordt. De weg ligt zelfs door een omheining afgescheiden van de 
rest van het eigendom dat van Stad Turnhout is. De afsplitsing van de erfdienstbaarheid zal voor het overige deel 
van het perceel de verkoopswaarde doen stijgen met 1 euro per vierkante meter. 
Doordat een recht van uitwegenis rust op dit stuk, is dit voor andere kopers oninteressant, terwijl de ontwikkelaar 
reeds het gebruiksrecht over dit stukje heeft. Om de erfdienstbaarheid te kunnen uitbreiden naar een volwaardige 
toegangsweg is het voor de ontwikkelaar opportuun om dit stukje weg effectief te verwerven. Een verzwaring van 
de bestaande erfdienstbaarheid daarentegen is voor Stad Turnhout niet wenselijk. Daarom is een verkoop aan de 
aangelande de beste optie. 
In zitting van 3 oktober 2013 ging het college van burgemeester en schepenen principieel akkoord met de 
gemaakte afspraken en de daaruit vloeiende verkoop van een deel van het perceel en de vestiging van een 
erfdienstbaarheid voor de hulpdiensten ten voordele van Jeni Holding nv, welke het bedrijventerrein zal 
ontwikkelen. 
In het licht van de realisatie van de bestemming van het gewestplan maakte notaris Van Haeren op 14 november 
2013 een optie tot aankoop/verbintenis tot verkoop om de gemaakte afspraken reeds vast te leggen. De optie 
wordt gegeven voor twee jaar vanaf ondertekening. Na de lichting van de optie zal een authentieke verkoopakte 
worden opgemaakt door dezelfde notarissen. 

Besluit 
De gemeenteraad hecht goedkeuring aan het ontwerp van de optie tot aankoop/verbintenis tot verkoop van het 
deelperceel van Stad Turnhout, gelegen aan de Everdongenlaan 11 met een oppervlakte van 578 m² volgens 
metingsplan, opgemaakt door landmeter-expert Paul Verhaert op 9 september 2013, voor het totaalbedrag van 
52 020 euro. 
De gemeenteraad gaat akkoord met het vestigen van een erfdienstbaarheid voor de hulpdiensten over het 
eigendom van de stad, gelegen aan de Everdongenlaan 11 en kadastraal gekend als sectie M, nummer 83B en 
met de voorstellen zoals hierboven beschreven tussen Stad Turnhout en Jeni Holding nv. 
Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Patrimonium, May Broeckx 
Kopie Ruimtelijke Ordening, Wegen, Groen en Mobiliteit, Facility Management, 

Stadsbedrijven en Jeni Holding nv, notaris Van Haeren, notarissen Segers & Eyskens 
 
022. Goedkeuring te hechten aan de convenant tussen de stad Turnhout en de Vlaamse Gemeenschap 
met betrekking tot de bibliotheekwerking in de gevangenissen van Hoogstraten, Merksplas, Turnhout en 
Wortel 
Samenvatting 
In uitvoering van het participatiedecreet sloot de Stad Turnhout in 2009 een Convenant met de Vlaamse 
Gemeenschap af voor de ondersteuning van de bibliotheekwerking in de gevangenissen van de Noorderkempen 
(Wortel, Merksplas, Hoogstraten en Turnhout). Deze convenant liep tot 2013 en wordt nu voor de periode 2014 – 
2019 verlengd. De financiële ondersteuning die in de convenant toegewezen wordt, wordt voor deze nieuwe 
periode opgetrokken van 65.000€ naar 80.000€ jaarlijks. 
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Motivering 
Voorgeschiedenis 
Sinds 2001 bestaat er een samenwerkingsakkoord tussen de Bibliotheek Turnhout en de vier gevangenissen van 
de Noorderkempen met het oog op de uitbouw van een bibliothecaire dienstverlening aan gedetineerden.  
In 2009 werd hierover een convenant met de Vlaamse Gemeenschap afgesloten waarin de 
subsidiesvoorwaarden worden geformuleerd voor de financiële ondersteuning van de personeels- en 
werkingskosten m.b.t. de bibliotheekwerking in de vier gevangenissen. 
Feiten en context 
Het participatiedecreet legde de bevoegdheid tot ondersteuning van de gevangenisbibliotheekwerking bij de 
Vlaamse Overheid. De convenant die de Vlaamse Overheid hiervoor met de Stad Turnhout in 2009 afsloot liep 
tot eind 2013 en moet hernieuwd worden. Er werd een nieuwe convenant opgesteld voor de periode van 1 januari 
2014 tot 31 december 2019. De inhoud van de convenant is ongewijzigd met uitzondering van het 
subsidiebedrag dat de Vlaamse Gemeenschap aan de bibliotheek zal toekennen. Dat is opgetrokken van 
65.000,00 € naar 80.000,00€ (beide jaarlijks). 
Advies 
Het Beheersorgaan van de bibliotheek heeft op de vergadering van 27/6/2013 bevestigd dat zij de 
gevangeniswerking van de bibliotheek graag ziet verdergezet worden. Het Dagelijks Bestuur van de bibliotheek 
heeft op haar vergadering van 17/1/2014 het advies gegeven om de nieuwe convenant  zoals hij voorligt, af te 
sluiten. 
Argumentatie 
Het belang van een goed ontsloten en actueel materialenaanbod in de gevangenisbibliotheken, wordt onderkend. 
Een kwalitatief aanbod binnen de gevangenis draagt bij aan de verbetering van de levensomstandigheden van de 
gedetineerde en bevordert de re-integratie van de gedetineerde in de samenleving. 
De gevangenisbibliotheekwerking zal uitsluitend gefinancierd worden door de financiële middelen die in de 
convenant voorzien worden, mits mogelijke aanvulling vanuit andere subsidiëring, echter niet vanuit de eigen 
middelen van de Stad Turnhout of vanuit de middelen van de bibliotheek Turnhout. 
Bovendien verwerven de bibliotheekmedewerkers door de gevangeniswerking een stuk expertise die zij voor 
haar doelgroepenwerking eveneens kan inzetten. 

Besluit 
De gemeenteraad keurt de voorliggende convenant, die voorziet in de financiële ondersteuning van de 
gevangeniswerking in de instellingen van Turnhout, Merksplas, Wortel en Hoogstraten door de Stedelijke 
Openbare Bibliotheek, goed. 
Financiële gevolgen 
Kosten Begunstigde Bedrag Code 
Jaarlijkse subsidie van 
80.000€ voor 2014 t/m 
2019  

Bibliotheek Turnhout 80.000,00 EUR 2014/7409001/CVT/0703 

Deze beslissing werd genomen met eenparigheid van stemmen. 
Opvolging 
Origineel Bibliotheek 
 
Punten van raadsleden  
 
23a) Informatieve toelichting op straatnaamborden 
Luc Hermans: En dan geef ik het woord aan mijnheer Meeus. 
Paul Meeus: Ja, voorzitter, collega’s, het is in heel wat Vlaamse gemeenten gebruikelijk dat men bij 
straatnaamborden een heel korte uitleg, een korte beschrijving, geeft. Bvb. dit kan gaan om een persoon – wie hij 
geweest is, wordt kort bijgezet: ‘is burgemeester geweest van dan tot dan’, of zo iets. Maar het gebeurt ook wel 
eens dat er een korte toponymische achtergrond bij wordt vermeld. Nu we hebben toch gemerkt de jongste jaren, 
dat Turnhout erg begaan is met zijn erfgoed, met het verleden van de stad, en dat er heel wat inspanningen 
gebeuren om dat verleden ook bij de mensen te duiden, duidelijk te maken, maar wij zouden het wenselijk 
vinden, moesten bij die straatnaamborden ook een korte duiding worden gegeven. Dat zijn interessante 
gegevens die de mensen toch een beetje kunnen wegwijs maken. Dat kan op verschillende manieren gebeuren. 
Ik heb al gemeenten gezien waar men een dubbel bordje hangt of waar men op het straatnaambordje kort iets bij 
zet daaronder in hetzelfde vak, in hetzelfde bordje. We dachten dat dat een goed idee zou zijn omdat, we hebben 
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nu daarnet met die straatnamen gemerkt hoe dat men zich uitslooft om werkelijk een goede duidelijke benaming 
te geven bij iets, een heel goede motivatie geeft. Er komt een heus comité voor bijeen om dat toch maar een 
zekere duiding te geven. Ik denk dat het dan ook nuttig is als er dan uiteindelijk een straatnaam wordt toegekend, 
dat er dan naar de burger die die straat moet gebruiken of daar passeert, dat die toch ook een klein signaaltje 
krijgt van wat de betekenis van die straatnaam is. In die zin willen we graag uw mening daarover kennen en 
zouden we zeer graag dat als een besluit doen opnemen om de straatnaamborden in Turnhout van een zeer 
beknopte informatieve toelichting te voorzien. 
Luc Hermans: Mevrouw Wittebolle. 
Astrid Wittebolle: Collega’s, het is zo dat we daar inderdaad best wel wat tijd in steken en op zich vind ik de vraag 
ook niet zo, vind ik ze best relevant. Maar het is zo dat we een tijd geleden, in 2012 hebben we een proefprojectje 
daar rond gedaan in Meuletiende. En dat was op palen. En dat was in het kader van de vergeten groenten: 
Warmoespad, Postelein, en al die namen, en hebben we dat zo geprobeerd. Maar we hebben wel gemerkt dat 
dat eigenlijk heel arbeidsintensief is en dat het op zich ook niet zo heel erg, hoe moet ik het zeggen, functioneel 
werkt. En er is ook een kost mee gemoeid en het zal u niet ontgaan zijn de voorbije tijd, dat we financieel in 
precaire wateren aan het varen zijn, dus is de hoogdringendheid van uw vraag toch wel op een achterplan. Wat 
niet wil zeggen dat we het niet in ogenschouw willen nemen want samen met collega Hermans zijn we aan het 
nadenken om de stadsplannen van de invalswegen om daar extra QR-codes aan te brengen met extra informatie 
en we hebben daarom er over nagedacht of het niet interessant zou zijn om eens gewoon de navraag, of de 
vraag die u stelt maar dan bij de mensen die die QR-codes kunnen aanmaken daar ook eens te leggen en eens 
te vragen: ‘stel dat we in een groter aanbod, in plaats van alleen de stadsplannen ook bvb. alleen zo’n QR-code 
willen aanbrengen op de borden die we hebben, nu, die er zijn, want we gaan geen nieuwe straatnaamborden, 
die gaan we zeker niet aanschaffen, van dan eens te zien hoe ver we daar mee geraken. En op het moment dat 
we daar uitspraak over hebben, dan komen we daar zeker op commissie nog over terug. Maar dat zou misschien 
een middenweg kunnen zijn waarbij we toch een beetje kunnen tegemoetkomen als het financieel een beetje 
haalbaar is al wat meer extra uitleg op een moderne wijze, en die ons hopelijk niet zo veel zal kosten. Dat is 
eigenlijk de piste die we momenteel willen bewandelen. 
Paul Meeus: Dank u wel, mevrouw, ik noteer dat u het een relevante vraag vindt en dat u inderdaad er verder 
over nadenkt. Ik begrijp inderdaad dat het momenteel moest men dat ineens doen al die bordjes veranderen dat 
zou financieel op dit moment daar heb ik begrip voor. Maar ik denk toch ook wel dat er ook een tussenoplossing 
mogelijk is, als er nieuwe straatnaamborden worden gehangen, dat het zou kunnen gebeuren. Dat men dat in 
gang zet. Dat zou perfect kunnen, denk ik, en dat kost niks want er moet toch een nieuw bordje gemaakt worden, 
of er dan wat letters meer op staan of minder, dat zal de kost niet maken, denk ik. Dus ik zou voorstellen, begin 
daar ook al mee. We hebben er hier daarstraks al een reeks goedgekeurd dus daar zou al iets mee kunnen 
gedaan worden. Maar het initiatief dat u neemt vind ik ook goed. Ik denk dat als we die twee ideeën bij elkaar 
leggen, dat er op termijn, want u hebt gezegd, mijn vraag is niet hoogdringend, ik heb ze ook niet met de grootste 
hoogdringendheid gesteld, maar ik vond ze wel belangrijk genoeg om ze u voor te leggen en ik noteer dat u er 
toch wel oren naar heeft, en ik zou zeggen laat ons naar de gulden middenweg zoeken en uw ideeën en dan mijn 
idee om daar al mee te beginnen, laat dat samenvloeien zodat we daar toch een goed resultaat mee kunnen 
hebben. 
Astrid Wittebolle: We komen er op terug in de volgende commissie. 
 
23b) Motie vrijwillige brandweer 
Luc Hermans: Dan komen we bij een motie van mijnheer Van Lommel. 
Reccino Van Lommel: Dank u wel, voorzitter, collega’s, graag vraag ik jullie aandacht voor een motie waarover ik 
een stemming zou willen vragen. Momenteel is er heel wat te doen over een nakende brandweerhervorming met 
het oog op een meer professionele brandweer. Los van de verdeling tussen beroepsbrandweerlui en vrijwilligers 
en hoe die concreet moeten worden ingevuld en hoe deze vergoed moeten worden, is het Vlaams Belang 
eigenlijk van mening dat alle actoren in die zaak betrokken moeten worden. Dus in het overleg dat daarbij met de 
hogere overheden wordt gevoerd. Er bestaat momenteel ook veel onduidelijkheid over de precieze inhoud van de 
hervorming vandaar dat het net van primordiaal belang is dat iedereen goed gehoord wordt. Het moet hoe dan 
ook een én-én-verhaal zijn. Wij pleiten voor een gezonde mix tussen de twee aangezien ze complementair zijn 
aan elkaar en dat ze elkaar dus ook verrijken. Deze motie is niet specifiek gericht op het korps van Turnhout 
maar handelt eigenlijk over de hervorming in zijn algemeenheid maar belangt ergens ook wel in belangrijke mate 
Turnhout aan. Vandaar dat het Vlaams Belang deze motie in tal van steden en gemeenten ter stemming voor legt 
en met deze motie vraagt onze partij dat het college een signaal geeft aan de federale overheid dat iedereen 
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gehoord wordt bij deze hervorming om een zo breed mogelijk draagvlak te bekomen. Ik ga dan ook het schrijven 
voorlezen dat ook zo werd toegevoegd aan de agenda. Dus: ‘Aandacht voor de gemeentelijke vrijwillige 
brandweerman bij de nakende brandweerhervorming gericht aan de minister van binnenlandse zaken mevrouw 
Joël Milquet, aan de eerste minister, de heer Elio Di Rupo, kopie aan :mevr. C. Berx, gouverneur van de 
provincie Antwerpen, de voorzitters van de pré-brandweerzones in de provincie Antwerpen, de voorzitters van de 
Vlaamse politieke partijen. Volgens de laatst beschikbare cijfers zetten om en bij de 12.203 personen zich 
vrijwillig in binnen de 250 brandweerkorpsen van ons land. Daarbij telt in Vlaanderen3 vrijwillige 
brandweermannen per professioneel equivalent en in Wallonië 2. 
Met het oog op een meer professionele brandweer en dus een verhoging van de kwaliteit en veiligheid werkt de 
federale regering momenteel aan een grote hervorming van het brandweerlandschap in België. Schaalvergroting 
van de korpsen wordt door de federale overheid gezien als een sleutel tot succes. Daarbij is het voor de Vlaamse 
korpsen, en dus zeker ook voor het korps van onze stad, belangrijk te waken over een voldoende grote 
toegankelijkheid voor vrijwillige brandweermannen zonder de kwaliteit in het gedrang te brengen. Een al te grote 
focus op beroepsbrandweermannen zou voor vele gemeenten, ook de onze, immers erg duur zijn. Het betreft 
hier met andere woorden een “én-én-verhaal”. Waar ik al zonet naar verwees. Het lijkt er meer en meer op dat de 
hogere overheid enkel meer verplichtingen wenst op te leggen t.a.v. de vrijwilliger waardoor de drempel te hoog 
gaat worden en vrijwilligers af zullen haken. Er dient voldoende oog te zijn voor het evenwicht tussen de 
inspanningen die men van de vrijwilliger eist en de baten die deze met zich brengen. 68% van de 
brandweermannen in België doet dit op vrijwillige basis, het heeft er alle schijn van dat de federale regering 
ingrijpende zaken voor hen gaat beslissen zonder aandacht voor de nodige betrokkenheid en input van de 
vrijwilliger zelf. Dit kan niet de bedoeling zijn.’ Vandaar de motie: Gelet op hoger vermelde vaststellingen is de 
gemeenteraad van Turnhout bijzonder bekommerd over de aandacht voor en de rol van de vrijwillige 
brandweerman in het licht van de op til zijnde brandweerhervormingen. De gemeenteraad vraagt dan ook om de 
rol en de betrokkenheid van de vrijwilliger optimaal te waarderen in het hervormingsproces.  Dank u. 
Luc Hermans: Mijnheer Vos. 
Eric Vos: Goed collega, ik denk dat de zorg voor de waardering voor de vrijwilligers dat die in zeer veel 
gemeentes aanwezig is en dat die bekommernis ook door veel burgemeesters ook gedeeld wordt. Het is 
weliswaar zo dat voor wat de vorming van de brandweerzone betreft we merken dat er heel veel initiatief is en dat 
er ook diverse KB’s rond gemaakt worden, trouwens, afgelopen vrijdag was er nog een tweede lezing, een 
ministerraad van een, één van de belangrijke KB’s op dat vlak, dus dat wordt op de voet gevolgd. De 
bezorgdheden die u uitdrukt het is zeer de vraag of die inderdaad ook verschijnen in de KB’s en we hebben zeer 
recentelijk, in de loop van januari, ook een bericht doorgekregen van een nieuwe vereniging, de Vereniging Voor 
Vlaamse Brandweervrijwilligers, die een ledenbeweging opzetten en waar u wellicht ook naar gerefereerd heeft in 
uw vraag omdat de cijfers van het aantal vrijwilligers versus beroepsbrandweermannen ook in hun nota naar voor 
gekomen zijn. Met een aantal bezorgdheden naar fysieke paraatheid enz., de implementatie van al het gene wat 
op tafel ligt, zal allicht verschillen in functie van de huidige situatie van vrijwilligers, trouwens ook beroeps, in de 
diverse korpsen en het statuut dat door de diverse gemeentes is aangenomen. Nu naar de voorbereiding van de 
zone is er een prézoneraad waar de voorbereiding wordt getroffen om te komen tot de zone en ook de 
bezorgdheid rond de vrijwilligers is daar herhaaldelijk aan bod gekomen. In april 2013, ik was er zelf toen niet bij, 
is er gesproken over een studiewerk van een bureau dat aangesteld werd om de zonewerking voor te bereiden 
en in die besluitvorming die de prézoneraad heeft genomen, staat o.a. ook in dat bij de verdere uitwerking moet 
voldoende aandacht besteed worden aan de plaats van de vrijwilliger binnen de organisatie. In juni is de 
voorzitter van de prézoneraad in voorbereiding tot een gesprek met V.V.S.G. ook nog terug gekomen op de 
situatie van de vrijwilliger. Ik citeer uit het verslag: ‘Het nieuwe statuut moet er op gericht zijn dat alle vrijwilligers 
optimale kansen moeten krijgen om te blijven functioneren als vrijwilliger. De opleiding van vrijwilligers moet 
tevens geregeld worden binnen het stelsel van educatief verlof. Dat is ook nog één van de items die er nog ligt. 
Wij hebben dan de brief toegekregen van de Vrijwillige Vlaamse Brandweer die ook in de prézoneraad ter kennis 
gegeven is en waar op dat moment geen standpunt ingenomen werd, maar in de zone, en trouwens ondersteund 
door heel wat burgemeesters, is er veel aandacht voor de plaats van de vrijwilligers in de organisatie. Dus dat om 
dat te kaderen. Ik wil ook aangeven dat de houdingen die er gevormd worden, dat die in overleg gevormd worden 
met de prézoneraad, met de vertegenwoordigers van de gemeentes. Dus het signaal dat hier geformuleerd wordt 
en de bekommernissen die er zijn rond een degelijk vrijwilligerskorps wil ik rustig meenemen naar de 
prézoneraad. Naar de inhoud daarvan zijn er een aantal zaken die op dit moment op de bespreektafel liggen van 
de federale overheid, o.a. rond de fysieke paraatheid, o.a. naar het minimaal voorgestelde oefenuren, stemt 
grotendeels overeen met wat wij in Turnhout hebben. Vandaar dat ik die bekommernis wil meenemen. Het lijkt 
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me niet opportuun om als stad alleen een signaal uit te sturen. Ik denk dat we het het best bespreken in de 
prézoneraad om die bekommernis rond de vrijwilligers op die manier te signaleren na een bespreking en te kijken 
in welke vorm dat dit eventueel dient te gebeuren. De prézoneraad is een raad die ook bekommerd moet zijn 
rond heel de brandweerhervorming, zowel naar beroeps als naar vrijwilligers, maar heeft zoals ik gezegd heb 
bijzondere aandacht voor vrijwilligers. 
Luc Hermans: Mijnheer Van Lommel. 
Reccino Van Lommel: Ja, dank u wel, voorzitters, collega’s, ik ben alleszins blij dat het college deze bezorgdheid 
deelt. Alleen ben ik nu ook wel bezorgd over het feit dat er een kans bestaat dat dit alles gaat verwateren of 
verdrinken in die prézones. Het is uiteindelijk nog altijd de hogere overheid die de beslissingen zal moeten nemen 
en ik vind toch dat er vanuit onze stad een signaal mag gegeven worden naar die hogere overheden. Net om te 
vermijden dat die prézones op zich, dat is een goede zaak, dat moet daar ook besproken worden, maar ik vind 
dat wij vanuit onze stad ook wel één en ander kunnen doen. 
Eric Vos: Goed, mijnheer Van Lommel, vanuit de prézone is er nauw contact met V.V.S.G.. V.V.S.G. die ook de 
signalen kan uitsturen, ook de zaak inhoudelijk kan volgen. Ik denk dat dat de aangewezen weg is om te volgen. 
Het is een kwestie om te trachten zo veel als mogelijk resultaat te halen in functie van een goedfunctionerende 
brandweerkorps in de diverse zones. 
Luc Hermans: Mijnheer Meeus. 
Paul Meeus: Ja, mijnheer burgemeester, ik vind dat te weinig. U zegt V.V.S.G., dat is altijd onze kapstok als we 
verder willen vanuit een gemeente. Dat is juist en goed, voor zaken, voor aangelegenheden die Vlaamse materie 
behelzen. Maar hier gaat het over een federale materie. Wij moeten hier verder durven kijken dan alleen maar 
het Vlaamse niveau. Heel die brandweerhervorming zit op het federale vlak. Vandaar precies ons initiatief om 
een signaal te geven de federale regering. Want het is die die het zou moeten beklinken. Het is niet V.V.S.G; dat 
daar over zou gaan. Die kunnen hoogstens een advies geven. Maar daar blijft het dan ook bij. Zij hebben op het 
beleidsvlak wat dat betreft geen enkele rol te spelen. U moet toch weten dat het grootste deel van onze materies 
hier in de gemeenteraad is Vlaams niveau en moet ook op dat niveau geregeld worden, maar we zitten nog altijd 
aan een aantal, zolang België bestaat toch, federale aangelegenheden waar we rekening mee moeten houden 
en die daar ook geregeld zullen worden. Dus denk ik dat we een stap verder moeten durven zetten, als 
gemeente, precies naar dat niveau waar nog een materie wordt behandeld die ons, maar ook hen, aangaat. 
Eric Vos: Goed, ik moet u zeggen, mijnheer Meeus, ook binnen V.V.S.G. is er een cel of een werkgroep die rond 
brandweer en politie zeer degelijk werk doet en ook daar zijn invloed heeft. 
Paul Meeus: Daar gaat ge mij niks over horen zeggen dat dat niet waar is. Ik betwist dat ook niet. Maar ik probeer 
u te overtuigen dat wij als gemeente hier een goed politiek signaal moeten geven precies naar het niveau waar 
het signaal moet toekomen en dat we op deze manier niet. Dus neem ik aan dat u tegen onze motie gaat 
stemmen als ge, we kunnen altijd vragen om ze ter stemming te leggen, hé. 
Luc Hermans: Uit de woorden van mijnheer Van Lommel had ik begrepen dat hij wilde dat er gestemd werd. Ik 
geloof dat hij zo ongeveer begonnen is. 
Reccino Van Lommel: Dat heb je goed gehoord, ja. 
Luc Hermans: Ik let wel op ook. 
Goed meneer Gevers (neen), meneer Roes (neen), meneer Boogers(neen), mevrouw Wittebolle(neen), meneer 
Debondt(neen), meneer Vos(neen), meneer Stijnen(neen), meneer Segers(neen), meneer Anaf(neen), mevrouw 
De Concinck (ja), meneer Guedon(ja), meneer Van Damme(ja), meneer Versmissen(ja), meneer Vermeijen(ja), 
meneer Moelans(ja), mevrouw De Jong(ja), mevrouw Mathé(ja), meneer Brentjens(ja),meneer Van Geirt(ja), 
mevrouw Driesen(ja), meneer Meeus(ja), meneer Van Lommel(ja), meneer Gladiné(onthouding), mevrouw 
Driesen(neen), meneer Breugelmans(neen), mevrouw Der Kinderen(neen), mevrouw Van de Poel(neen), meneer 
Van Heupen(neen), meneer Van Otten(neen), meneer Starckx(neen), mevrouw De Wilde(neen), meneer Van 
Litsenborg(neen), meneer Otten(neen), neen. 
Mijnheer Van Lommel. 
Reccino Van Lommel: Mijnheer de voorzitter, ik zou daar heel kort nog iets op willen zeggen. Ik betreur deze 
gemiste kans eigenlijk toch wel. Men zegt hier zonet, dat men de bezorgdheden deelt met ons, maar ik neem er 
akte van dat men toch maar heeft tegengestemd tegen deze motie. Dank u. 
 
Vragen van raadsleden  
 
24 a) Parkeerhavens en sanitaire voorziening Boomgaardplein 
Luc Hermans: Mijnheer Van Geirt. 
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Willy Van Geirt: Mijnheer de burgemeester, raadsleden, goedenavond. Reeds meerdere malen is er 
aangekondigd dat het Boomgaardplein zou worden heringericht met parkeerhavens. Daarbij zouden ook een 
boomgaard en hagen als beplanting hun intrede doen. 
Wij zijn nu al bijna een jaar later en nog steeds zien wij enkel dat de boomgaard is aangeplant. De omwonenden 
vragen dan ook met aandrang dat de parkeerhavens worden geschilderd. Daar er nu her en der wild geparkeerd 
wordt. Dat ook de wegversmalling voor de bushalte er komt omdat het dan veiliger oversteken wordt voor de 
voetgangers die van de parking komen of naar de parking gaan. Alsook de versmalling die werd goedgekeurd in 
de Oranjemolenstraat, maar ik dacht dat er net al een vraag beantwoord is geweest maar mijn vraag was 
hiervoor al binnen, voor de agenda bekend was. Kan de bevoegde schepen ons en de bevolking een duidelijk 
tijdsschema geven wanneer er degelijk en werkelijk begonnen wordt met de werken? Wanneer die gepland zijn? 
En kan er tevens ook een duidelijk antwoord komen op de volgende vraag; reeds meerdere malen is er door De 
Lijn een vraag gekomen naar de dienst wegen en groen om een sanitaire voorziening te plaatsen op het 
Boomgaardplein voor hun chauffeurs. Ook stelt dit probleem zich aan het schooltje van Zevendonk. Het is 
namelijk zo dat die chauffeurs nooit ergens hun behoeftes kunnen gaan doen en daarvoor naar de struiken zijn 
toe verwezen. Dus kan de Stad daarin meegaan en is de Stad of het college bereid om daarover met De Lijn in 
gesprek te gaan en kunnen wij daar later bericht over krijgen wat de oplossing die daar geboden wordt, welke 
deze zou kunnen zijn.  
Luc Hermans: Dat ze naar de struiken worden verwezen is uw interpretatie, neem ik aan. Mijnheer Debondt en 
dan mijnheer Boogers. 
Marc Boogers: Ik zal starten, collega Van Geirt. Mijnheer Debondt neemt daarna over. Ik beantwoord graag het 
eerste stukje van de vraag. Ik heb goed nieuws. Dat zou, en dat betreft dan het schilderen van de parkeervakken 
op het Boomgaardplein, dat zou mei 2014 zijn. Dat zou binnen drie maanden zijn. De enige haar in de boter die 
er nog kan komen dat zouden ongunstige weeromstandigheden zijn. Dat is het enige. Maar wij hopen dus mei 
2014. Wat betreft de groenvakken die nog moeten aangelegd worden, inclusief de wegversmallingen. Wij weten 
daarvan. De werken staan op dit ogenblik, wat men noemt, in de wachtrij. We gaan die zo snel mogelijk doen. 
Maar we zitten in een volgorde. Met name dat de Steenweg op Mol zal eerst geherasfalteerd worden zodanig dat 
we de omleiding niet moeten doen via de pas aangelegde wegversmallingen die we er dan net hebben 
aangelegd. Dus we gaan eerst de Steenweg op Mol doen. Vervolgens herasfalteren. Van collega Debondt heb ik 
vernomen dat vanaf begin maart er één extra persoon zou zijn bij Wegen en Groen. Goed, het is dan even 
afwachten wanneer het precies zal starten, die herasfaltering. Maar vervolgens staat er dus het stukje 
groenvakken en wegversmallingen op het programma. Dus dat komt er heus van. Ik geef het woord door aan de 
heer Debondt. 
Luc Debondt: Dan gaat het over het overleg met De Lijn. We hebben van de diensten begrepen dat er inderdaad 
vorig jaar een overleg plaats heeft gevonden. Alleen naar de uitvoering daarvan, als dan de vraag wordt gesteld, 
wie gaat dat moeten betalen, toen zijn de gesprekken blijkbaar ineens stil gevallen. De Lijn zou er van uit gegaan 
zijn dat de kosten daarvoor door de Stad dienen gedragen te worden. Op dat vlak kan ik zeggen dat in de 
meerjarenplanning naar openbare toiletten toe, geen kredieten zijn voorzien. Dus als daar iets moet gebeuren 
dan zullen we dat op dat vlak eerst moeten regelen. De problematiek rond openbare toiletten algemeen hebben 
we als eens bekeken met de diensten van, wat kunnen wij doen. Daarvoor denken wij ineens in eerste plaats aan 
een uitbreiding zoals Turnova, zoals de aanpassingswerken aan de theaterzaal van de Warande, waarbij een 
bijkomend gebouw dient gezet, om daar openbare toiletten te voorzien. Wat de rest betreft van schooltje 
Zevendonk, zijn we ervan overtuigd dat dat best geregeld wordt tussen De Lijn en de school zelf. Dat we daar als 
Stad niet bij betrokken zijn om daar een voorziening op de privé-eigendommen te regelen. 
Astrid Wittebolle: voor dat iedereen hier in paniek schiet het gaat niet over een nieuwe theaterzaal het gaat over 
de theatertoren waar er werken aan worden voorzien. Sorry dat ik u efkens onderbrak Luc maar allez 
Willy Van Geirt: dank u wel. 
 
24 b) Verkeersproblemen hoek Hofstraat - Kwakkelstraat 
Luc Hermans: goed komen wij bij vraag 24 b verkeersproblemen op de hoek van de Hofstraat en de 
Kwakkelstraat , meneer Van Geirt. 
Willy Van  Geirt: nogmaals goedenavond, op de hoek Hofstraat en de Kwakkelstraat is het steeds zeer gevaarlijk, 
en ik moet zeggen ik ben het zelf dagelijks dat ik dat ondervind en mijn geburen en de mensen van de omgeving 
daar hebben mij daar al meerdere malen op gewezen is het steeds goed uitkijken als je de straat, de hoofdstraat 
komt uitgereden dan men daar door die zeer scherpe hoek het aankomende verkeer gewoon niet ziet aankomen, 
en de mensen die de Kwakkelstraat richting Draaiboom rijden dat die mensen ook niet zien dat daar eigenlijk een 
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straat is waar men voorrang van rechts moet geven. Dus daarbij staat er op die hoek van die straat tot op een 
meter van de hoek steeds wel een auto of een camionette geparkeerd.  Er zal op de coördinatie vergadering van 
enkele maanden geleden, een halfjaar ongeveer denk ik, zou er een straatversmalling aangebracht worden 
alsook een parkeerhaven minder.  Zodanig dat de automobilisten en de fietsers een beter overzicht krijgen van 
het aankomende verkeer. Wij pleiten ook om aldaar een snelheid remmende maatregel aan te brengen. Kan dit 
ook overwogen worden? Want het was toen wel in die coördinatie vergadering niet zo direct voorzien. En 
wanneer zouden deze werken kunnen opgestart worden? 
Luc Hermans: meneer Boogers 
Marc Boogers: goed collega Van Geirt wat betreft het gevaarlijk zijn qua uitrijdend verkeer van Hofstraat naar 
Kwakkelstraat hebt u gelijk.  Ik heb dat eventjes opgevraagd bij de dienst.  Het dossier is daar even blijven liggen. 
Ik heb dat terug geactiveerd en de bedoeling is toch op korte termijn daar één parkeerhaven vrij te maken. In de 
Kwakkelstraat wel te voorzien met de hoek dan Hofstraat zodanig dat daar toch over een aantal meters een 
parkeerverbod kan zijn. Op die manier denken wij dat wagens vanuit de Kwakkelstraat ook beter de hoofdstraat 
zullen zien en ook meer geneigd zullen zijn om de voorrang van rechts zoals dat moet om die ook te geven. Wat 
betreft de straatversmalling het nieuws is daar iets minder goed. Budgettair zitten wij vrij krap. En kunnen we op 
dit ogenblik geen echt een straatversmalling aanleggen. Wij hebben het wel besproken en wat is het alternatief 
dat wij niet overwegen maar dat wij echt wel willen doen dat is dat wij dat toch willen opnemen in de lijst zone 30 
zodanig dat het volledige gebied laat ons zo zeggen met de omliggende straten, ook in de ogenschouw met de 
buurtwerking want daar gaan wij ook eerst even mee in gesprek, dat wij daar toch binnen afzienbare tijd dat mee 
Open Straatdag en zo voort, u weet wel wanneer dat er mooie gelegenheden zijn, dat wij daar toch zone 30 van 
willen maken en dat is dan meteen ook de snelheidremmende maatregel. 
Willy Van Geirt: buurtwerking is opgeheven dan, het is maar dat u dat al weet want ik was de voorzitter en ik 
mocht dat deontologisch niet meer zijn dus er is geen buurtwerking niet meer waar u in gesprek kunt gaan. Dat 
geef ik u maar eventjes mee. Maar bedankt voor de informatie. Ik ben blij dat er eindelijk een oplossing gaat 
komen. 
Marc Boogers: die komt er. 
Willy Van Geirt: dank u. 
 
24 d) Parkeren van voertuigen op voetpaden door nutsbedrijven 
Francis Stijnen: voorzitter heeft me gevraagd dat u ook de volgende vraag al mag stellen 24 c meneer Van Geirt  
Willy Van Geirt:  oké, vraag nummero 3 meerdere malen zijn wij al geconfronteerd geworden met grote en 
kleinere camions van nutsbedrijven die de verkeersmaatregelen aan hun laars lappen. Onlangs nog was ik ‘s 
morgen richting Otterstraat  aan het wandelen in de Kwakkelstraat en elke morgen zie ik ook daar een blinde 
persoon die die richting uit moet naar de Grote Markt en een wagen van de vuilniskar die was gewoon tot tegen 
de gevel aan het rijden om de blauwe plastieken PMD zakken op te laden en zo de mannen niet te ver te hoeven 
te laten gaan. Maar die blinde man en ik heb hem geholpen zijn over de straat moeten gaan want de vuilniskar 
wilde niet wijken voor ons. En daarom dat ik ook de vraag stel. Meerdere voetpaden en soms net aangelegde 
nieuwe voetpaden worden gewoon kapot gereden door die nutsbedrijven die denken dat zij dus alles mogen op 
onze stoepen en alles kapot rijden. Is het daarom niet mogelijk dat alle nutsbedrijven die in onze stad 
werkzaamheden komen uitvoeren er op te wijzen dat dit niet langer kan getolereerd worden. Ik weet dat dat ook 
een stuk de politie is die daar op moeten toezien maar langs de andere kant is het ook niet slecht denk ik dat de 
vergunning die zij moeten bekomen dat daar duidelijk in gesteld wordt dat dit niet meer kan getolereerd worden 
dat zij zo maar gaan parkeren of rijden op de voetpaden. Is het college bereid om hierover een gesprek aan te 
gaan met die nutsbedrijven? En mogen wij hieromtrent dan ook vragen om de raadsleden hiervan op de hoogte 
te houden wat betreft de afspraken die gemaakt worden met die verschillende bedrijven. 
Luc Hermans: meneer Debondt 
Luc Debondt: goed collega Van Geirt zoals u zou moeten weten is er elke zes maanden een overleg met alle 
nutsmaatschappijen hier in de stad Turnhout. Ik kan u zeggen dat dit punt regelmatig op de agenda verschijnt en 
dat er ook wel degelijk rekening gehouden wordt met de opdrachten die daar gegeven worden, het fatsoenlijk 
parkeren van vrachtwagens en de hinder zo min mogelijk te houden. Dat is niet altijd en overal mogelijk maar op 
ons volgend overleg dat april-mei gepland wordt zullen wij dat punt zeker mee dragen. Anderzijds is het zo mocht 
daar eventuele schade aangericht worden door nutsmaatschappijen tijdens de werken vooraf wordt er een 
onderzoek gedaan naar de staat van de plaats waar de werken worden uitgevoerd en achteraf wordt dat ook 
gecontroleerd zodanig dat dat terug hersteld wordt door de nutsmaatschappijen zelf. Dat gebeurd meestal in 
twee fases omdat er enige stabiliteit moet zijn in de werken die uitgevoerd worden. Dat wordt een eerste maal zo 
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goed mogelijk voorlopig gedaan en achteraf is er dan nog een controle van eventuele plaatsen die moeten 
bijgewerkt worden door de nutsmaatschappijen. 
Willy Van Geirt: ten eerste en vooral excuses dat ik twee vragen de ene voor de andere heb gesteld maar ik krijg 
toch een mooi antwoord. Maar er is, er komt eigenlijk een dubbel gevoel bij dit antwoord. Dat is één nutsbedrijven 
die een vergunning hebben om op bepaalde plaatsen te werken maar andere nutsbedrijven die dus door de 
straten van Turnhout rijden en die denken dat zij zo maar met hun twee of vier wielen op de stoepen mogen gaan 
rijden. Ik heb ook de mensen van de Wouwerstraat onlangs nog te horen gekregen. Die mensen die zeggen ook 
van kijk die paaltjes zijn hier nog altijd niet gezet waardoor dat men niet langer op de stoepen kan rijden. En de 
nutsbedrijven zoals vuilkar en dergelijke meer rijden gewoon met twee wielen, die zware camions, op die nieuw 
aangelegde stoepen. En ik vind dat eigenlijk toch wel niet kunnen dat wij als belastingbetaler onze mensen dat zij 
daar later weer voor moeten opdraaien.  
Luc Debondt: dat is wel niet de vraag die je gesteld hebt hier met de nutsmaatschappijen en werken die moeten 
uitgevoerd worden. Natuurlijk moet het ook mogelijk zijn en op diverse plaatsen zal dat wat moeilijk zijn als die 
zoals de vuilkar en wat dan ook om daar rekening mee te houden maar wij zullen de opdracht geven naar de 
politie toe want dat is de enige overheid die dat daar kan optreden in dergelijke gevallen. 
 
24 c) Controle van aannemers bij werken 
Luc Hermans: meneer Van Geirt en wij blijven bij u. 
Willy Van Geirt: en nu ook in omgekeerde volgorde maar toch. Door de stadsdiensten worden er vergunningen 
afgeleverd voor verbouwingen, bebouwingen en zo verder. Eens deze vergunningen zijn afgeleverd worden dan 
de aannemers nog gecontroleerd tijdens hun werkzaamheden? Meerdere buurtbewoners in de nabijheid van de 
werven melden ons dat de geldende regels voor de veiligheid niet of nauwelijks worden nageleefd. Vallende 
bakstenen of gruis vallen van de verdiepingen pardoes op de straten. Geparkeerde auto’s, fietsers die voorbij 
rijden, voetgangers of kinderen zijn op sommige plaatsen niet of nauwelijks beschermd daar de aannemers hun 
werven niet afschermen. Daarom nogmaals  de vraag: wat doet de bevoegde dienst om zeker te zijn dat elke 
werf wel degelijk zich houdt aan de geldende veiligheidsmaatregelen? 
Luc Hermans: meneer Debondt 
Luc Debondt:goed wat het afleveren van vergunningen betreft die dienen inderdaad aangevraagd te worden. 
Daar wordt bekeken om een zo goed mogelijke opstelling te krijgen van elke aanvraag die er gebeurd. Dat wordt 
goedgekeurd door het college. Op het moment dat de werken worden uitgevoerd en de werf wordt ingericht dan 
is daar controle door de bevoegde ambtenaar dat alles wordt opgesteld zoals dat afgesproken is in de 
vergunning. Mochten daar problemen zijn bij de inrichting of tijdens de werken zelf van verbouwingen en 
dergelijke meer dan is het afhankelijk van de klacht die daar is dan treedt ofwel de bevoegde ambtenaar op ofwel 
wordt dat probleem doorgespeeld naar de politie afhankelijk van de vraag die er is. Tot op heden wordt op elk 
moment dat gecontroleerd en daarop ingespeeld en wordt gekeken naar een oplossing in overleg met de 
aannemer. Dat is de algemene werking. Mochten daar nog specifieke zaken zijn van werven waar u 
ongeregeldheden of wat dan ook hebt vastgesteld dan mag u die altijd doorgeven.  
Willy Van Geirt: meneer Debondt ik hoor dat u zegt dat elke werf die opgestart wordt meteen een eerste controle 
krijgt of de werf wel degelijk op een degelijke manier wordt ingericht. Elke werf? 
Luc Debondt: dat elke werf en daarbij wordt er ook een opmeting gedaan van de oppervlakte die daar, die die 
werf ingenomen heeft om later de belasting, de retributie, te betalen die daarvoor vereist is. Dat gebeurd bij elke 
opstelling die natuurlijk vergund is. Als er morgen iemand een werk uitvoert dat niet vergund is goed dan zal dat 
op dat moment moeten vastgesteld worden en dan zal dat ook de gevolgen hebben die daaraan verbonden zijn. 
Dus maar de gekende werven waarvoor vergunningen afgeleverd worden daar is de procedure zo als ze hier 
verklaard is.  
Willy Van Geirt: dan kan ik u twee werven, ik zou ze kunnen opnoemen ik ga dat nu niet doen, waar dat er nog 
nooit geen controle geweest is. Die al één is volledig afgewerkt en een ander op dit moment nog gaande is. Nog 
nooit geen controle gehad. Ook niet in het begin met het opstarten van de werf. Dus ik 
Luc Debondt: geef mij die adressen door en dan zullen wij dat bij de diensten opvragen wat daar juist gebeurd is.  
Willy Van Geirt: graag 
 
24 e) Controles op de aankoop van vuurwerk 
Luc Hermans: goed gaan wij over tot vraag 24 e controles op het aankoop van vuurwerk, meneer Brentjens 
Erwin Brentjens: beste collega’s goedenavond, eind vorig jaar vond er in Baarle-Hertog aan de Nederlandse 
grens een grootschalige controle actie plaats naar het verkopen en vervoeren van vuurwerk. De winkeliers bleken 
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in orde te zijn met de strikte en strenge regelgeving. Er werden echter 30 gerechtelijke pv’s opgesteld tegen 
mensen die te veel vuurwerk bij zich hadden in de wagen. Tientallen kilo’s vuurwerk werden in beslag genomen. 
Een aantal vuurwerkondernemers spanden echter een kortgeding in bij de Rechtbank van Turnhout omdat de 
politie fouten zou gemaakt hebben bij het toepassen van de wetgeving. Ik geef een voorbeeldje ging het hier om 
1 kilo vuurwerk per persoon of 1 kilo vuurwerk per auto zoals het in de kranten ook vermeld stond. De Turnhoutse 
rechtbank gaf de klagers gelijk. De procureur des konings tekende echter verzet aan tegen deze uitspraak omdat 
de rechter zich op het terrein van het openbaar ministerie zou begeven hebben. Wat volgens het parket niet kon. 
Werd vooralsnog, en nu de vragen, werd vooralsnog het in beslag genomen vuurwerk aan de kopers terug 
gegeven zoals de rechtbank bevolen had? En welke stappen werden tot op heden ondernomen om deze 
tegenstrijdige interpretaties van de wetgeving in de toekomst te vermijden? 
Luc Hermans: meneer Vos 
Eric Vos: goed collega’s het vuurwerk werd niet terug gegeven. Ik geef verklaring daar voor. Het parket was niet 
akkoord met de uitspraken van de rechter in kortgeding en grijpt ook de beroepsmogelijkheden aan. En dat is de 
reden waarom dat het parket beslist heeft om het vuurwerk niet terug te geven. In deze zaak heeft de politiezone 
ook verzekeraar Ethias gevraagd om het standpunt van de politie te verzekeren. En samen met de 
overheidsdienst Economie hebben wij een gezamenlijk standpunt en zoals u vermeldt heeft dat ook te maken 
met de wetgeving ter zake waar eigenlijk drie wetgevingen spelen. Eén de wetgeving op de springstoffen. 
Wetgeving op ADR, dat is vervoer van gevaarlijke stoffen. En de Vlarem wetgeving. Het is inderdaad zo dat er 
geverbaliseerd is op ja het overmaat aan vuurwerk in een zelfde voertuig. Stel dat je met een bus vuurwerk zou 
gaan kopen en je neemt de interpretatie dat iedereen een kilo mag hebben dan mag je bij wijze van spreken 
volgens die interpretatie 50 kilogram springstoffen in een rijdende bus steken wat effectief een rijdende bom is. 
En vandaar ook in kader van die specifieke wetgevingen dat de houding van de overheidsdienst Economie, 
parket en politiediensten is om het standpunt in kortgeding niet te volgen en alle beroepsmogelijkheden uit te 
putten. 
Erwin Brentjens: ja dank u. 
 
24 f) Stijging woninginbraken in de politiezone Turnhout in 2013 
Luc Hermans: dan komen wij bij uw volgende vraag stijging van het aantal woninginbraken in de politiezone 
Turnhout in 2013, meneer Brentjens 
Erwin Brentjens:ja voorzitter voor 2013 stelde de politie een opmerkelijke daling vast van de cijfers 
straatcriminaliteit met 16 %.  Het gaat hier veelal over gauwdiefstallen, diefstallen met geweld op straat, 
vandalisme, bedreigingen en slagen en verwondingen op het openbaar domein. Ook de cijfers in verband met de 
drugscriminaliteit zijn in sterk dalende lijn. Het is volgens ons dan ook gepast om vanuit deze raad een 
welgemeend proficiat aan onze politionele diensten over te maken en ook aan de speciale teams die voor deze 
goede cijfers mee zorg gedragen hebben. Toch volgen de cijfers van de woninginbraken deze tendens niet. 
Daarenboven blijft het veiligheidsgevoel in Turnhout op een zeer laag pitje staan. De twee vragen zijn dan. Is er 
een specifieke oorzaak te vinden waarom er in Turnhout en bij uitbreiding in de zone geen daling is van het 
aantal woninginbraken? Want voor zover ik weet wordt er stevig ingezet op preventie. Tweede vraag. Welke 
stappen worden er gezet om het veiligheidsgevoel bij de bevolking te verhogen? Want als mijn geheugen mij niet 
in de steek laat dan ben ik toch op de hoogte dat er vorig, begin vorig jaar, een denkcel is opgericht om rond 
deze materie te werken. 
Eric Vos: goed misschien een korte reactie en toch aangeven dat ook de inbraken in woningen op het 
grondgebied van Turnhout sterk dalend zijn. In 2011 189, 2012 162 en 2013 146. Wat er uiteraard nog 146 te 
veel zijn. Weliswaar de cijfers van de zone waar pieken zijn voornamelijk in Beerse en Kasterlee, in al de andere 
gemeentes zijn het aantal inbraken gedaald, zijn licht stijgend. Heeft af en toe ook te maken met ja het 
occasioneel neerstrijken van bendes die hun slag slagen bij wijze van spreken en dan snel terug vertrekken. Dus 
de zones die gesitueerd zijn nabij op- en afritten van snelwegen zijn daarvoor wat gevoeliger. Maar dat toch om 
de cijfers zoals u ze duidt in een goed daglicht te stellen en waar we zien dat in Turnhout dat toch serieus 
afneemt. Er wordt ook heel wat werk besteed om ja daders op te snorren en te voorkomen dat er inbraken zijn. 
Met name de preventie waar wij zeer sterk op inzetten. Wij hebben ook een premie voor de beveiliging van 
woningen waar aangegeven wordt door de mensen die dat doen dat het veiligheidsgevoel sterk verhoogt nadat 
men maatregelen genomen heeft om de woning meer veilig te maken. Politie doet ook zeer regelmatig 
grootscheepse controleacties specifiek naar inbraak. Maar ook tijdens de WODCA controles worden er ook ja 
koffers gecontroleerd om te kijken is daar inbraakmateriaal aanwezig. Stelt men vast dan wordt er natuurlijk het 
nodige gevolg aan gegeven.  Het korps zelf heeft een team dat specifiek ingezet wordt op die inbraken en is 
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technische zeer goed uitgerust om technische vaststellingen te doen om op die manier te trachten de daders op 
te sporen. Verder is er ook nog nazorg wat dat toch van belang is voor mensen die dat meemaken. Het is een 
inbreuk in de woning. Een stuk in de privacy. Om daar toch voldoende nazorg rond slachtofferzorg op te steken. 
Er wordt alles aan gedaan om dat inderdaad te voorkomen en u zal merken maar dat komt nog verder in 
bespreking dat ook in een vervolgactieplan aangestuurd vanuit de preventiedienst er bijzondere acties zullen zijn 
naar inbraakbeveiliging en het voorkomen van woninginbraken.  
Erwin Brentjens: en de tweede vraag in verband met de stappen die gezet worden om het veiligheidsgevoel 
eventueel te verhogen want het is toch algemeen geweten boven de partijen heen dat niettegenstaande wij op 
alle vlakken mooie cijfers, dalende cijfers, kunnen voorleggen dat het onveiligheidsgevoel eigenlijk niet daalt bij 
onze bevolking. En dat is toch een opmerking die je her en der heel dikwijls hoort.  
Eric Vos: daar kunnen wij niet stoelen op objectieve gegevens. De bevragingen die wij hebben zijn al enige 
periode geleden gebeurd. De laatste was die van de stadsmonitor waar inderdaad het signaal kwam dat daar 
effectief werk van gemaakt moet worden. Wij hebben deze morgen nog Preventieraad gehad samen met collega 
Segers en de mensen van de Preventiedienst en heel wat partners. Zijn er op diverse vlakken zeer concrete 
voorstellen besproken. Wij gaan die ook nog in het college terug ter sprake brengen. In commissie. En dan 
uiteindelijk ook in de gemeenteraad. Wij trachten dat binnen een kort tijdsbestek te doen. Mikpunt is de 
gemeenteraad van eind maart. Ik hoop dat we dat halen. En daar zal je zien dat er zeer concrete punten in zitten 
die te maken hebben met ja het verbeteren van de veiligheid maar ook met het veiligheidsgevoel. Omdat ja de 
sociale cohesie, de ervaring naar onveiligheid, wij merken dat daar een goede samenhang in is ook nog op 
andere punten. En daar komen wij zeker op terug.  
Erwin Brentjens: ik wacht met belangstelling de raad en de commissie af van de volgende maand of maanden. 
Dank u. 
 
24 g) Ongenoegen brandweer 
Luc Hermans: komen wij bij punt 24 g het ongenoegen van de brandweer, meneer Brentjens 
Erwin Brentjens: enige tijd geleden was er een spontane actie van het beroepskader van de Turnhoutse 
brandweer op het middenplein voor het Stadskantoor. Brandweerwagens kwamen met loeiende sirenes de 
voormalige kazerne binnengereden. Zelfs de vakbonden waren verrast. De actievoerders wensten een dringend 
overleg met de burgemeester om hun grieven aan te kaarten. De drie vragen die bij dit onderwerp horen, 
thuishoren zijn. Is dit overleg er ondertussen reeds geweest? En wat waren de specifieke problemen die 
aanleiding gaven tot deze spontane actie? Hoe reageerde het college en de korpsleiding op de eisen die vanuit 
de basis toch op een vrij spectaculaire manier naar buiten gebracht werden? En laatste vraag. Is de rust 
ondertussen weergekeerd of komt kortelings de dienstverlening naar de bevolking in het gedrang?  
Luc Hermans: meneer Vos 
Eric Vos: goed u verwijst naar een spontane actie die heeft plaatsgevonden eind januari zonder mede weten van 
vakbonden zoals u situeert maar ook zonder mede weten van de korpsleiding op dat moment. Waarbij redelijk 
wat brandweermannen in Blairon zijn binnengestapt en zich gewend hebben tot de personeelsdienst, een 
afspraak met mijzelf gevraagd hebben, hic et nunc op dat moment, de secretaris heeft dat opgevangen omdat de 
secretaris in Blairon was op dat moment. Er werden twee zeer concrete punten naar voren gebracht. Eén had te 
maken met de registratie van de overuren in een  softwaresysteem. En een tweede in hetzelfde softwaresysteem 
had te maken het voorzien van verlofdagen voor 2014 die op dat moment ten dele ingegeven waren voor een 
bepaald pakket zodanig dat voor de eerste maanden dat verlof kon genomen worden. Dat is hetgeen wat zich 
voorgedaan heeft en wat ook gesitueerd is. Wij hebben dan samen met de collega’s een delegatie van het 
college, korpsleiding, er was ook iemand van de vakbonden aanwezig, de week nadien een  gesprek gehad in 
een wat rustiger sfeer met vertegenwoordigers van de mensen die de week voordien een bezoek gebracht 
hadden. En daar zijn een aantal punten naar voor gekomen die ruimer waren dan de twee punten die aanleiding 
gegeven hebben tot ja tot de interventie mag ik bijna zeggen. Wij hebben ook wel aangegeven dat wij liever 
gehad hadden dat het contact op een eenvoudige vraag gebeurd zou geweest zijn maar dat had zich anders 
aangediend. Er zijn eigenlijk vier voorname punten aan bod gekomen. Eén ja de brandweerhervorming waar we 
vaststellen samen met het brandweerkorps zelf dat dat ingezet is in 2007. Wij zijn straks 2015 wanneer dat 
hopelijk de brandweerzone vorm krijgt. Dat is een zeer lange periode waarbij dat een aantal vragen en 
beslissingen ja niet aan de orde konden komen omwille van de nakende brandweerhervorming. Twee waren de 
vragen die gesteld werden ook bij het eerste bezoek met het ingeven van een aantal elementen in het 
softwaresysteem. Derde element was een vraagstelling, een bezorgdheid naar communicatie intern in het korps 
één en twee de vraag om de stedelijke communicatie meer af te stemmen op brandweer. Doen soms algemene 
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communicatie die niet dienstspecifiek zijn, welke verwachtingen zijn daar en zo verder. Een vierde, en ik voel aan 
dat dat wel het belangrijkste punt is, is alles wat met het besparingsplan te maken heeft, waar heel wat 
bezorgdheden rond zijn. U weet dat er in de voorstellen permanentietijd tijdens de weekends op negen 
voorgesteld wordt. Dat is ook de bezetting die ook in het verleden als minimaal ervaren werd en ook een 
bezetting die voldoende is om de dienstverlening te waarborgen. Houdt ook in dat bij dergelijke beweging dat er 
een aanpassing van het dienstrooster nodig is en waarbij er iets meer een andere inschaling is waardoor dat er 
meerdere nachten dan op dit moment in een schema zouden terecht komen. Met name 1 nacht op 12 in plaats 
van 1 nacht op 18. Men heeft toen ook aangegeven dat er mogelijk alternatieve voorstellen zijn of waren om de 
besparingsdoelstellingen te halen. Hetgeen wat we in dat contact hebben aangegeven is van één zet al die 
bezorgdheden eens op papier, zijn ze dat allemaal, duid ze goed aan, ook de achtergrond en de redenen ervan. 
En twee indien dat er mogelijkheden zijn om andere besparingen te doen die evengoed de doelstellingen van het 
besparingsplan gaan realiseren geef ze dan aan. Op die manier zijn we uit elkaar gegaan. Ondertussen is er 
vanuit het korps, vanuit de brandweermannen zelf, heel wat intern overleg geweest en is er ook een nota 
gemaakt die overgemaakt is aan de korpsleiding waarbij dat een aantal voorstellen naar besparingen op een 
andere wijze dan dat ze op de commissie werden voorgesteld aan bod komen. De bedoeling is om die toetsen 
eerst binnen de haalbaarheid 
Erwin Brentjens: voorzitter mag ik eventjes? U spreekt over voorstellen naar de korpsleiding is dat een 
gezamenlijk voorstel dat komt van beroeps en vrijwilligerskader of is dat alleen van het beroepskader? Of een 
Eric Vos: het is zo dat we gevraagd hebben om de voorstellen die geformuleerd worden om die te bespreken 
samen met de adviesraad. En in de adviesraad zitten zowel beroepsbrandweermannen als vertegenwoordigers 
van vrijwilligers. Dus op die manier is het voorstel gedeeld en moet gekend zijn bij diverse invalshoeken die 
vanuit het korps. De bedoeling is dat wij dat verder gaan bespreken en dat wij dat ja gaan bekijken op zijn 
meritus. Dat voor wat de inhoudelijke gang van zaken betreft. U zegt van ja is de dienstverlening verzekerd? Die 
was ook tijdens die interventie verzekerd. Er is voldoende verantwoordelijkheidszin in het korps aanwezig en dat  
verheugd ons ook. Voldoende professionaliteit om de dienstverlening niet in het gedrang te brengen.  
Erwin Brentjens: daar twijfel ik ook niet aan hoor burgemeester. 
Eric Vos: neen maar goed het is toch goed om vast te stellen dat daar die verantwoordelijkheid volop genomen 
wordt. U zegt is de rust weergekeerd? Wij zitten op dit moment rond de tafel. Wij zijn in gesprek en wij proberen 
daar rond de tafel uit te geraken. 
Erwin Brentjens: daar zal een volgende episode aan vastgemaakt worden denk ik dan. 
Eric Vos: ja uiteraard. Ik heb de situatie geschetst zoals ze tot vandaag is. Het voorstel dat er is moet bekeken 
worden en zal ook bekeken worden. Dan zullen wij ja gezamenlijk binnen het college afwegingen moeten maken. 
Erwin Brentjens: dank u wel. 
 
24 h) Mandaatinvulling namens de stad Turnhout in de Raad van Bestuur van het Algemeen Ziekenhuis 
Turnhout 
Luc Hermans: goed blijven wij bij u meneer Brentjens in het kader van de mandaatinvulling namens de stad 
Turnhout in de Raad van Bestuur van het Algemeen Ziekenhuis Turnhout.  
Erwin Brentjens: ja beste collega’s op de vorige gemeenteraad werd nieuwe vertegenwoordigers aangeduid voor 
diverse mandaten. Eén van die mandaten was de vertegenwoordiger namens de stad Turnhout in de Raad van 
Bestuur van het Algemeen Ziekenhuis Turnhout. Zoals u allen weet werd professor Van Bogaert vorig jaar 
hiervoor afgevaardigd en hij vervulde deze rol met verve. In zodanige mate zelfs dat via professor Van Bogaert 
samenwerkingen werden opgezet met de Universiteit Antwerpen en het Verpleegkundig Departement van ons 
ziekenhuis. Wij vroegen vorige gemeenteraad dan ook om verduidelijking hieromtrent en er werd ons toen door 
de voorzitter gemeld dat volgens de statuten van het ziekenhuis de vertegenwoordiger van de stad een 
gemeenteraadslid moest zijn. Wij hebben de meest recente statuten hierover nagekeken en ik ben zo vrij om hier 
even letterlijk uit te citeren: “Het OCMW van Turnhout beschikt over drie vaste vertegenwoordigers die daar toe 
door de Raad van Maatschappelijk Welzijn van Turnhout worden aangeduid. De stad Turnhout beschikt over één 
vaste vertegenwoordiger die daar toe door de gemeenteraad wordt aangeduid”. In het aanstellingscriteria wordt 
dus in tegenspraak tot hetgeen in de vorige gemeenteraad werd beweerd nergens vermeld dat het om een 
gemeenteraadslid moest gaan. In artikel 23 paragraaf 2 wordt wel vermeld dat als het om een gemeenteraadslid 
het mandaat ophoudt als de persoon in kwestie ook ontslag neemt of krijgt als gemeenteraadslid. Maar bij de 
aanduiding op zich wordt er geen melding gemaakt van het feit dat het om een gemeenteraadslid moet gaan. 
Daarenboven strookt dit ook niet met de bewering van de voorzitter dat de statuten nooit werden aangepast net 
met de bedoeling om specialisten toe te laten. Als er enkel maar gemeenteraadsleden toe zouden mogen treden 
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tot de Raad van Bestuur waar blijft dan de mogelijkheid om specialisten af te vaardigen. Dan zouden de statuten 
net wel moeten zijn aangepast. Dus met alle respect wij blijven bij onze bewering dat het van het nieuwe 
gemeentebestuur niet verstandig is geweest om het mandaat van professor Van Bogaert, lesgever in 
ziekenhuismanagement en op deze korte tijdspanne reeds een zeer gewaardeerd lid is geworden van de Raad 
van Bestuur in te trekken. Ondanks de gewaardeerde en genoteerde inspanningen die professor Van Bogaert 
voor ons ziekenhuis heeft gedaan in het afgelopen jaar vinden wij het niet kunnen dat professor Van Bogaert, 
nochtans afgevaardigd door de stad Turnhout, tot op de dag dat deze vraag werd ingediend geen enkele 
kennisgeving heeft mogen ontvangen van de stad in verband met zijn ontslag. Wij dringen er dan ook op aan dat 
er namens de gemeenteraad op zijn minst een schrijven gestuurd mag worden naar de heer professor ook al om 
puur menselijke redenen waarin hij officieel kennis kan nemen van zijn ontslag en waarin hij als het even kan 
toch ook bedankt wordt om namens de stad deze functies op zich te nemen. Dit is de minste vorm van respect 
die aan hem betoont kan worden en wij dringen er dan ook op aan dat het stadsbestuur in deze zijn 
verantwoordelijkheid neemt. 
Eric Vos: ja dat is ondertussen gebeurd.  
Erwin Brentjens:  dat dacht ik. Het is daarom dat ik gezegd heb tot op de dag dat deze vraag werd ingediend. 
Maar blijft toch de vraag dat er vorige zitting een stemming is geweest op basis van een onrechtmatige motivatie 
of onjuiste informatie. Verwijzende naar de introductie dat ik daar juist gedaan heb.  
Eric Vos: is gebeurd op basis van de statuten van het ziekenhuis. 
Erwin Brentjens: dan gaan we dat natrekken burgemeester in het kader van mogelijk verdere administratieve 
stappen.  
 
24 i) Herstelling fit-o-meter 
Luc Hermans: punt 24 i herstelling van de fit-o-meter, meneer Meeus 
Paul Meeus: ja voorzitter, collega’s, waarschijnlijk zou het niemand mij aangegeven hebben dat ik ooit een vraag 
over sport zou stellen maar er zijn geen zekerheden meer zeker niet als mensen mij vragen om die vraag te 
stellen. Het gaat over de fit-o-meter dus in het stadspark. Die ligt er nogal in desolate toestand bij. Nu het is 
bekend dat er in het stadspark heel wat mensen komen joggen, trainen of hun conditie op peil houden. In het 
verleden, en dat herinner ik mij nog van heel lang geleden, was die fit-o-meter daar een handig en sportief middel 
toe. En veel mensen betreuren op de dag van vandaag dat de teloorgang, dat die fit-o-meter teloor gegaan is. 
Daarom de gewone eenvoudige vraag wordt er aan gedacht om die te herstellen? En als men daar aan denkt 
kan dat dan tegen de zomer wanneer men toch wel wat meer begint te sporten? En zo neen, waarom niet? Of is 
er misschien een alternatief? 
Luc Hermans: dus u gaat toch sporten. Meneer Anaf 
Hannes Anaf: dank u wel meneer de voorzitter. Meneer Meeus het is inderdaad een leuke verrassing dat er een 
vraag  over sport van u komt maar wordt geapprecieerd uiteraard. Het klopt, het klopt inderdaad ook dat die fit-o-
meter zijn beste tijd gehad heeft. Het is ondertussen ook de tweede versie al en nochtans is die echt bewust zo 
vorm gegeven dat die eigenlijk vandalisme proof zou moeten zijn maar door de jaren heen en door de slijtage 
heeft die inderdaad zijn beste tijd gehad. Het is wel zo dat we momenteel vanuit de sportdienst dat er eigenlijk 
geen vragen worden gesteld over de fit-o-meter dus het is goed dat u mij signaleert want het is eigenlijk de eerste 
vraag vanuit de burgers dan die wij krijgen van mensen die echt de fit-o-meter missen. Het is ook zo dat het heel 
moeilijk is om de fit-o-meter te herstellen in zijn oorspronkelijke staat dus als wij daarover nadenken dan zouden 
wij echt alle toestellen die ook vaak op maat gemaakt zijn opnieuw moeten laten maken. Wat wellicht toch wel 
een beetje een kostelijke affaire gaat worden. Maar allez ik ben zeker bereid om de diensten nauwkeuriger te 
laten nagaan wat ons dat inderdaad zou kosten maar ook geen valse verwachtingen scheppen. Het 
investeringsbudget daarvoor is momenteel niet in het meerjarenplan opgenomen aangezien dat enkel de meest 
noodzakelijke investeringen opgenomen zijn. Wij denken ook trouwens dat er zo weinig vraag naar is omdat er 
heel wat fitnesscentra’s zijn bij gekomen dus het zou kunnen dat veel mensen eerder naar daar zijn gegaan. En 
uiteraard is er nu ook in het park Begijne Veldekens een heel mooi alternatief met de nieuwe Finse piste. Dus ik 
denk wel dat we voldoende alternatieven hebben voor lopers en voor sporters. Maar ik wil sowieso de vraag toch 
wel eens laten bekijken, ook eens laten kijken of dat er zo van die fit-o-meters door Bloso gemaakt worden en 
wat die dan eventueel zouden kosten.  
Paul Meeus: dank u wel schepen. Nu het is zo dat ja het feit dat mensen daar nimmer naar vragen is gewoon 
omdat het daar al jaren lang troosteloos bij ligt. Dat is een soort ruïne zo iets daar in het stadspark. Hier en daar 
vind je daar nog contouren van terug of nog hier of daar een ijzerenstel of iets dergelijks. De houten balken zijn al 
lang opgestookt hier of daar in de open haard of zo iets. In elk geval dat is verdwenen, dat is verwaarloosd, dat 
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is, vandaar ook dat ik mij eigenlijk ook afvraag zo iets zou toch wel eigenlijk in eigen beheer kunnen. Ik denk toch 
niet dat het nodig zou moeten zijn om daar voor opnieuw een complete investering te doen. Ik denk dat met een 
eenvoudige creatieve ingreep van ons eigen mensen daar toch wel één en ander moet mogelijk zijn. Ik denk 
houten balken die voor van alles moeten dienen of een grote boomstam allez dat zijn dingen die men daar toch 
opnieuw kan ter beschikking stellen. De ijzeren tuigen die er staan die kunnen geherwaardeerd worden volgens 
mij. Dus ik denk dat het eigenlijk niet zo duur zou kunnen zijn als het op het eerste zicht lijkt. Dus ik zou toch 
willen voorstellen dat ge de diensten daar toch eens op afstuurt en eens laat bekijken of dat misschien in eigen 
beheer kan gedaan worden.  
Hannes Anaf: ja ik ben zeker bereid om te bekijken wat wij daarin kunnen doen zonder daarvoor echt al beloftes 
te doen uiteraard. Ik stel voor dat wij het ook terugkoppelen op de volgende vergadering van het beheersorgaan 
van de sport.  
Paul Meeus: oké. 
 
24 j) Wateroverlast Waterloopstraat 
Luc Hermans: goed meneer Meeus en wij blijven bij u in het kader van de wateroverlast in de Waterloopstraat 
Paul Meeus: ja voorzitter, collega’s, een andere burger is bij mij geweest met een heel dossiertje over de 
Waterloopstraat. In een brief van 4 februari jongstleden, dus onlangs, aan de bewoners van de Waterloopstraat – 
kant Bruyne Strijd – antwoordt het stadsbestuur dat het niets kan doen aan de problemen die recent veroorzaakt 
zijn door wateroverlast.  Het stadsbestuur geeft de raad aan de bewoners om te proberen de zaak te regelen met 
de achterburen en zo nodig de hulp van de vrederechter in te roepen. Die mensen hebben daar een 
bewonersbrief gekregen die niet ondertekend is, waar wel namen onder staan, maar die niet ondertekend is, dus 
heel  hoogst onpersoonlijk. Waar ze dus gezegd hebben probeer dat op te lossen met uw buren en als dat niet 
lukt ga dan maar naar de vrederechter. Daar komt het eigenlijk op neer. Nu die buurtbewoners daar zijn daar toch 
wel ja enigszins door ontstemd om het heel beleefd te zeggen. Die stellen zich toch wel vragen bij een dergelijk 
antwoord. En refereren eigenlijk naar toezeggingen en afspraken die daaromtrent gemaakt zijn met het 
stadsbestuur in 2007. Bovendien, ik het dat ook even opgezocht, dat document heb ik hier bij mij, is van 12 
december 2007 dan is er een buurtvergadering geweest waar toen een aantal toezeggingen of afspraken zijn 
gemaakt met die buurt naar aanleiding van de problemen die zich daar zouden kunnen voor doen. Want 
ondertussen nadien zijn daar ook effectief problemen geweest in 2010. Vandaar dat ik ook verwijs naar mijn 
vraag van 27 november 2010 naar aanleiding van de wateroverlast in die maand toen. Daar hebben toen in die 
gemeenteraad wel drie schepenen antwoord op gegeven waar onder u collega Hermans. Ik heb dus drie vragen. 
Het stadsbestuur geeft dus aan dat de wateroverlast te wijten is aan de grond op sommige percelen die 
onvoldoende doorlatend is om het water af te voeren naar de drainagebuis. Ik vraag mij daarbij af stelt men dit 
eerst vandaag vast of was dit voldoende onderzocht bij de aanleg van die drainagebuis die toen toegezegd was? 
Ten tweede de bewoners verwijzen naar een beknopt verslag van die buurtvergadering van 12 december 2007, 
waarover ik het al had, en zij wijzen daar de  stad op haar verantwoordelijkheid. En ik citeer daar eventjes, even 
kijken, ja, ja, wat als de mensen toch nog schade hebben, wat is dan de procedure, tegenover wie en de 
garanties. Dat was de vraag die daar toen gesteld werd. Daar werd op geantwoord in twee stukken: a) in het 
begin is de aannemer van de werken verantwoordelijk maar later gaan grachten en systemen en wegen naar de 
stad die verder verantwoordelijkheid draagt op controle en toezicht. B) of dit systeem werkt moet blijken uit de 
ervaring van het bureau met gelijkaardige projecten, de technische waterbouwkundige kennis, de lastenboeken 
en beoordelingen door de technische diensten, en uiteindelijk is dan de gemeenteraad verantwoordelijkheid om 
dat die het plan aanneemt. Mensen leiden hier uit af dus de stad daar toch tot op de dag van vandaag daar een 
zekere verantwoordelijkheid in draagt. En mijn vraag is, is die verwijzing naar dat verslag van toen onterecht? Of 
niet? Ten derde, moet het stadsbestuur niet toch net iets meer doen dan de buurt doorverwijzen naar hun 
achterburen en zo nodig naar de vrederechter? Met andere woorden hoe kan de stad constructief mee zoeken 
naar een oplossing van dit probleem in overleg met die buurt? Want ik denk dat wij heel vaak en ik heb dat toen 
ook in mijn antwoord van 2010 ook wel gelezen waar jullie zeggen, even kijken, wij moeten dat opvolgen, wij 
moeten die problematiek nadien ook opvolgen. Het is trouwens ook een zaak die constant wordt meegenomen 
wanneer er in het kader van ophogingen bouwvergunningen worden aangevraagd. De overlast mag niet naar de 
buurt verschoven worden zie ik hier allemaal staan. Ik heb hier een aantal aanstrepingen in fluo gemaakt die 
allemaal daarop wijzen dat de stad toen in mijn antwoord op de gemeenteraad van 2010 toen gezegd heeft ja wij 
moeten dat mee opvolgen, wij moeten dat niet laten schieten. Dat zijn mijn vragen. Ik had daar graag een 
omstandig antwoord op. 
Luc Hermans: meneer Debondt 
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Luc Debondt: voorzitter, collega’s, eerst en vooral stand van zaken van niet alleen Waterloopstraat maar heel het 
gebied Bruyne Strijd. Momenteel zit dat in de fase van voorlopige oplevering. Dus als daar nog schade is of als 
daar nog aanpassingen dienen te gebeuren dan zal dit door de aannemer dienen te gebeuren tot het punt dat 
definitief alles opgelost is en er kan overgegaan worden tot een definitieve oplevering van die werken en een 
overdracht van het openbaar domein naar de stad toe. Dus wij zitten daar nog in de fase van voorlopige 
oplevering. Wat het geheel van die verkaveling betreft kort na dat die brief aan de bewoners bezorgd is hebben 
wij binnen het college beslist van ten eerste een vergadering te beleggen met de verkavelaar zelf. Niet alleen 
rond de problemen van de Waterloopstraat maar alle problemen die op deze moment in het geheel van de 
verkaveling die al gerealiseerd is om dat te bekijken. Naar wat was de verantwoordelijkheid van de stad? Te 
zorgen dat er een bijkomende drainage voorzien was, die oorspronkelijk niet voorzien was, ter hoogte van de Eén 
Meistraat – Waterloopstraat. Die is er gelegd. Tot op heden, en wij hebben dat bij de klachten naar aanleiding 
van de Waterloopstraat over een heel gedeelte die drainage terug, tot op de drainage terug opengelegd. Daaruit 
is gebleken dat die werken zijn uitgevoerd zoals dat afgesproken was of zoals dat beslist was. Dat ook daar de 
nodige maatregelen, een mat die de vuiligheid tegenhouden, grind en dergelijke meer. Dus die werken zijn 
uitgevoerd zoals die voorzien zijn in het lastenboek. Probleem is dat er na de aanleg van die drainage een 
ophoging gebeurd is van heel wat van die tuinen met grond uit de omgeving. En daar zit nu het probleem wat 
zich stelt in de Waterloopstraat. Specifiek dat is de laag die er op gelegd is geen enkel, geen water doorlaat. Dus 
bij het bloot leggen van die drainage is er vastgesteld dat er, ook al stond er water op die op de plantsoenen, dat 
dat niet doorkomt tot in de drainage. Dus daar komt gewoon geen water toe omdat die lagen die daar zijn 
aangebracht ondoordringbaar zijn. Wat kan er aan gedaan worden? Wat heeft het probleem in de 
Waterloopstraat specifiek zich nog verergerd daar waar vroeger bij regenval het water kon aflopen naar het lager 
gelegen gebied is dat gestopt op het moment dat de bouwwerken daar gestart zijn. In de beginfase heeft dat nog 
niet tot problemen geleid. Het is pas dramatisch geworden een maand of twee geleden toen de gronden en de 
hoven van de woningen die staan aan de andere kant van de Bruyne Strijd dat die zijn opgehoogd. Die zijn 
opgehoogd zoals voorzien ook in de verkavelingsvergunning tot op hoogte van de rijweg. Dat heeft er toe geleid 
dat er een verhoging is van die gronden op de scheidingslijn. Dat kan gaan van een tiental centimeter tot een 
halve meter en op enkele plaatsen zelfs meer. Gevolg daarvan is dat in plaats van het water dat vanuit de 
Waterloopstraat naar het laagst gedeelte vloeide dat dat niet meer weg kan door de ophoging. Bijkomend is dat 
er nog water nu ook nog van de eigenaars tegen de Bruyne Strijd naar het perceel afwatert dat lager gelegen is. 
Dat maakt het probleem nog veel groter. Wat is de verantwoordelijkheid van de stad in die zaak? De stad is daar 
in feite op deze moment juridisch niet meer bij betrokken. Dat hebben wij ook laten weten via die brief die wij naar 
de buurt geschreven hadden. Wat zijn de maatregelen die wij daar ondertussen gedaan hebben? U moet ook 
nog weten dat daar nog een faillissement is geweest en dat die bouwen daar in de buurt hebben stilgelegen.  Wij 
gaan, wij hebben aan de IOK opdracht gegeven op welke manier wij juridisch daar nog kunnen tussen komen in 
die zaak en de bewoners die met die problemen geconfronteerd worden hoe wij die kunnen bijstaan en hoe dat 
wij die kunnen ondersteunen. Zoals ge zegt in de loop van begin, dus voor 18 maart hebben wij een afspraak 
gevraagd naar de verkavelaar toe om te zien hoe die de problemen in gans het gebied gaat aanpakken vermits 
hij op deze moment nog altijd verantwoordelijk is. En na die vergadering zullen wij de buurt, de ganse buurt, op 
de hoogte brengen van wat er naar de toekomst toe dient te gebeuren. 
Paul Meeus: ja schepen ik vind het een beetje vreemd antwoord. Want we zijn bezig over die verhogingen en 
dergelijke die er nu de oorzaak daar van zouden zijn en dergelijke. Ik wil er toch op wijzen dat toenmalig 
burgemeester Stijnen mij antwoordde op die vraag dat er dus alles aan zou gedaan worden om die mensen te 
overtuigen om op te hogen. Dat ze dus met die mensen zouden gaan praten om hen aan te moedigen om dat te 
gaan doen om dat op te hogen. En nu zegt u daar het tegenovergestelde verhaal. Nu anderzijds dat is een 
fundamenteel probleem dat zich daar duidelijk stelt. Daar zijn wij denk ik over eens. Vandaar dat ik uw uitleg die 
ge mij nu hier komt te geven, die ge ons komt te geven, ja die had ge toch eigenlijk wel beter van meet af aan 
tegen die mensen gaan geven. Nu zo een botte brief sturen van jongens ga met uw buren praten en als ge er niet 
uitgeraakt, zo staat het er letterlijk hé, komt ge niet tot een goede overeenkomst dan kunt u altijd de hulp 
inroepen van de vrederechter die in deze zaken kan bemiddelen. Paf gedaan. Met vriendelijk groet. Dat vind ik er 
dan toch wel eigenlijk wat kort door de bocht. Dat had ge niet moeten doen. Nu aankondigen, nu zijt ge wakker 
geschud natuurlijk, nu aankondigen dat ge dus binnenkort met die mensen rond tafel gaat zitten, dat is goed 
maar dat is te laat. Ge had dat eerst moeten doen. Dat is een fundamentele vraag met mensen die met een 
ernstig probleem zitten. Probleem dat al jaren aansleept en waar ge blijkbaar in de loop der jaren een ander 
standpunt over inneemt. Dus ik denk dat ge dat goed moet gaan uitklaren met die buurt want op deze manier ja 
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zegt iedereen zijn ding en zegt eigenlijk iedereen, zegt niemand nog iets serieus. Dus ge moet aan tafel gaan 
zitten en dergelijke brieven sorry maar die kunnen voor mij niet door de beugel. Tenzij u er anders over denkt.  
Luc Debondt: wij hebben in dit geval, wij hebben in dit geval: zijn wij vertrokken van twee personen uit die 
verkaveling langs de Waterloopstraat die hun protest op een mail gezet hadden. Wij hebben die onmiddellijk 
uitgenodigd. Wij hebben daar aan de hand van dat gesprek dat er geweest is hebben wij de nodige onderzoeken 
gedaan naar wat daar misloopt of wat daar misgelopen is. Wij hebben ook die mensen voor dat die brief 
gekregen hebben op de hoogte gebracht iets uitgebreider dan in de brief vermeld stond van wat het probleem is. 
En dan is die brief vertrokken, op vraag van hoe gaan wij dat best aan de buurt mededelen is er vanuit gegaan 
van dat te doen via een brief. En tot op heden is dat wat dat er gebeurd is naar de mensen toe. En wij gaan nu de 
nodige actie ondernemen om daar een vergadering te beleggen op het moment dat wij met verkavelaar en 
juridische dienst van IOK een antwoord op krijgen. 
Paul Meeus: ja dat is goed, goed dat het zal gebeuren. Ik vind het wat laat en ik vind ook de manier waarom dat 
ge het gedaan hebt, ik blijf er bij, vind ik zeer ongelukkig. Vind ik ongelukkig. Ge laat eerst een aantal mensen 
protesteren die tot bij u komen, die komen tot bij mij, misschien tot bij een hoop andere collega’s, dan wordt dat 
allemaal op ene hoop gegooid en dan zegt ge oei er is een probleem. En nu gaan wij dat moeten oplossen. En 
nu gaan wij er eens over gaan praten. Want het is wel nodig want anders komt dat misschien wel op de 
gemeenteraad. Wat ge nu aan uw been hebt natuurlijk hé. En dat gaat terugkomen ook. Allez ik vind wij moeten 
toch wel eens op, wij hebben hier, al jaren spreken wij hier over goede communicatie met onze burgers. Dat is 
hier over alle door alle legislaturen heen is dat het toverwoord communicatie. En elke keer stellen wij toch weer 
vast dat het daar toch weer mank loopt. Dat het daar toch weer een beetje blijft steken. Dat er toch wel 
ongelukkige uitspraken worden gedaan. En dat er te weinig informatie aan de mensen wordt gegeven. Dus ik 
hoop maar één ding dat als ge nu met die mensen rond tafel gaat zitten dat ge heel het verhaal verteld. En dat ge 
ook het engagement aangaat wat blijkt uit die verslagen van toen, dat ge daar een verantwoordelijkheid te dragen 
hebt en dat ge die problemen daar samen met die mensen probeert op te lossen. Als die uiteindelijk in een 
juridisch kader terecht komen, wat kan natuurlijk, wat kan, dan ligt dat anders. Maar ik denk dat ge mensen daar 
toch ook als stad in zo een situatie waar een verleden over bestaat dat ge die mensen toch een beetje deftig 
moet begeleiden daarbij. 
Luc Debondt: dat is de belofte die wij gedaan hebben. Wij gaan dat ook doen. En wij zien hoe we uit die 
problemen geraken. Een ding kan ik u alvast zeggen die problemen zijn er niet van vandaag. Wij pakken ze aan. 
Paul Meeus: dat ze niet van vandaag zijn dat weet ik al langer want ik heb er al jaren geleden een vraag over 
gesteld. Dus dat is niks nieuws wat u mij komt te vertellen. Maar goed ik volg het op en desnoods kom ik er mee 
terug maar dat zult u wel verwachten van mij.  
 
24 k) Samenstelling directiecomité AGB 
Luc Hermans: goed meneer Meeus komen wij bij vraag 24 k over de samenstelling van het directiecomité het 
AGB.  
Paul Meeus: ja voorzitter, collega’s, van een heel andere orde. Wij zitten dus met de, hoe zou ik dat zeggen, de 
omvorming van het AGB. Nu in het AGB tout court werd er een directiecomité aangesteld dat enkel uit leden van 
het schepencollege bestaat. Nu in de gemeente Puurs, van de minister-president, werd na een klacht van onze 
partij bij de Cultuurpactcommissie en als gevolg daarvan na bemiddeling door die commissie bij het 
gemeentebestuur een akkoord bereikt om de samenstelling van het directiecomité aan te passen door een 
vertegenwoordiger van elke oppositiepartij op te nemen in het directiecomité. Ik ben daar even toch wat 
informatie over gaan opzoeken en inderdaad in het blad Lokaal van, het blad van de zaligmakende VVSG, citeer 
ik. “de verplichting voor overheden om de democratische deelname aan het cultuurbeleid te garanderen, heeft 
een breed toepassingsgebied: ze beslaat naast culturele zaken (kunsten, toneel, film, bibliotheken, musea) onder 
meer jeugdzaken, sport, vrijetijdsbesteding, toerisme en de bescherming en luister van de taal.” Tot zover wat ik 
lees bij VVSG. De uitbating van een fuifzaal voor jongeren en een zwembad behoren hier dus zeker toe. Ik heb 
mij daar overigens over geïnformeerd. Mijn vraag is dus heel eenvoudig. Zal het stadsbestuur naar analogie met 
de vergelijkbare situatie in Puurs ook in Turnhout de samenstelling van het directiecomité aanpassen door de 
oppositiepartijen er in op te nemen? 
Luc Hermans: meneer Vos 
Eric Vos: goed, meneer Meeus ja wij zijn van mening dat zoals het op dit moment georganiseerd wordt en zoals 
de statuten hier ook besproken zijn in de gemeenteraad om heel de gemeenteraad Raad van Bestuur te maken 
van het AGB dat dat conform is. Er is ook bepaald hoe dat de aanduiding kan gebeuren van het directiecomité. 
Misschien de algemene beginselen betreffende deelname van bestuur aan culturele instellingen. U hebt het ten 
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dele geschetst waar  het Cultuurpact van toepassing is en waar je gebruiksgroeperingen, ideologische en 
filosofische strekkingen volgens een billijk democratisch systeem werkelijk moet betrekken bij het beleid. En ook 
naar vertegenwoordigingen toe zijn daar heel wat dingen bepaald. Ook voor instellingen opgericht of ressorterend 
onder de overheid. Wat zegt men daar? Dat voor wat de samenstelling betreft er een evenredige verdeling moet 
zijn van politieke strekkingen. Die ook bestaan in de betreffende overheid. Dus dat wil zeggen in dit geval in de 
gemeenteraad. In dat geval wordt het beheers- en bestuursorgaan bij gestaan door een vaste commissie van 
advies. Nu als je bekijkt hoe dat we in Turnhout georganiseerd zijn, en ik ken de details niet van hoe dat men in 
Puurs georganiseerd is, dan hebben wij in Turnhout de Raad van Bestuur van het AGB zoals die samengesteld is 
op dit moment het systeem D’Hondt, straks heel de gemeenteraad. En worden wij bijgestaan door adviesorganen 
waar die filosofische vertegenwoordigingen aanwezig moet zijn. Enerzijds voor wat het zwembad betreft het 
beheersorgaan van de sport. En twee voor wat de Futur betreft JeP. En ik denk dat de ervaring ook wel vanuit 
het verleden aangeduid heeft dat dat inderdaad ook functioneert.  Ik herinner mij nog dat een  collega van jezelf 
die niet vertegenwoordigd was in het AGB uitgenodigd was om een aantal ideeën die er waren rond organisatie 
van de fuifzaal om die ook op het AGB te kunnen verduidelijken. Dat is dan doorgestuurd aan JeP waar dan een 
bespreking gekomen is en die is dan teruggekoppeld aan de Raad van Bestuur. Dus ik denk dat op dat vlak dat 
met die elementen dat we conform het Cultuurpact werken en functioneren. In het verleden zijn daar ook wel wat 
literatuur rond gepleegd en ik citeer vanuit een publicatie weliswaar van 2010 van een zekere meneer Cloet en 
Dewachter in een publicatie rond het gemeentedecreet en de Cultuurpactwetgevng dat in de statuten kunnen en 
ik lees letterlijk, het betreft geen verplichting de Raad van Bestuur toelaten om het dagelijks bestuur toe te 
vertrouwen aan een directiecomité, dan gaat het specifiek over het AGB, of aan een gedelegeerd bestuurder, dus 
aan één persoon waar het natuurlijk dan moeilijk is om van diverse strekkingen daar een vertegenwoordiging te 
hebben, al dan niet met de mogelijkheid tot subdelegatie aan personeelsleden van het autonoom 
gemeentebedrijf. Ons inziens is het hierbij niet noodzakelijk en bovendien praktisch onhaalbaar om deze organen 
van dagelijks bestuur conform de Cultuurpactwet samen te stellen. Zo zegt het citaat. Maar los daarvan denk ik 
dat we het beheersorgaan conform samengesteld wordt bijgestaan door adviesraden waar diverse filosofische 
overtuigingen aanwezig zijn doen ons concluderen dat wij conform de bepalingen die vanuit de statuten van het 
AGB bepaald zijn in deze gemeenteraad enerzijds en de Cultuurpactwetgeving anderzijds werken. 
Paul Meeus: burgemeester u hebt zeker gelijk als u spreekt over de evenredige verdeling in dus de algemene 
Raad van Bestuur van het AGB wat nu verruimd is naar de gemeenteraad. Dat is perfect. En dat was in het 
verleden in de oude vorm evenzeer zo. Dus daar is geen probleem mee. En u hebt ook gelijk als u zegt dat de 
evenredige vertegenwoordiging gegarandeerd was in de adviserende organen JeP en ja de naam ont, en het 
beheersorgaan van de sport, perfect in orde dat is juist. Maar u zit nog altijd met een directiecomtié en daar ging 
het precies in de klacht bij de Nationale Cultuurpactcommissie ook over. Al de rest was in Puurs ook in orde net 
zoals u het stelde maar specifiek  voor het directiecomité heeft dan toch blijkbaar die Cultuurpactcommissie het 
nodig geacht om met die gemeente contact op te nemen en daarmee te spreken ten einde dat directiecomité aan 
te passen door een vertegenwoordiger van elke oppositiepartij op te nemen in het directiecomité. Daar gaat het 
mij precies over. Al de rest trek ik absoluut niet in vraag. Integendeel ik bevestig dat alleen maar. Maar mij gaat 
het hier specifiek over dat directiecomité. Ik kan nu twee dingen doen. Ik kan vragen van bekijk dat toch nog eens 
grondig. Laat u daar eens goed informeren. Of wacht op een klacht bij de vaste Cultuurpactcommissie die ik ga 
indienen dat kunt ge ook doen natuurlijk. En als we dat kunnen vermijden denk ik dat dat dus beter is hé.  
Eric Vos: goed de precieze contouren van Puurs zijn mij niet bekend. Die situatie is mogelijk anders dan die in 
Turnhout. Maar goed ik wil de elementen wel bekijken uiteraard. 
Paul Meeus: het is een principiële vraag hé. Ze is mutatis mutandis toepasbaar op elke andere gemeente. En de 
kans is groot als er een precedent geschapen wordt door een dergelijke commissie ja dat een andere gemeente 
in hetzelfde geval natuurlijk ja op dat precedent zich kan beroepen en dat gaan wij natuurlijk doen h”.  
Eric Vos: wij, het kwam ons ook ter oren dat deze discussie in vele gemeenten gaande is. Dus wellicht zullen 
daar ook nog wel diverse standpunten in ingenomen worden. Ik heb ook verwezen naar een bepaald artikel waar 
ja de noodzaak vanuit degene die het gepleegd heeft natuurlijk niet nodig is maar goed wij willen ons wel verder 
informeren hoor.  
Paul Meeus: kunt u daar, gaat u dat zeer binnenkort al doen die informatie inwinnen? Kunnen wij dat, kunt u mij 
daar over niet al te lange termijn over informeren? 
Eric Vos: dat is een mooi begrip over niet al te lange termijn maar wij maken er werk van. 
Paul Meeus: ja ik heb ooit nog het ander begrip gehoord onverwijld maar dat is uitgehold helemaal daarmee dat 
ik met iets anders probeer. Maar over niet al te lang is dus binnenkort. Oké. 
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24 l) Vragen over werkwijze GDF Suez 
Luc Hermans: goed meneer Meeus en dan gaan wij naar meneer Guedon in het kader van de vragen over de 
werkwijze GDF Suez, meneer Guedon. 
John Guedon: ja voorzitter, collega’s, in de media heb ik vernomen dat volgens energiewaakhond CREG de 
Franse energieholding GDF Suez teveel heeft aangerekend voor gas voor een bedrag van een half miljard euro 
en dat 4 van 5 gemeenten daar nadeel van ondervonden hebben. Electrabel zou dit bedrag teveel betaald 
hebben waardoor zij geen winst maakten en de steden en/of gemeenten geen dividend kregen uitbetaald. 
Vlaams minister Bourgeois raadt de gemeenten dan ook aan een vergadering bij een te roepen ook omdat er 
mogelijk een omgekeerde stroom is waarbij de gemeenten niet alleen geld mislopen, maar ook nog eens zelf 
moeten bijdragen. Ik had daar drie vragen over. Is Turnhout één van de steden die financieel nadeel 
ondervonden heeft door de werkwijze van GDF Suez? Welke stappen worden ondernomen om eventueel te veel 
betaalde bedragen terug te recupereren? En de derde vraag is kuunnen wij op de hoogte gehouden worden van 
dit dossier? Dank u. 
Luc Hermans: meneer Stijnen 
Francis Stijnen: goed voorzitter, burgemeester, collega’s, wij hebben ook die artikels in de media gelezen en op 
basis daarvan inderdaad heeft men verder gaan informeren. Eerste vraag is het zo dat Turnhout één van de 
steden is die financieel nadeel heeft ondervonden? Ik denk dat het belangrijk is dat wij hier spreken over zou en 
hypotheses. Ik denk dat wij moeten oppassen met al te zeggen het is zo want uiteindelijk zijn daar vandaag in 
zoverre dat wij weten geen bewijzen nog niet van geleverd. En uiteraard moeten wij de conclusies afwachten van 
het onderzoek dat thans lopende is door de BBI dus de Bijzondere Belastingsinspectie. En zien eerst wat dat 
resultaat oplevert om dan te zien wat die conclusies ook zijn en dan de volgende stappen te kunnen nemen. 
Daarnaast kan ik wel zeggen dat de stad Turnhout aandeelhouder is van Electrabel Customing Solutions dus 
ECS. En dat wij dus ook aandelen hebben. En wij zien ook dat het dividend dat wij jaarlijks via IKA, dus onze 
investeringsintercommunale, doorgestort krijgen dat dat slinkt. Dus er is effectief een daling. Dus kort door de 
bocht zou je kunnen zeggen dat er inderdaad op kan, dat dat er op kan wijzen dat er meer is dan alleen maar een 
vermoeden. Maar tot op heden is dat dus nog niet bewezen en uitgespit in zoverre dat wij weten ik spreek altijd 
met twee woorden. Welke stappen worden er op dit moment ondernomen om de eventueel de te veel betaalde 
bedragen terug te recupereren? De gemeenten die dus aandeelhouders zijn bij ECS hebben vorige donderdag 
binnen hun koepel Intermixt, dat is de koepel van de gemeenten binnen dit orgaan, hebben beslist om een 
aangetekend schrijven te sturen zowel naar de CREG als naar GDF Suez waarin zij dus eisen om inzage te 
krijgen in het vertrouwelijk rapport dat wij minstens weten waarover dat het juist gaat van de Energieregulator. En 
in de aankoopcontracten van gas van de Franse energiegroep. Omdat die twee elementen moeten gekend zijn 
om te weten hoe dat het juist zit.  Ik hoop ook dat minister Bourgeois, want die heeft ook een aantal beweringen 
gedaan, ook de bewijzen overmaakt waar dat hij zich op steunt om te zeggen dat er hier zwaar bedrog gepleegd 
is zodat wij zo veel mogelijk elementen hebben om te kunnen staven dat er hier een aantal dingen zouden zijn 
fout gelopen en dat wij daar inderdaad recht hebben op meer geld dan dat wij vandaag binnenkrijgen. Hoe 
houden wij u op de hoogte en zullen wij dat doen? Uiteraard zullen wij u op de hoogte houden. Wij zullen ook 
constant opvolgen en vanaf het moment dat er voortgang is in het dossier want het zou wel eens kunnen dat dit 
een juridisch kluwen wordt waar dat wij misschien op korte termijn nog niet direct een uitspraak over hebben 
maar wij zullen u zeker op de hoogte houden van de stand van zaken in de mate dat wij daar zelf ook kennis van 
hebben. En als blijkt dat er inderdaad een aantal zaken zijn die onterecht zijn gebeurd dat zullen wij natuurlijk als 
steden en gemeenten ook onze rechten claimen. En als dit aanleiding kan geven tot een verdere doorstorting 
naar de steden en de gemeenten dan zullen wij zeker onze vraag daar toe richten.  
John Guedon: ja ik dank u voor uw antwoord, ik hoop dat dat in de meerjarenplanning nog een positief staartje 
gaat krijgen.  
Francis Stijnen: laat ons hopen. 
Paul Meeus: voorzitter, ja ik eerst even de discussie hier laten gaan maar ik wilde toch nog een bijkomende vraag 
stellen. Ik meen te weten dat wij in onze gemeente ook met name door schepen Anaf een vertegenwoordiging 
hebben in IKA.  En ik vraag mij af hoe IKA dit dossier opvolgt. Kunt daar iets over zeggen? 
Hannes Anaf: ik kan daar momenteel nog niet zo heel veel over zeggen omdat ik nog niet in de Raad van 
Bestuur van IKA echt zetelt. Dus op de volgende Algemene Vergadering zal ik pas in de Raad van Bestuur maar 
ik weet inderdaad dat IKA hier ook betrokken partij bij is en vanaf het moment dat ik inderdaad in de Raad van 
Bestuur zal zetelen zal ik dat uiteraard op de voet opvolgen.  
Paul Meeus: ik reken daarop dat dat opgevolgd wordt want ik denk dat dat een heel pertinente vraag is die hier 
gesteld is. En ik begrijp ook dat wij inderdaad nu moeten afwachten hoe dat wij dat opvolgen en aanpakken. 
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Maar ik vind dat vanuit die hoek van IKA waar u namens ons in zit dat u daar ons toch ook over moet informeren. 
En ik denk misschien is dat al een eerste begin als ge daar voor uw eerste keer komt dat ge daar onmiddellijk 
een standpunt vraagt.  
Francis Stijnen: nu in het orgaan wat ik daar net noemde Intermixt dus dat is eigenlijk een vereniging van steden, 
daar zit eigenlijk ook de investeringsintercommunales eigenlijk ook mee in vertegenwoordigd. Dus in die zin is er 
zeker een doorstroming naar IKA en zal zeker ook Hannes binnen de Raad van Bestuur wellicht ook wel op de 
hoogte worden gebracht van deze stand van zaken. 
 
24 m) Zijn er in Turnhout Syriëstrijders gekend? 
Luc Hermans: ja meneer Guedon dan blijven wij u, u had ook nog een vraag in verband met Turnhoutse 
Syriëstrijders. 
John Guedon: ja dank u wel voorzitter, collega’s, in deze tijden van woelig geweld in de wereld worden wij 
dagelijks geconfronteerd met gruwelbeelden vanuit Syrië. Via de media blijkt dus dat Belgische inwoners 
deelnemen aan de strijd daar. Ik had daar drie vraagjes over. Zijn er in Turnhout Syriëstrijders gekend en welke 
stappen worden tegen hen ondernomen in het kader van de veiligheid voor onze andere inwoners? Mijn tweede 
vraag is indien er blijkt dat er Syriëstrijders in Turnhout zijn kunnen die dan nog genieten van hun sociale 
voorzieningen tijdens de periode dat zij in het buitenland verblijven? En de derde vraag is blijven die ook 
ingeschreven in onze bevolkingsregisters? Dank u. 
Luc Hermans: meneer Vos 
Eric Vos: meneer Guedon vraag drie en twee hangen natuurlijk samen als ge niet meer ingeschreven bent dan 
kan je ook niet meer genieten van een aantal sociale uitkeringen. Op vraag één het is zo dat de procureur een 
aparte task force heeft opgericht. Die opgericht is en in contact staat met de lokale politiezones. Dus niet enkel 
met Turnhout maar ook met een aantal andere politiezones uit ons arrondissement. Alsook de federale politie. En 
het is daar waar de situatie wordt opgevolgd en waar de nodige informatie-uitwisseling is, wordt alle informatie 
gedeeld en besproken en opgevolgd. En er is ook een contact met het Nationaal Anti-terreur orgaan. Ik neem 
aan dat ook in andere arrondissementen procureurs een gelijkaardig initiatief nemen en daar hun werk naar 
behoren doen. Op het moment natuurlijk dat er Belgen naar Syrië gaan zijn ze ook niet meer in hun woning en 
zullen ze ambtshalve geschrapt geworden. Wat dan neerkomt op uw vraag drie en twee en waardoor dat men 
natuurlijk ook geen rechten meer kan putten. Dat is de wijze waarop dat dat aangepakt wordt.  
John Guedon: ja akkoord maar in feite heb ik nog geen antwoord gekregen op de door mij gestelde vraag hé. Als 
burgemeester bent u hoofd van bestuurlijke politie in de gemeente en ik had graag geweten of dat er inderdaad in 
Turnhout Syriëstrijders zijn. Kunt u mij daar uitsluitsel over geven of kan u dat eventueel op een andere 
gemeenteraad? 
Eric Vos: meneer Guedon het politieonderzoek heeft zoals u goed weet ook zijn eigen rechten om onderzoek te 
voeren.  Dus het is aan de procureur in deze die de task force heeft opgericht indien dat er situaties zijn om daar 
de nodige stappen in te zetten. 
John Guedon: ja ik hoop dat dat een beetje opgevolgd wordt en dat wij daaromtrent toch informatie verkrijgen. Ik 
vind dat de burgers in Turnhout daar recht op hebben. Dus de veiligheid primeert toch vind ik. Dus ik hoop dat wij 
daar in de toekomst een antwoord op gaan krijgen. Dank u.  
Eric Vos: awel de veiligheid blijft primeren. Ik zeg u dat in heel het arrondissement er een opvolging gegeven 
door aansturing vanuit de procureur met de oprichting van die task force. 
Luc Hermans: meneer Van Lommel 
Reccino Van Lommel: ja meneer de burgemeester ik heb toch wel de indruk dat u rond de pot draait. U zegt als 
er situaties zijn. Zijn er situaties ja of neen? 
Eric Vos meneer Van Lommel ik denk dat ik heel duidelijk geantwoord heb hoe dat dat opgevolgd wordt. Het 
behoort natuurlijk tot de bevoegdheid van de procureur om dat op te volgen. 
Reccino Van Lommel: maar zijn er situaties? 
Eric Vos: ja ik heb u daar net gezegd dat dat behoort tot de discretie van het handelen van de procureur en van 
de politiediensten. 
Luc Hermans: meneer Van Damme 
Marc Van Damme: meneer de burgemeester met alle respect maar wij hebben seffens nog een besloten zitting, 
kunnen wij misschien als het u stoort om dit op een openbare zitting te zeggen in de besloten zitting een 
antwoord krijgen op onze vraag? 
Eric Vos: meneer Van Damme ik hou mij bij de verklaring die ik nu afgelegd heb.  
Marc Van Damme: dank u.  
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24 n) Stand van zaken standbeelden Antoine Coppenslaan 
Luc Hermans: goed collega’s gaan wij over tot de volgende vraag de stand van zaken over de standbeelden van 
de Antoine Coppenslaan, meneer Guedon 
John Guedon: ja dank u wel voorzitter, collega’s, sinds geruime tijd staan er in het stadspark 6 zeer mooie 
standbeelden te pronken. We weten dat deze uiteindelijk in het parkje aan de Antoine Coppenslaan zullen 
opgesteld worden. Graag verneem ik dan ook wat de stand van zaken is in dit dossier en wanneer deze beelden 
van het stadspark naar hun nieuwe standplaats zullen verhuisd worden.  Dank u. 
Luc Hermans: mevrouw Wittebolle 
Astrid Wittebolle: de stand van zaken is als volgt wij gaan volgende week, de burgemeester en ikzelf en Nico 
Verhoeven, daar even nog rond de tafel zitten. En tegen normaal gezien volgende commissie zal daar uitsluitsel 
over zijn hoe, wat, waar en wanneer. Dus wij zijn daar nu volgende week, de 5de maart, zitten wij daar over 
samen.  
John Guedon: ja dank u wel mevrouw. Ja ik ben verleden week nog eens in het stadspark geweest en ik heb 
gezien dat die sokkels feitelijk dat die de waarden van de beelden toch een beetje in diskrediet brengen dus ik 
hoop dat er in dat dossier toch redelijk snel gewerkt wordt. Dank u wel. 
 
24 o) Aanpak van gevaarlijke punten op belangrijke fietsroutes 
Luc Hermans: en dan komen wij bij meneer Gladiné over de aanpak van gevaarlijke punten op belangrijke 
fietsroutes 
Pierre Gladiné: ja meneer de voorzitter, collega’s, de volgende jaren zijn er nauwelijks middelen om grote 
investeringen te doen in het openbaar domein. Schepen Stijnen heeft ons al enkele keren duidelijk laten verstaan 
dat we de komende jaren creatieve oplossingen zullen moeten bedenken om met zo weinig mogelijk middelen zo 
veel mogelijk te realiseren. Graag zouden wij dan ook het schepencollege willen oproepen om hun creativiteit 
maximaal aan te wenden om enkele concrete problemen voor de fietsers in onze stad aan te pakken. Goede 
oplossingen hoeven immers niet al te veel geld te kosten. Wij hebben daarstraks dat ook al over de fit-o-meter 
gehoord.  Concreet zouden wij willen voorstellen om op de belangrijkste fietsroutes naar het centrum van de stad 
– die dagdagelijks door honderden fietsers worden gebruikt – gestructureerd de kleine gevaarlijke punten voor de 
fietsers aan te pakken. Als voorbeeld zou ik dan ook enkele ongemakken willen aanhalen die fietsers 
ondervinden op de route vanuit Merksplas. Eerst een grote put op het fietspad op de Steenweg op Merksplas ter 
hoogte van de Nassaulaan. Dan ter hoogte van de brug op het kanaal worden fietsers nogal abrupt naar de 
rijbaan geleid. En aan het kruispunt met de Antoine Coppenslaan worden fietsers via een vrijliggende fietsstrook 
geleid die werd aangelegd om ervoor te zorgen dat de uitzwenkende vrachtwagens van de voormalige ANCO-
fabriek geen gevaar zouden betekenen voor de fietsers. Nu deze aparte strook levert nu  intussen wel problemen 
op voor de fietsers die veilig willen afslaan in de richting naar het postkantoor. Ook de overweg aan de 
Guldensporenlei is in feite een ware aanslag op de velgen van een fiets. Nu mits kleine maatregelen, ik heb het 
daarjuist al aangehaald, die geen grote kosten met zich meebrengen kan de veiligheid en het comfort van de 
fietsers al enorm verhoogd worden. Daarom zou ik willen vragen of het schepencollege een plan wil opmaken om 
de belangrijkste fietsroutes door de lichten op dergelijke pijnpunten en ze dan ook structureel aan te pakken?  
Luc Hermans: meneer Debondt 
Luc Debondt: voorzitter, collega’s, de diensten van de stad hebben in samenwerking met de Fietsersbond een 
inventaris opgemaakt van alle fietspaden op ons grondgebied. Daarbij is een lijst opgesteld van kleine 
herstellingen die met een beperkt budget kunnen uitgevoerd worden. Momenteel zijn wij nog alle problemen aan 
het oplijsten en wordt er prioriteit gegeven aan de meest dringende herstellingen. Maar de lijst zal afgewerkt 
worden wat dat betreft en de problemen die er zijn vastgesteld bij dat onderzoek. De overgang van het fietspad 
ter hoogte van brug 2 dat is opgenomen in het fietsactieplan, een plan waar dat wij momenteel aan het werken 
zijn, en wanneer dat voldoende rijp is dan zullen wij dat zeker toelichten op de commissie 5. Dan de beplanting 
aan de Antoine Coppenslaan, het is dus zo dat die fietssuggestiestrook niet verplicht te nemen is. Er is een 
verhoogd plateau om veilig over te steken naar richting postkantoor. En de diensten zien dat ook niet als negatief 
dat via die fietssuggestiestrook de fietsers ook beschermd worden om dat gevaarlijk punt daar over te steken. Het 
laatste punt is de overweg aan de Guldensporenlei. Dat is inderdaad een probleem maar dat gaat voor het 
bouwverlof opgelost worden. De NMBS gaat grote werken uitvoeren namelijk het vervangen van de dwarsliggers 
op het traject naar Herentals toe. Daardoor zullen stelselmatig ook de overwegen aangepakt worden op het 
moment dat op die plaats de werken worden uitgevoerd. Dus het is niet alleen de Guldensporenlei komt aan bod 
ook het kruispunt Steenweg op Gierle en de overweg aan de Oud-Strijderslaan worden in augustus van dit jaar 
aangepakt tijdens deze werken. Wij bekijken dan nog met onze diensten wat wij kunnen doen aan de 
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Tieblokkenlaan die vorig jaar of het jaar daarvoor vernieuwd is maar waarbij de aanrijstrook vanuit de fietspaden 
nog moet verbeterd worden. En wij gaan bekijken of dat wij dat kunnen doen tijdens de werken die de NMBS 
uitvoert. Of er moet nog een doorsteek gemaakt worden van de afwatering daar ter plaatse naar de overzijde toe 
en wij bekijken wanneer dat de meest gunstige moment is om die aanpassingen te doen. 
Pierre Gladiné dank u wel voor den uitleg. In feite zijn al wat zaken doorgelicht hoor ik. Het is alleen, wij 
verschillen alleen van mening in verband met de Antoine Coppenslaan dat ik wel vind dat wat gevaarlijk is als ge 
over die kasseien er moet rijden.  
 
24 p) WIFI in het centrum 
Luc Hermans: goed en dan komen wij bij meneer Vermeijen die een vraag heeft over WIFI in het centrum. 
Danny Vermeijen: ja voorzitter, beste collega’s, sinds enige tijd is er WIFI beschikbaar in bepaalde gebouwen van 
onze stad. En volgens een studie van Mobistar, verschenen in Knack magazine van 24 oktober 2013 zijn er  
inmiddels 34 % van alle Belgen in het bezit van een smartphone en groeit dat aantal aan met 1,2 % per maand.  
Met andere woorden er is een enorm grote doelgroep die via het online gebeuren informatie wil bekomen, 
betalingen wil regelen of één van hun apps wil gebruiken. Er zijn al gemeenten die dit doen die op en rond een 
centrale plaats, meestal de markt of een plein, dit aanbieden dus en dit zowel gratis als ook met bepaalde 
formules.  Ook in Nederland is dat eerder de regel dan de uitzondering. Een zeker WIFI aanbod doen naar onze 
bezoekers in hartje Turnhout is normaal gezien technisch haalbaar. Vandaar ook drie vragen en ik weet dat er 
een initiatief is rond online meer samenkomen met de burgers in Turnhut rond Mijn Turnhout en dergelijke maar 
dit  is een ander gegeven.  Is er al een initiatief in deze richting gedaan en wat is daar de stand van zaken van? 
Kan er straks op de Grote Markt gebruik gemaakt worden van een kwalitatieve WIFI-verbinding en onder welke 
condities? En eigenlijk een vraag die bijkomend is maar toch wel zeer belangrijk als centrumstad: is er al een 
project tot ontwikkeling van een app waardoor de bezoeker van Turnhout informatie kan krijgen over diverse 
diensten, evenementen, etc. Wat is de visie van de schepen daaromtrent? Ook omdat de website van Turnhout 
op dit moment niet aangepast is aan smartphone gebruik. Dank u. 
Luc Hermans: mevrouw Wittebolle 
Astrid Wittebolle: wat de schepen ervan vindt is eigenlijk niet zo relevant wat het college daarvan vindt is eigenlijk 
veel belangrijker dus ik zal proberen een antwoord te formuleren waar mijn college collega’s ook mee kunnen 
leven. Het is zo dat er anderhalf jaar geleden en ook één jaar geleden vanuit de ICT dienst al, ik kijk effekes naar 
voormalig schepen Moelans, al wat onderzoek daarnaar verricht is geweest. En dan kwamen we eigenlijk uit op 
drie plekken waar dat zo iets wel interessant zou kunnen zijn. De Grote Markt, u hebt het zelf net verteld, de 
Nieuwe Kaai en ook de omgeving van de Warande. Het is zo dat men dan is gaan kijken van ja goed wat moet 
dat grapje kosten. En dat men toen misschien nog in tempore non suspecto toch een reflex had van eigenlijk is 
dat redelijk duur en misschien moeten wij ons ook de vraag stellen is dat een kerntaak van de stad om gratis 
WIFI aan te bieden. Ik gooi dat gewoon op tafel. Ik gooi dat in het midden. Over die vraag hebben wij ons nog 
niet gebogen. Maar het is wel zo en u hebt het zelf aangehaald ik denk dat er nog wat werk is aan de website en 
wij hebben vollen bak, en u zal dat ook gelezen hebben in al onze geschriften, ingezet op digitalisering. En wij 
zouden eigenlijk willen beginnen, en ik heb dat ook in de commissie vorige keer gezegd, om eens een keer een 
doorstart te maken met de website en daar aan te bieden  wat wij eigenlijk al een hele tijd beloven. En dan van 
daaruit te gaan zien van ja hoe kunnen wij daar verder op bouwen. Dus het zou kunnen dat wij dan op redelijk 
korte termijn toch nog eens terug naar die WIFI gaan kijken en zien van ja zijn daar opties. Wij moeten natuurlijk 
ook zien ja wie gaat dat allemaal betalen. Dat is één vraag. Rond 3G en 4G wat zijn daar de evoluties? En ja 
mensen moeten ook abonnementen zelf dan willen aanschaffen om hier dan mogelijks op het net te kunnen. 
Enfin goed dat zijn allemaal nog vragen die nog open liggen. Dus ik zou willen voorstellen dat wij eerst proberen 
van die doorstart te maken met heel de digitale luik dat wij met onze website beogen. De 25 ste maart trouwens 
zullen de mensen van Saga hun tijdspad komen uitleggen. Ze komen dat deze donderdag ook in het college 
doen om hen toch een beetje aan te manen van een  beetje werk te maken van al die beloftes. En misschien dat 
wij dan daarna uw vraag nog eens terug in commissie wat uitgebreider behandelen. Op zich ben ik niet, geen 
tegenstander van heel dat verhaal maar wij zullen moeten zien of het financieel haalbaar is en hoe dat wij dat dan 
verder inpassen in de rest van het verhaal van de digitalisering. Wat de app betreft dat is daar dan ook een 
logisch gevolg van. Als wij dat kunnen doen dan willen wij daar zeker naar kijken. Maar het zal een haalbare 
kaart moeten zijn en ik denk dat iedereen van de collega’s die dit in het verleden in extenso heeft gezegd de 
centen zijn wat ze zijn namelijk heel beperkt. Dus wij zullen keuzes moeten maken en onze eerste keuze is nu 
van volop in te zetten op de site.  
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Danny Vermeijen: dank u voor uw antwoord maar ik dacht net dat ik efkens mottig werd sorry dat ik zo zeg maar 
heb ik nu echt de schepen van communicatie horen zeggen dat het niet zeker is dat het communiceren via WIFI 
een kerntaak is van de stad om dat aan te bieden? Heb ik dat nu echt gehoord? 
Astrid Wittebolle: ik denk dat gij dat gehoord hebt ja. 
Danny Vermeijen: allez nu moet u mij toch eens uitleggen hoe dat komt, en ik ga efkens appelen met peren 
vergelijken maar ik ga het toch doen, hoe dat komt dat er honderdduizend euro voor de Madelon wordt opzij 
gezet een investering die niet gepland is, ja er was in commissie nog gezegd wij gaan daar geen geld tegenaan 
gooien want die is eigenlijk een paar jaar geleden helemaal gerestaureerd. Nu lezen wij dat er toch 100.000 euro 
uitkomt. 
Astrid Wittebolle: hebben wij niet gezegd 
Danny Vermeijen: tiens het verslag eens nalezen 
AstridWittebolle: neen, neen, kijk, neen, wij hebben gezegd dat wij dat gingen nakijken en ondertussen heeft 
schepen Debondt met zijn laserogen gezien dat er 100.000 euro was ingeschreven. Voilà dus dat is goed nieuws. 
Trouwens erfgoed ik dacht dat wij daar allemaal voor waren. 
Danny Vermeijen: absoluut. 
Astrid Wittebolle: en u ook.  Dus goed. Ik denk dat er niks beschamend is aan nadenken op momenten dat het 
geld precair is van wat de kerntaak is. Voilà. 
Danny Vermeijen: neen oké maar wij zitten ook een stukje met het terugverdieneffect. Vanaf het moment dat 
mensen hun leven kunnen leiden, hun manier van doen kunnen doen, gaan mensen ook naar een stad komen. 
Gaan mensen hier graag op het terras zitten. Gaan hun werk kunnen doen. Gaan hun ding kunnen doen. Als je 
dat een beetje aanbiedt gaat ook mensen aantrekken. Niet alles moet vanuit de privé komen. Wij moeten ook niet 
alles zelf doen. Maar ik denk dat dit toch wel mogelijk toch wel een taak van de stad kan zijn.  
Astrid Wittebolle: maar daar zullen wij het dan over hebben en ik wil het daar dan ook nog graag met u in extenso 
over hebben. Ik heb ook niet gezegd dat het nooit van zijn leven zal kunnen. Ik heb alleen gezegd dat de 
prioriteiten nu ergens anders liggen. En ik hoop dat ge nu al een beetje beter voelt. Dat ge al een beetje minder 
mottig zijt dan. 
Danny Vermeijen: allez vooruit, ik dank u. 
 
24 q) Ondergrondse afvalcontainers 
Luc Hermans: goed meneer Van Lommel ondergrondse afvalcontainers.  
Reccino Van  Lommel: ja dank u wel voorzitter, collega’s, in de pers mochten wij vernemen dat het college zou 
overwegen om ondergrondse containers in Turnhout te plaatsen. Hoewel dat het hier gaat over overwegingen 
vraag ik mij eigenlijk af hoe concreet dat deze plannen zijn momenteel? En binnen welke tijdshorizon men de 
implementatie ervan ziet? Daarnaast ja om die overweging te maken zullen er allicht toch wel een aantal 
beweegredenen zijn om daar toe te komen. En mijn vraag is dan ook van ja wat zijn die specifieke 
beweegredenen om te kiezen voor zo een soort van afvalstraat? En vooral ook binnen welke doelstelling kan 
deze overweging gekaderd worden? Zeker nu wij ook bezig zijn met het hele dossier rond Diftar in te voeren 
vanaf 1 januari 2015. En welke soorten van afval zouden in dit geval in aanmerking komen? Dank u. 
Luc Hermans: meneer Anaf 
Hannes Anaf: voorzitter, collega’s, ik denk dat de vraag vanavond niet is wie is Reccino maar wel waar was 
Reccino met zijn gedachten de vorige gemeenteraad. Het artikel waarnaar u verwijst, sorry die kon ik echt niet 
laten liggen, het artikel waar naar u verwijst is er gekomen op basis van een tussenkomst in een vraag van 
collega Gladiné tijdens de vorige gemeenteraad over ondergrondse afvalcontainers. Het ging er eerder over 
glascontainers maar dan hebben wij tijdens het debat het ook uitgebreid gehad over onder andere die 
ondergrondse afvalstraat.  Ik heb daar toen op geantwoord dat dat dus evengoed zou kunnen, dat je niet enkel 
glasbollen onder de grond hebt, maar dat je echt naar een afvalstraat gaat. Dat het ook effectief de bedoeling is 
om dat op korte termijn te gaan implementeren aan de Warande. Daar zijn we volop met de Warande over in 
gesprek. En ik heb toen ook gezegd dat we wel bij elke nieuwe ontwikkeling vooral bij nieuwe ontwikkelingen 
zeker in de binnenstad telkens de afweging zullen moeten maken of het al dan niet opportuun is om daar een 
afvalstraat te gaan implementeren. Maar dat het dus absoluut niet de bedoeling is om zoals in Antwerpen 
bijvoorbeeld deze week is aangekondigd  om daar nu overal in Turnhout meteen te gaan implementeren. Wat zijn 
de voordelen voor zo een afvalstraat? Zeker aan de Warande en aan de Futur. Dat is dat bovengrondse 
containers sluikstorten aantrekken zeker bij glascontainers zien wij dat fenomeen. En door die ondergronds te 
plaatsen kan dat probleem al allez wat ingeperkt worden. Dus dat is toch wel een groot voordeel ervan. 
Bovendien in bouwprojecten die inspelen op trends als levenslang wonen, ecologisch bouwen, stedelijke 
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verdichtingen en zo voort, is die aandacht voor het beheren van afval toch wel cruciaal. Maar dus heel duidelijk 
het is niet de bedoeling om overal afvalstraten te gaan implementeren in Turnhout maar er wordt wel telkens de 
afweging gemaakt of het opportuun is of niet. En dan welke soorten afval daarvoor in aanmerking komen? Ook 
zoals vorige gemeenteraad reeds gezegd is het dus niet meer enkel ondergrondse glascontainers die mogelijk 
zijn maar dat kan ook voor andere fracties. 
Reccino Van Lommel: ja dank u wel voorzitter, collega’s, ja ik was misschien inderdaad met mijn gedachten 
ergens anders. Ik was al volop met mijn campagne bezig. Inderdaad dat klopt. Maar een bijkomende vraag dat ik 
toch wel heb is in welke mate kan je dan die afvalstraat rijmen met het Diftar systeem waar wij nu mee bezig zijn? 
Hoe kunnen wij dat allemaal samen kaderen? 
Hannes Anaf: niet want wij zijn echt niet van plan om overal die afvalstraten te implementeren. Het is zo dat er nu 
ook al een aantal containers staan bij de Warande. Die staan er nu boven de grond en eigenlijk is iedereen het 
volgens mij het er wel over eens, zowel de Warande als wij, dat daar iets moet gebeuren omdat daar nu een 
aantal containers boven staan en dat zorgt toch wel wat voor ja wat problemen daar. Dat is ook niet netjes. Het is 
gewoon de bedoeling om die onder de grond te gaan installeren. Dus eigenlijk heeft dit in principe in deze fase 
zeker niks te maken met die implementatie van Diftar. 
Erwin Brentjens: ja voorzitter, toch eventjes een korte afweging schepen. Toch is het misschien aan te raden om 
eens je licht op te steken bij een aantal steden en of gemeenten waar dat dergelijke ondergrondse 
afvalcontainers reeds gebruikt worden of geïnstalleerd werden. Want je kan er vanuit gaan dat dat een aantal 
problemen die bovengrondse containers met zich meebrengen oplost maar als ze ondergronds zijn heb je andere 
problemen. En die steden en gemeenten weten dat. Het is misschien toch wel eens goed om bijvoorbeeld met 
Lier contact op te nemen wat hun ervaringen daar mee zijn. 
Hannes Anaf: ik denk dat dat inderdaad een goede suggestie is. En één keer dat wij echt, het zou wel overwegen 
lijkt het mij sowieso nuttig om met gemeenten in dialoog te gaan waar dat  ze effectief al zo een afvalstraat 
hebben geïmplementeerd. Dat kan dan in Lier zijn maar ik weet ook dat er in Nederland bijvoorbeeld toch al heel 
wat voorbeelden zijn dus ik denk dat dat sowieso te overwegen is. 
 
Slot (tellen van de stemmingen) 
Luc Hermans: goed collega’s mag ik aan volgende mensen vragen om tot hier te komen om de controletelling uit 
te voeren van punt 1 meneer Moelans en mevrouw Josiane Driesen, punt 2 mevrouw Lieve Driesen en de heer 
Gevers, punt 3 meneer Van Geirt en meneer Debondt, punt 4 meneer Vermeijen en meneer Starckx, punt 5 
mevrouw De Coninck en meneer Roes en punt 6 meneer Stijnen en mevrouw De Jong.  
Mag ik vragen om terug plaats te nemen. Het kletsuurtje is voorbij.  
Eerste uitslag van de stemmingen. Voor punt 1 behaalde de heer Van Damme 5 ja stemmen, 11 neen stemmen, 
15 blancos, 2 ongeldige. De heer Van Otten behaalde 22 ja stemmen, 5 neen stemmen, 4 blancos en 2 
ongeldige. Wat de plaatsvervanger betreft behaalde de heer Anaf 23 ja stemmen, 5 neen stemmen, 3 blancos en 
2 ongeldige. En de heer Vermeijen 4 ja stemmen, 11 neen stemmen, 16 blancos en 2 ongeldige. 
Wat punt 2 betreft volmachtdrager Algemene Vergadering IOK behaalde de heer Grooten 5 ja stemmen, 12 neen 
stemmen, 14 blancos, 2 ongeldige. En meneer Otten behaalde 21 ja stemmen, 8 neen stemmen, 2 blancos en 2 
ongeldige. Wat de plaatsvervangend volmachtdrager betreft behaalde de heer Roes 24 ja stemmen, 6 neen 
stemmen, 2 blancos en 1 ongeldige. En de heer Vermeijen 5 ja stemmen, 13 neen stemmen, 14 blancos en 1 
ongeldige. 
Wat punt 3 betreft Algemene Vergadering IOK Afvalbeheer behaalde de heer Grooten 6 ja stemmen, 9 neen 
stemmen, 16 blancos, 2 ongeldige. En de heer Otten 20 ja stemmen, 8 neen stemmen, 3 blancos en 2 ongeldige. 
Wat de plaatsvervangend volmachtdrager betreft behaalde de heer Roes 22 ja stemmen, 7 neen, 3 blancos, 1 
ongeldige. En de heer Vermeijen 5 ja stemmen, 11 neen stemmen, 16 blancos en 1 ongeldige. 
Punt 4 aanduiding van een volmachtdrager in de Algemene Vergadering van IKA behaalde de heer Guedon 6 ja 
stemmen, 10 neen, 17 blancos, 1 ongeldige. En de heer Van Heupen behaalde 22 ja stemmen, 8 neen stemmen, 
3 blancos en 1 ongeldige. Wat de plaatsvervanger betreft behaalde de heer Segers 23 ja stemmen, 6 neen 
stemmen, 3 blancos en 2 ongeldige. En de heer Van Damme 6 ja stemmen, 9 neen stemmen, 17 blancos en 2 
ongeldige. 
Wat de aanduiding van de volmachtdrager in de Algemene Vergadering van Pidpa betreft behaalde de heer 
Boogers 23 ja stemmen, 7 neen stemmen, 3 blancos en 1 ongeldige. En mevrouw De Coninck 6 ja stemmen, 10 
neen stemmen, 17 blancos  en 1 ongeldige. Wat de plaatsvervanger betreft behaalde de heer Tom Versmissen 6 
ja stemmen, 11 neen stemmen, 16 blancos en 1 ongeldige. En mevrouw Wittebolle 22 ja stemmen, 7 neen 
stemmen, 3 blancos en 2 ongeldige. 
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Wat betreft punt 6 aanduiding van een bestuurder in de Raad van Bestuur van de Projectvereniging Erfgoed 
Noorderkempen behaalde mevrouw Lieve Driesen 9 ja stemmen, 4 neen stemmen, 21 blancos en geen 
ongeldige. En meneer Vermeijen behaalde 5 ja stemmen, 9 neen stemmen, 20 blancos en geen ongeldige. 
Tot daar de openbare zitting. Gaan wij verder met de besloten zitting. 
 
Einde van de openbare zitting. Nadat het publiek de raadzaal heeft verlaten, vergadert de gemeenteraad verder 
in besloten zitting. 
 


